


ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌

 នៅក្នុងសាលប្រជុំទីនេះនៅ—យូម៉ា វាគឺជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យដែលមានការអញ្ជើញឱ្យមកម្តងទៀត។ យើងមានវេលាដ៏អស្ចារ្យ នាវេលាចុងក្រោយនៅទីនេះ។ ហើយនៅពេលខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញម្តងទៀត វាធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ មែនទែន ដើម្បីស្តាប់ទីបន្ទាល់និងពាក្យល្អៗពីមនុស្សទាំងនេះ វាហាក់ដូចជាការជម្រុញឱ្យអ្នកឡើងបន្តិច។

2 ប៊ីលីបានប្រាប់ខ្ញុំថាបងប្រុសមកពីឡាសវេហ្គាស ដែលចង់បានការប្រជុំនៅទីនោះនៅសាលប្រជុំ សូមជួបគាត់ជាប្រញាប់បន្ទាប់ពីកម្មវិធីចប់។ គាត់និយាយថា យើងមានពេល ដែលយើងអាចញែកចូលបាន។ នៅអំឡុងខែមករា មុនពេលកិច្ចប្រជុំហ្គូននីក ឃើញទេ ដើម្បីមកឡាសវេហ្គាស។ ដូច្នេះហើយយើងតែងតែចង់ទៅដល់ទីនោះ។

ខ្ញុំជឿថាបងប្រុសអាតវីលសុនធ្លាប់នៅទីនោះ ជាយូរមកហើយ ឬគាត់ប្រហែលជាបន្តនៅទីនោះដដែល។ ហើយគាត់—គាត់បានសុំឱ្យខ្ញុំឡើងមក គាត់ហើយនិងបងស្រីវីលសុន។ ខ្ញុំគ្មានឱកាសទេ ដូច្នេះនេះប្រហែលជាពេលវេលាដែលខ្ញុំអាចមកបាន។

3 អ្នកទើបតែឃើញប៊ីលីប៉ូលប្រុសវ័យបីខែ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ នរម្នាក់និយាយថាបងប្រុសវ័យក៏មកដែរ បងប្រុសភារីលី ឬអ្នកណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេ ពួកគេនឹងអាចប្រាប់អ្នកបាន។ គ្រាន់តែកំណត់កាលបរិច្ឆេទឱ្យយើងមក។

4 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានឃើញអ្នកដឹកនាំជាច្រើននៅទីនេះ មុននេះបន្តិច ដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំរីករាយដែលបានជួបបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ សង្ឃឹមថាខ្ញុំមានពេលវេលាត្រឡប់ទៅផ្ទះជាមួយអ្នក ព្រោះខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានចុងភៅល្អបំផុតនៅក្នុងប្រទេស។ មែនហើយ។

5 ហើយឥឡូវនេះ បងប្រុសភារីមានកិច្ចការពីរ នៅយប់នេះ សម្រាប់គាត់។ គាត់មានសញ្ញាពីរប្រឆាំងនឹងគាត់ឥឡូវនេះ។ មួយក្នុងចំណោមនោះគឺការបាត់សម្លេងមីក្រូហ្គូនទៅខាងក្រៅ។ ពេលនេះអ្នក—អ្នកគិតថាមានកំហុសចំពោះការនោះ

បងប្រុសភារី ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកពិតជាមានកំហុសទេ។ ប៉ុន្តែអ្នក...នរណាម្នាក់កំពុងជួសជុលវា។ នោះទើបដំណោះស្រាយ។

6 ហើយដូច្នោះ ជាថ្មីម្តងទៀត គាត់បានចេញទៅទីនោះហើយនិយាយ។ គាត់បាននិយាយថា “និយាយ!” ប្រាប់បងប្រុសខ្ញុំលឺនបូកគេមួយចំនួន។ បានបន្តថា “អាហារពេលល្ងាចគឺឆ្ងាញ់ណាស់។ ប៉ុន្តែ” គាត់បន្ថែមថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នក” បុរសនោះច្បាស់ជាជនជាតិអេស្ប៉ាញឬអ្វីមួយ ឬម៉ិកស៊ិក។ នោះគឺជាម្រេចហិរិបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួប។” បន្តបែបនេះ ហើយគាត់កំពុងនិយាយជាមួយមេចុងកៅ។

គាត់និយាយថា “ខ្ញុំជាចុងកៅ”

7 នោះគឺជាអង្គការសាសនា សម្រាប់អ្នក។ យើងនឹងនាំគាត់ទៅកាន់រដ្ឋអាហ្សីណាបន្ទាប់ពីនេះ (មិនដូច្នោះឬ?) បើគាត់នៅជាមួយយើង។

8 ពិតជាល្អណាស់ដែលបានមកដល់ទីនេះ! ហើយខ្ញុំគិតថាជឿនទាំងនោះមិនមែនជារឿងកំប្លែងទេ។ តែដូចជាកំប្លែង។ ដែល ព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់មានភាពកំប្លែង អ្នកដឹងហើយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេរ៉ូឌ ទៅប្រាប់កញ្ជ្រាងនោះ” ឃើញទេ “ថ្ងៃនេះខ្ញុំដេញ—ដេញអារក្សចេញ ស្បែកខ្ញុំបានល្អឥតខ្ចោះ” ។ ដូច្នោះទ្រង់មានការលេងសើច។ មែនហើយ វានឹងមិនធ្វើឱ្យយើងឈឺចាប់ទេ ខ្ញុំមិនគិតដូច្នោះឡើយ។

9 ហើយពេលនេះវាយឺតបន្តិច។ ហើយ ជាធម្មតា ខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិប្បាយប្រហែលបួនម៉ោង។ ដូច្នោះនេះ ដោយដឹងពីសុដីវិធីរបស់បងប្អូនប្រុសស្រីនៅទីនេះ ក្នុងសាលប្រជុំយើងនឹងកាត់បន្ថយពេល នៅយប់នេះ។ ហើយ...ខ្ញុំបានប្រាប់ធារី។ ខ្ញុំបាននិយាយថា...

គាត់បាននិយាយថា “ថាម៉េច...ដាក់ក្នុងកាសែតរយៈពេលពីរម៉ោង?”

10 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ ធារី។ នេះគឺជាពិធីជប់លៀងមួយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រហែលជាសាមសិបឬសែសិបនាទី និយាយទៅកាន់មនុស្សអំពីអ្វីមួយ។” នោះ ខ្ញុំនឹងព្យាយាម ទោះយ៉ាងណា រាល់ពេល ដែលដឹងមុន។

11 កាលខ្ញុំនៅក្មេង មនុស្សធ្លាប់ចេញមកស្តាប់ព្រោះខ្ញុំជាគ្រូអធិប្បាយក្មេងគ្រាន់តែជាមិត្តវ័យក្មេងម្នាក់។ ហើយពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ប៊ីលីប្រាណហាំ អ្នកដឹងទេ គ្រាន់តែជាក្មេងម្នាក់ មិនធ្លាប់ឆ្លងកាត់ការសិក្សានៅសាលា

ហើយមិនមានការអប់រំទេ។” ហើយពួកគេបានចេញមកស្តាប់សំដីរបស់ខ្ញុំ។ ភាសាអង់គ្លេសកេនតាគីរបស់ខ្ញុំ ហើយ—ដូច្នោះពួកគេ...“ទស្សនា” ហើយ “ស្តាប់” ភាសាដែល“ពិបាកស្តាប់” “របស់ខ្ញុំ។”

ដូចជានៅក្នុងការប្រជុំមួយនៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងទាំងអស់គ្នាសូមក្រោកឈរឡើងច្រៀងចំរៀងជាតិ។”

12 ខ្ញុំបានក្រោកឡើងហើយនិយាយថា “សម្រាប់ផ្ទះរបស់ខ្ញុំនៅរដ្ឋកេនតាគីដែលនៅឆ្ងាយ”។ នោះគឺជាប្រទេសមួយដែលខ្ញុំស្គាល់ ដូច្នោះវាជាចំរៀងជាតិ ដែលខ្ញុំមានការព្រួយបារម្ភ។

13 ដូច្នោះឥឡូវនេះ ពេលអ្នកចាស់ទៅ ទោះជាយ៉ាងណា ហេតុអ្វី យើង...អ្នកចូលមក អ្នកត្រូវតែមានអ្វីច្រើនជាងនេះ។ ឃើញទេ? យើងយក...ប៉ុលបាននិយាយថា “កាលខ្ញុំនៅក្មេង ខ្ញុំនិយាយដូចកូនក្មេងហើយគិតដូចកូនក្មេង” អ្នកធ្វើដូចកូនក្មេង។ ប៉ុន្តែនៅពេលអ្នកធំឡើង ពេលនោះអ្នកចាប់ផ្តើម ពីការបង្កើតជំហានដំបូងរបស់អ្នក និងភ្នាក់ហើយដួល ហើយក្រោកឡើងហើយព្យាយាមម្តងទៀត។ បន្ទាប់មកអ្នក បន្ទាប់ពីមួយរយៈ អ្នកទទួលបានដូច្នោះអ្នកអាចដើរបានត្រង់។ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើ ក្នុងនាមជាទាហាននៃឈើឆ្កាង។ ឥឡូវដល់ពេលដើរត្រង់ហើយ ជាបន្ទាត់ត្រង់ចុះក្រោមតាមផ្លូវទៅសិរីល្អ។

14 ខ្ញុំពិតជាជឿថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងឆាកចុងក្រោយនៃប្រវត្តិសាស្ត្រនៃផែនដីនេះ។ ខ្ញុំជឿជាក់យ៉ាងមុតមាំថាការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់កាន់តែជិតហើយប្រហែល ហើយអ្វីដែលយើងគិត។ ដូច្នោះឥឡូវនេះ សម្រាប់តែប្រហែលសាមសិបនាទីនៃពេលវេលារបស់អ្នក ឬអ្វីមួយ ខ្ញុំចង់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទៅនឹងបទគម្ពីរដែលខ្ញុំចង់ប្រើសម្រាប់អត្ថបទ ហើយ—យោងទៅចំណុចផ្សេងទៀតនៅទីនេះ។ ខ្ញុំ...

អង្គុយនៅផ្ទះ នៅថ្ងៃមុន ខ្ញុំកំពុងគិតលើគំនិតនេះ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ និយាយចេញពីបទគម្ពីរទាំងអស់នេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែយកផ្នែកមួយនៃវា ហើយសម្រាប់កម្មវិធីខ្លីតូចមួយដូចនេះ ដូចដែលយើងមាននៅយប់នេះ។” ខ្ញុំចង់និយាយរឿងមួយ ខណៈពេលដែលអ្នកត្រលប់ទៅទំនុកតម្កើង។ ដំបូង... ទំនុកដំកើងទី ២៧ ខ្ញុំចង់អានប្រាំខំដំបូង។

15 ចង់និយាយរឿងនេះ ទាក់ទងនឹងធុរៈកិច្ចរបស់ក្រុមធុរៈកិច្ចដំណឹងល្អ។

បងប្រុសភារីកំពុងនិយាយអំពីសៀវភៅ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត និងសៀវភៅថ្មី ដែលពួកគេមាន។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានចងចាំនៅពេលដែលយើងមានខ្សែអាត់ សម្លេង ហើយអធិប្បាយវានៅទីនេះនៅឯជូនីក នៅឯអនុសញ្ញាមួយ ដែលមាន ចំណងជើងថា *លោក តើម៉ោងប៉ុន្មានហើយ?* នោះ គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃសៀវភៅ នោះ។ សូមមើល នៅពេលដែលរឿងនេះ...កើតឡើង។

16 មានការបញ្ជាក់ត្រឹមត្រូវជាច្រើននៃជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សម្រាប់ម៉ោង នេះ ជាអ្វីមួយដែលមិនត្រូវមកជិតយើងឥឡូវនេះ។ យើងទើបតែ...វាពិតប្រាកដ។ រឿងដែលអ្នក...វានឹងជារឿងគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើល សម្រាប់អ្នក គ្រាន់តែដើម្បីឱ្យអ្នកដឹង ថាអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ អ្នករាល់គ្នា ជាជនប្លែកមុខ ប្រហែលជា ស្តាប់បុរស ទាំងនេះក្រោកឈរហើយធ្វើការ—ធ្វើការកត់សម្គាល់ អំពី “សារនៃម៉ោងនេះ។” ជាដើម។ អ្វីដែលពួកគេកំពុងទទួលបានគឺ ការសន្យារបស់ព្រះនៅម៉ោងនេះ ថា ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើអ្វី។ ហើយយើងឃើញទ្រង់បញ្ជាក់ពីភាពត្រឹមត្រូវតាមអ្វី ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ធ្វើតាមរបៀបដូចគ្នា។ បានទាយ ទស្សនា យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ រាល់ពេល ពីព្រោះវាជាព្រះដែលមានបន្ទូល។

17 បើបុរសម្នាក់ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគាត់ជានរណាទេ នឹងព្យាយាមធ្វើការទស្សន៍ទាយ បែបនេះ នោះជាឱកាសមួយក្នុងចំណោមដប់លាន។ បើបុរសម្នាក់បាន ប្រាប់អ្នកពីរឿងជាក់លាក់ណាមួយហើយវានឹងកើតឡើង វានឹង—កើតឡើង នៅពេលជាក់លាក់មួយ។ មួយចេញពីដប់លាន។ ហើយបន្ទាប់មកកន្លែងនោះវា នឹងកើតឡើងក្នុងពេលណាមួយ នោះគឺជាឱកាសមួយចេញពីមួយរយលាន។

ហើយបន្ទាប់មកពេលវេលាដែលវានឹងកើតឡើង បន្តនិងបន្តទៀត ហើយរបៀបវានឹងកើតឡើង ហើយអ្វីដែលវានឹងកើតឡើង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត វាហួសពីការប៉ាន់ស្មានទៅទៀត។ នៅពេលយើងឃើញវាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ រាល់ពេល នោះគឺជាព្រះ។

ហើយបន្ទាប់មកយើងត្រឡប់ទៅក្នុងបទគម្ពីរ។ វាអាចហាក់ដូចជាបរទេស សម្រាប់យើង។ ប៉ុន្តែយើងត្រឡប់ទៅព្រះគម្ពីរវិញ ដោយមិនដឹងខ្លួនថាកន្លែងណា ដែលត្រូវមើល ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាននាំមកនូវពាក្យជាមួយគ្នា បង្កើតជា រូបភាពនៅទីនោះដើម្បីបង្ហាញយើងពីសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ យើងកំពុង ផ្លាស់ប្តូរសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា។

18 យើង—គឺនៅជ្រុងមួយ។ វាងាយស្រួលនៅពេលមាននរណាម្នាក់ងាកជ្រុងនៃ ពាងឥដ្ឋ ប្រែជ្រុងមួយ។ ចាប់ផ្តើម មនុស្សគ្រប់គ្នាដាក់ឥដ្ឋចុះក្រោមជួរដេកតែមួយ ដូចជាទិកាយដាក់លាក់មួយចាប់ផ្តើម ហើយចាប់ផ្តើមរំកិលចុះតាមជួរ វាមិនអី ទេ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលអ្នកទៅដល់វេនពួកគេ ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកត្រូវត្រឡប់ទៅ ផ្លូវផ្សេងទៀត!

ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់មិនកំពុងសាងសង់ជញ្ជាំងទេ។ ទ្រង់កំពុងសាងសង់ ផ្ទះ ឃើញទេ ហើយមានការកាត់និងវេនជាច្រើនដែលទ្រង់បានទាយនៅទីនេះក្នុង ព្រះគម្ពីរ។ ហើយវេន គ្រប់គ្នាអាចព្យាយាមធ្វើវេន ប៉ុន្តែវាត្រូវតែស្របតាមប្លង់មេ។ បើមិនដូច្នោះទេ វានឹងត្រូវដួលម្តងទៀត។

19 ដូច្នោះយើង—យើងសរសើរព្រះចំពោះភាពល្អរបស់ទ្រង់និងការប្រកបរបស់ អ្នក ហើយនិងទ្វារដែលបើកចំហដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់យើង និង តាមរយៈអ្នកជំនួញទាំងនេះ។ ខ្ញុំតែងតែប្រកែកថាខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿលើ...ខ្ញុំជឿលើ មនុស្សនៅក្នុងនិកាយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានពេលវេលាច្រើនដើម្បីដាស់តឿននិកាយ ទាំងឡាយ ព្រោះម្នាក់ៗសង់របងព័ទ្ធជុំវិញខ្លួន។

20 ហើយ—ដូចអ្វី ដែលខ្ញុំជឿ វាគឺជាការនិយាយរបស់ក្មេងប្រុសដើរីឌ អំពីគាត់ ចិញ្ចឹមខ្លះ ហើយនិយាយថាទឹកទន្លេឡើង។ ហើយទានីមួយៗ អ្នកដឹងទេ ពួកគេ ចង់ប្រកបជាមួយគ្នា ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើបានទេពីព្រោះពួកគេត្រូវបានគេធ្វើ របងព័ទ្ធជុំវិញមាំ។ តែពេលទឹកឡើងខ្ពស់ វាគ្រាន់តែអណ្តែតទាចេញពីរបង។

ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថានេះជាវិធីដែលត្រូវធ្វើ។ គឺគ្រាន់តែទឹកបានមកដល់ ឃើញ ទេ ហើយយើងអាចចេញពីរបងហើយ—ហើយប្រកបជាមួយគ្នា អ្នកដឹងទេ នឹង មានសេចក្តីស្រឡាញ់ពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។

21 ហើយក្រុមធុរៈកិច្ចដំណឹងល្អ—ជានិរន្តរ៍ទឹកសស្រាប់ខ្ញុំ។ ដោយសារតែ ជាច្រើនដង...ខ្ញុំមានបងប្អូន ល្អនៅក្នុងនេះខ្ញុំគិតថាគ្រប់និកាយទាំងអស់ដែលខ្ញុំ ធ្លាប់បានជួប ប្រេសប៊ីដេរីន លូដេរីន បាទីស្ទ ពេនទីកុស គ្រប់ប្រភេទនៃពេនទី កុស ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ ហើយណាសារីន រៀលគ្រិមហូលីនេស។ បងប្អូនល្អគ្រប់ ទីកន្លែង។ ប៉ុន្តែ ជាច្រើនដង ពួកគេមិនអាចមានខ្ញុំនៅក្នុងសហគមន៍របស់ពួកគេ ព្រោះតែ ឃើញទេ មិនមែនពួកគេមិនជឿទេ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ វានឹងកាត់ផ្តាច់ពួកគេ

ចេញពីនិកាយរបស់ពួកគេ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកធ្វើដូច្នោះ ពិតណាស់ នោះ—នឹងកើតឡើង។

22 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន មានបងប្អូនមេតូឌីសមកករខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងមិនហៅឈ្មោះគាត់ទេ។ បុរសល្អម្នាក់ គាត់កំពុងសរសេរនិក្ខេបបទលើការព្យាបាលរបស់ព្រះ ហើយគាត់មកករខ្ញុំដើម្បី—និយាយរឿងខ្លះ។ យើងបានអង្គុយចុះហើយបាននិយាយបន្តិច។ គាត់បាននិយាយថា “រឿងតែមួយគត់ដែលយើងប្រឆាំងនឹងអ្នក គឺអ្នកព្យួរនៅជុំវិញពួកពេនទីកុសគ្រប់ពេល។”

ខ្ញុំនិយាយថា “អញ្ចឹងអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិហារមេតូឌីសឧបត្ថម្ភទៅ។ នោះខ្ញុំនឹងមក។”

នោះគឺខុសគ្នា។ ឃើញទេ? គាត់—បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមិនមែនជាមេតូឌីសទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេប៉ុណ្ណោះ។”

23 ខ្ញុំនិយាយថា “នោះហើយ។ ឃើញទេ? គឺជាពួកគេ ពួកពេនទីកុសគឺជាក្រុមតែមួយដែលបើកទ្វាររបស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចរកបាន។ និងជាច្រើនដូចជាពួកគេដែលនឹងបើកហេតុអ្វីយើងបានត្រៀមខ្លួនចូលជាស្រេច។”

ដូចជានៅក្នុងវិវិណៈ ជំពូក៣ បាននិយាយថា “ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារទាំងគ្រោះ។ បើមានបុរសណាបើកទ្វារ នោះខ្ញុំនឹងចូលទៅហើយបរិភោគជាមួយអ្នកនោះ។” ហើយនោះគឺជាព្រះយេស៊ូវ។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

24 ដូច្នោះហើយក្រុមធុរៈកិច្ចដំណឹងល្អគឺជារន្ធទឹកដែលយើងអាចមកជាមួយគ្នា។ គ្មានព្រះវិហារណាដែលឧបត្ថម្ភវាទេ។ ពួកគេទាំងអស់ រួមគ្នា សមាជិក—ចេញពីព្រះវិហារ ហើយយើងរួមគ្នាហើយប្រកបគ្នា ជុំវិញពិភពលោក គ្រប់ទីកន្លែង។

25 ហើយខ្ញុំបានជួយបង្កើតសាខាជាច្រើន ជាច្រើន ជាច្រើននៅទូទាំងពិភពលោកទាំងមូលនៃក្រុមធុរៈកិច្ចដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំសូមអរគុណសម្រាប់ឱកាសដែលបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ នៅទីនោះ ក្រុមធុរៈកិច្ចនឹងឧបត្ថម្ភវា។ បន្ទាប់មក ព្រះវិហារទាំងអស់ ពួកគេ—ចង់មក ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។

ប៉ុន្តែ បើ...ខ្ញុំមិនចង់ មិនដែលព្យាយាមទាញនរណាម្នាក់ឱ្យចេញពីព្រះវិហាររបស់ពួកគេទេ។ គ្រាន់តែនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់អ្នកហើយចែកចាយពីពន្លឺ។ ឃើញទេ? ធ្វើជាគ្រីស្ទានពិត។ គ្រូគង្វាលរបស់អ្នកនឹងពេញចិត្តចំពោះអ្នក។ ជាមនុស្សពិតស្មោះត្រង់បរិសុទ្ធពិតប្រាកដ អ្នកណាដែលជឿលើព្រះនឹងកោតសរសើរចំពោះមនុស្សដូចនោះ។ ត្រូវហើយ។

26 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមអរគុណដល់បងប្រុសនៅទីនេះ និងភរិយារបស់គាត់ ព្រមទាំងសាលប្រជុំនេះ ដែលផ្តល់ឱកាសនេះ។ ហើយសូមឱ្យសាលប្រជុំនេះរីកចម្រើន។ សូមព្រះពរនៃព្រះបានធ្លាក់មក ហើយធ្វើជាឧបករណ៍នៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះ ដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សរាប់រយ រាប់ពាន់នាក់មុនការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ និងអ្នកផ្សេងទៀតប្រកួតប្រជែងមកពីសាលប្រជុំនេះ។

27 នៅក្នុងសៀវភៅទំនុកដំកើងឥឡូវ ខ្ញុំចង់និយាយ—អំពីរឿងមួយចំលែក។ ជាប្រធានបទ យប់នេះ គ្រាន់តែមួយភ្លែត។ ខ្ញុំបានសរសេរបទគម្ពីរខ្លះនៅទីនេះ។ ហើយ—ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជា នៅយប់នេះ ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីផ្សេងៗ។ ប៉ុន្តែ ឃើញថាពេលវេលាទៅឆ្ងាយ ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនចង់នៅយូរ ដូច្នេះទើបខ្ញុំបានមកទីនេះហើយមានបទគម្ពីរបន្ថែមខ្លះទៀត។ ហើយខ្ញុំចង់និយាយលើប្រធានបទ ការលើកឡើង។ ឃើញទេ?

28 ឥឡូវនេះ យើងជឿថានឹងមានការលើកឡើង។ គ្រីស្ទានទាំងអស់ជឿដូច្នោះ អ្នកអានព្រះគម្ពីរ ជឿថានឹងមានការលើកឡើង។

29 ហើយឥឡូវនេះដើម្បីអាននូវសាវតារខ្លះ យើងអានទំនុកដំកើងលេខ២៥។ ខ្ញុំមានន័យថា...សុំម្តងទៀត។ ទំនុកដំកើងលេខ២៧ ១១ដល់២៥។

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ជាពន្លឺ ហើយជាសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ តើខ្ញុំនឹងត្រូវខ្លាចចំពោះអ្នកណា?

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ជាទីពឹងពំនាក់នៃជីវិតខ្ញុំតើត្រូវឱ្យខ្ញុំភ័យចំពោះអ្នកណា?

កាលមនុស្សអាក្រក់ គឺជាពួកទាស់ទទឹងហើយជាខ្មាំងសត្រូវនៃខ្ញុំបានសង្ឃឹមកលើខ្ញុំដើម្បីនឹងស៊ីសាច់ខ្ញុំនោះគេបានជំពប់ដួលទាំងអស់គ្នា

ទោះបីមានពួកពលមកបោះទ័ពច្បាំងនឹងខ្ញុំគង់តែចិត្តខ្ញុំមិនភ័យ
ឡើយទោះបីកើតមានចំបាំងទាស់នឹងខ្ញុំគង់តែខ្ញុំនឹងមានចិត្តសង្ឃឹម
បានដែរ

ខ្ញុំបានសូមសេចក្តីតែៗពីព្រះយេហូវ៉ាហើយនឹងស្វែងរកសេចក្តីនោះ
ឯងគឺឱ្យខ្ញុំបាននៅក្នុងដំណាក់នៃព្រះយេហូវ៉ារាល់តែថ្ងៃអស់ៗជីវិត
ខ្ញុំដើម្បីនឹងរំពឹងមើលសេចក្តីលំអនៃព្រះយេហូវ៉ាហើយនឹងពិនិត្យ
ពិចារណានៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់

ដ្បិតនៅថ្ងៃអាក្រក់ ទ្រង់នឹងថែរក្សាខ្ញុំដោយកំបាំងនៅក្នុងពន្លាទ្រង់
ក៏នឹងបំពុលខ្ញុំនៅទីសំងាត់ក្នុងត្រសាលទ្រង់ហើយនឹងលើកខ្ញុំឡើង
ដាក់លើថ្មជា

សូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

30 ឥឡូវ ថ្ងៃនេះ យើងនិយាយអំពីប្រធានបទនេះ ហើយឥឡូវនេះអ្នកខ្លះអាច
ឆ្ងល់ រឺធ្វើ—ដែលខ្ញុំយក។ ប៉ុន្តែមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះជឿថាព្រះគម្ពីរបង្រៀន
ថានឹងមានការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—Ed.]
មែនហើយ។ ត្រូវហើយ ពិតប្រាកដ ការចាប់យកនៃក្រុមជំនុំ។ មិនថាអ្នកជាមេ
តូឌីស ពួកបាបទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន ឬអ្នកណាក៏ដោយ ជាពួកពេនទីកុស និង
មានការចាប់យក។

31 ហើយខ្ញុំគិតថា នៅក្នុងការនិយាយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនព្យាយាមក្រោកឡើងដើម្បី
និយាយនៅទីនេះទេនូវអ្វីដែលខ្ញុំគិតថានឹងផ្តាច់ចិត្តមនុស្សនោះទេ។ ខ្ញុំមិនដែល
មានកំហុសនៃការនោះឡើយ។ ខ្ញុំចង់ក្រោកឡើងមកទីនេះហើយនិយាយអ្វីមួយ
នៅពេលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាត្រូវតែនិយាយវា ដែលខ្ញុំគិតថាអាចជាជំនួយដល់អ្នក,
អ្វីមួយដែលនឹងបន្ថែមបទពិសោធន៍របស់អ្នកជាមួយព្រះ បើអ្នកជាគ្រីស្ទានម្នាក់។
ហើយបើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ វាធ្វើឱ្យអ្នកខ្មាស់រៀនចំពោះខ្លួនអ្នក ដែលអ្នក
នឹងក្លាយជាគ្រីស្ទាន។ ហើយនោះជាគោលបំណងដែលខ្ញុំតែងតែព្យាយាមតម្រង់
ជូរគំនិតរបស់ខ្ញុំ ដូចជាព្រះអម្ចាស់នឹងដឹកនាំខ្ញុំ។

32 ឥឡូវនេះ យើងត្រូវបានគេព្រមាន ដូចជានៅក្នុងគោលលទ្ធិនៃការនេះនៅក្នុង
ថ្ងៃចុងក្រោយនឹងត្រូវគេមើលងាយ។ បើអ្នកចង់អានសូមអានបន្តិចសិន។ វានៅ

ក្នុងពេលស្របទី២ ជំពូក ៣ ។ សូមអានបន្តិចទៀតនេះ។ ទី ៣ជំពូកទី ៣ និងខ
ទី៣និងទី ៤ ។ ចាំមើលថាតើនេះត្រឹមត្រូវឬទេ។

ដោយដឹងសេចក្តីនេះជាមុនថា នៅជាន់ក្រោយ នឹងមានមនុស្សចំអក
មក ដែលគេដើរតាមសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នារបស់គេ

ទាំងចំអកឡកឡើយថា តើសេចក្តីសន្យាពីព្រះអង្គយាងមក
នៅឯណា...ដ្បិតតាំងពីពួកព្រហ្មកោដកលក់ទៅ នោះគ្រប់ទាំងអស់
នៅតែដដែលដូចជាកំណើតលោកីយ៍រៀងមកដែរ

ពីព្រោះគេចង់បំភ្លេចថា ពីចាស់បុរាណមានផ្ទៃមេឃ ក៏មានដីដុះ
ចេញពីទឹក ហើយនៅក្នុងទឹកផង

ដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ រួចមកលោកីយ៍ត្រូវទឹកនោះជន់លិច
បំផ្លាញទៅ

33 ឥឡូវនេះយើងឃើញថា ហេតុផលដែលប្រធានបទនេះគឺស្រាល ពីព្រោះ
ហោរានៅទីនេះបាននិយាយថានៅថ្ងៃចុងក្រោយអ្នកសើចចំអកទាំងនេះនឹងមក
និយាយរឿងទាំងនេះ។ ឃើញទេ? វាជាសេចក្តីទំនាយ ហេតុផលដែលមនុស្ស
កំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះតាមរបៀបដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។ ហេតុអ្វី អ្នកប្រាកដជា
ទន្ទឹងរង់ចាំវា ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ។ “នៅថ្ងៃចុងក្រោយពួកគេមានភាព
ងឿងឆ្ងល់ មានចិត្តខ្ពស់ ចូលចិត្តការសប្បាយជាងស្វែងរកព្រះ ជាជនជាប់ចោទ
សាក្សីក្លែងក្លាយ និងយាយមិនពិត ជាអ្នកដែលមិនចូលចិត្តការល្អ មើលងាយ មាន
ទម្រង់បែបបទនៃអ្នកគោរពព្រះ តែបដិសេធអំណាចរបស់ទ្រង់។ យើងចេញឆ្ងាយ តើ
យើងអាចរកមើលការក្លែងធ្វើជាសេចក្តីពិតឬទេ? ពិតប្រាកដណាស់។

34 នៅពេលលោកម៉ូសេចុះទៅស្រុកអេស៊ីប ដើម្បីដោះកូនចៅអ៊ីស្រាអែល
មានតែដំបងនៅក្នុងដៃរបស់គាត់សម្រាប់បង្ហាញការពិតប៉ុណ្ណោះ ជាមួយព្រះ
នៃស្ថានសួគ៌នៅពីក្រោយគាត់ គាត់បានធ្វើការអស្ចារ្យ។ ក៏មានអ្នកក្លែងបន្លំនៅ
ពីក្រោយគាត់ ហើយធ្វើដូចគ្នានឹងអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ
ពួកគេមកជាទីពឹងបន្ទាប់ពីគាត់បានធ្វើវាមុន។ បន្ទាប់មកពួកគេមកនៅជុំវិញ
ដោយសារតែពួកគេបានចម្លងតាមអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ ដោយក្លែងបន្លំវត្ថុដើម។
យើងរកឃើញវា។

ហើយឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ នោះគឺនៅជំនាន់របស់លោក ម៉ូសេ”

ប៉ុន្តែបទគម្ពីរដដែលប្រាប់ថាពួកគេនឹងត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតនៅ ចុងក្រោយ។ ដូចជាយ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាណេសបានប្រឆាំងនឹងម៉ូសេ ដូច្នោះបុរស ទាំងនេះក៏ដូច្នោះដែរ បំផុសគំនិតអំពីសេចក្តីពិត។ ឃើញទេ? ការក្លែងបន្លំ គ្រប់ ប្រភេទអ្វីដែលធ្វើឱ្យមនុស្សតូចចិត្ត។ ហើយបន្ទាប់មកបើ...

35 ការលើកឡើងនេះដែលកំពុងកើតឡើង និងអ្វីដែលព្រះមាននៅក្នុងបន្ទាត់ នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ តែងតែមានអ្វីដែលត្រូវចេញមកមិនសប្បាយចិត្តបើពួកគេ អាចធ្វើបាន។ វា—ជា—គោលបំណងរបស់សាតាំងក្នុងការធ្វើដូច្នោះ។

36 ដូចជាបងប្រុសនៅទីនេះ ពីការប្រជុំឡើងនៅទីនោះនៅឡាសវ៉ាហ្គេស បាន និយាយថា “សាតាំងបាននិយាយថាលោកិយគឺជាអំណាចរបស់វា ហើយ—នោះ គឺជាទីស្នាក់ការវានៅទីនោះ។”

ខ្ញុំដឹងថាសាតាំងគឺជាព្រះរបស់លោកីយនេះ។ ប្រជាជាតិទាំងអស់នៅក្រោម មេមគ្គីគ្រប់គ្រងដោយវា។ ពិតណាស់។ នៃផែនដីនេះជាកម្មសិទ្ធិរបស់សាតាំង ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់នឹងកាន់កាប់វា។ ទ្រង់បានប្រគល់វាដល់គាត់នៅថ្ងៃមួយ។ ហើយ គាត់បានបដិសេធជា ប៉ុន្តែ ទ្រង់មានបន្ទូលថាដោយសារតែទ្រង់ជ្រាបថាទ្រង់ជាអ្នក សោយរាជ្រនាពេលខាងមុខ។

37 “អ្នកចំអកឡូកឡើយ។” គ្រាន់តែពួកយើងចំណាយពេលពីរបីនាទីលើពាក្យ មួយនេះ មុននឹងយើងទៅបន្តទៀត។ អ្នកមើលងាយ!

ខ្ញុំបានអានក្រដាសមួយ ប្រហែលជាពីរសប្តាហ៍មុន នៅតុកសុន ដែលជា កន្លែងដែលជនជាតិអង់គ្លេសមួយចំនួនមកពីប្រទេសអង់គ្លេសបានធ្វើសេចក្តី ថ្លែងការណ៍មួយ។ វានៅក្នុងចំណងជើងនៅក្នុងក្រដាស ដែលថាការឆ្កាងរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រិស្តជាម្ចាស់របស់យើងគឺក្លែងក្លាយតែប៉ុណ្ណោះ រវាងលោកពីឡាត់និង ព្រះយេស៊ូវ ដែលថាទ្រង់បានមកដើម្បីធ្វើឱ្យ...គ្រាន់តែធ្វើខ្លួនជាអ្វីមួយ។ ហើយ គ្មានវិធីណាដែលយើងអាចបដិសេធបានឡើយ ពីព្រោះគ្រប់ការទាំងអស់នៃព្រះគឺ អោយគេទទួលដោយសារជំនឿ។ យើងត្រូវតែជឿ។ ឥឡូវនេះ គាត់បានទៅផ្តល់ ការពិពណ៌នាពីរបៀបនោះដែលអាចធ្វើបាន។

38 នៅទីនេះមិនជាយូរប៉ុន្មានទេ នៅក្នុងប្រទេសដ៏អស្ចារ្យនោះ ទីក្រុងឡុង
នៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេស ជាកន្លែងដែលចនវេស្វលីនិងណាលីនិងអ្នកធំៗជាច្រើន
ត្រួតង្វាលនៅសម័យមុន លោកស្ត្រីជិននិងពួកគេ បានអធិប្បាយពីដំណឹងល្អនៅ
លើផ្សារលក់ចំបើងនិងនៅគ្រប់ទីកន្លែងនៅទីនោះ។ ពួកគេបានបដិសេធសារនៃថ្ងៃ
របស់ពួកគេ ហើយមើលតើពួកគេយ៉ាងម៉េចវិញសព្វថ្ងៃនេះ។

គឺមានបងប្រុសរឺល្បែងនិងពួកគេនៅយប់នេះ។ វាជាប្រទេសមួយដែលមាន
ស្ថានភាពអន់ទាបបំផុតនៅលើនៃផែនដី។ ខ្ញុំបានដើរជុំវិញពិភពលោក ប៉ុន្តែខ្ញុំ
មិនដឹងអ្វីដែលមិនស្របច្បាប់ដូចប្រទេសអង់គ្លេសទេ។ គឺ...ប៊ីលីហ្គ្រាហាំបាន
និយាយដូចគ្នា។ ហេតុអ្វី គាត់ត្រូវយកប្រពន្ធរបស់គាត់ចេញពីឧទ្យាន របៀប
—ដែល—សកម្មភាពរវាងបុរសនិងស្ត្រីកំពុងធ្វើ នៅទីសាធារណៈ ក្នុងឧទ្យាន។
ពេលខ្ញុំនៅទីនោះ ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្វីដែលនឹងធ្វើឱ្យមនុស្សខូចចិត្តជាងអ្វីដែល
កំពុងកើតឡើងនៅអង់គ្លេសនោះទេ ដែលមានឱកាស ហើយ នៅពេលមួយបាន
ដឹកនាំ ផែនដីមកក្នុងការរំកិលប្រៃ។ គ្រាន់តែបង្ហាញពីរបៀបដែលវាអាចធ្លាក់ចុះ។

39 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ នោះជាអ្វី ជាសារដែលបានចេញទៅ ជនជាតិអង់គ្លេស
ព្យាយាមរក្សាសារដដែលសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ វានឹងមិនដំណើរការទេថ្ងៃនេះ។ វានឹង
មិនដំណើរការទេ។ តើនឹង...

40 តើមានអ្វីបើលោកម៉ូសេនឹងមក នឹង នាំយកសាររបស់លោកណូអេ “តើយើង
នឹងសង់ទូកធំមួយហើយបណ្តែតចុះទៅក្នុងទន្លេនីលឬ?” វាមិនដំណើរការទេ។
ហើយសាររបស់ព្រះយេស៊ូវក៏មិនដែលធ្វើការពីលោកម៉ូសេដែរ។ ហើយក៏មិនមែន
សាររបស់វេស្វីដែលធ្វើការនៅលូទីរដែរ។ ឬលូទីរ វេស្វី...សារផ្ទុយមកវិញ។

ហើយសព្វថ្ងៃនេះ យើង កំនែទម្រង់ដ៏អស្ចារ្យចុងក្រោយរបស់យើងគឺពួកពេន
ទីកុស។ ហើយថ្ងៃនេះយើងកំពុងផ្លាស់ប្តូរពីនោះ។ ហើយសារនៅពួកពេនទីកុស
នឹងមិនលាយឡំឡើយ ព្រោះវាជាថ្ងៃមួយទៀត។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងអស់
ប៉ុន្តែវាជាអគារ។ ដូចជាប្រអប់ជើង ដៃ លេចចេញមក វាបង្កើតបានជាកូនក្រមុំ
សម្រាប់ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ឃើញទេ? កុំ—កុំផ្លាស់ទីលំនៅពួកគេនៅ
ទីនោះ។ ពួកគេរស់នៅក្នុងសាររបស់ពួកគេ។ ពួកគេទាំងអស់នឹងចេញមក នោះ
គឺជាកូនក្រមុំ។

ដូចជាជីវិតឆ្លងកាត់ដើមស្រូវសាលី។ វាទុកសម្បកវា តែស្រូវសាលីបង្កើតបាន ជាគ្រាប់ស្រូវសាលីដែលជ្រុះនៅក្នុងដី។

41 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំបានអានសៀវភៅមួយចំនួនដែលអាចឱ្យម៉ែងបាន សរសេរ ក្នុងការរិះគន់។ គាត់បាននិយាយថា “ក្នុងចំណោមវីដេ—ទាំងអស់ នៃអ្នកនិយមជ្រុលនៅលើផែនដី គឺវិញ្ញៀមប្រាណហាំ។” គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី គាត់មិនមានអ្វីក្រៅពីគាត់ជា...គាត់ជា—អ្នកលេងប៉ាហ្គីម៉ាក។ គាត់ធ្វើ រឿងទាំងនេះ។” ឃើញទេ បុរសម្នាក់នេះ មិនដឹងអ្វីឡើយ។

42 ហើយ បន្ទាប់មក បុរសនោះគឺជាអ្នករិះគន់។ គាត់មិនទាំងជឿលើព្រះផង។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះដែលអាចបង្កើតឡើងនៅក្នុងយុគសម័យងងឹត បាន ដាក់ព្រះហស្តទ្រង់ឆ្លងកាត់ពោះរបស់គាត់ ហើយលើចនៅឯក្រុមគ្រីស្ទាន។ ធ្វើជា ម្តាយនិងសិស្សផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ត្រូវបានគេសន្មត់ថាជា ម្តាយដែលមានកូន តូចនិងអ្វីៗទៀត ហើយសូមអោយគោសិវា ហើយមិនដែលសូម្បីតែដាក់ដៃ។” អ្នក ឃើញកន្លែងដែលគំនិតខាងសាច់ឈាមទេ កន្លែងដែលការអប់រំនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត មិនអាចចាប់បាននិមិត្ត? ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាម៉ែន។

43 ពោតស្រូវសាលីត្រូវតែធ្លាក់ចុះដល់ដី។ ដូចព្រះយេស៊ូវយាងចុះមកដៃ ដើម្បី ក្រោកឡើងជាថ្មីម្តងទៀត ដូចគ្នានិងព្រះវិហារពេនទីកុសត្រូវដួលរលំ។ វាត្រូវតែ ចូលទៅក្នុងដី សម័យងងឹត។ ស្រូវសាលីណាដែល...គ្រាប់ធញ្ញជាតិទាំងអស់ចូល ទៅក្នុងដី វាត្រូវដាក់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏ខ្មោងងងឹតនោះ ដើម្បីនាំចេញទៅ។

ប៉ុន្តែវាបានចាប់ផ្តើមដុះនៅម៉ាទីនលូទ័រ។ ចូលមកតាមរយៈវេស្តី។ ចូល មកកាន់ពេនទីកុស។ ឥឡូវនេះចេញទៅរក គ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ហើយឥឡូវប្រព័ន្ធ និកាយដែលពួកគេបានបន្ទូលទុក ពួកគេគឺជាសម្បក អស់ហើយ។ វាត្រូវបានដុត ដែលជាប្រព័ន្ធនិកាយ។ ប៉ុន្តែគ្រាប់ធញ្ញជាតិពិតប្រាកដស្រូវសាលីដែលចេញពី កំណែទម្រង់នីមួយៗនឹងត្រូវលើកឡើងនៅក្នុងកូនក្រមុំ។ វាទាំងអស់គ្នានឹងធ្វើឱ្យ ក្លាយជាកូនក្រមុំ។

44 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញ ក្នុងប្រទេសអង់គ្លេសនៅទីនោះ ពួកគេក្លែងបន្លំការ ឆ្កាង មិនជាយូរប៉ុន្មានទេ ក្រុមមនុស្សទាំងនោះ ពួកគេ...ជាក្មេងដែលមានសក់វែង និងរបស់របរផ្សេងៗ ហើយហៅពួកវាថា “ប៉ា” និងរបស់ទាំងអស់នោះ។ រឿងអាស្រូវ បែបនេះ!

45 ឥឡូវអ្នកនិយាយថា “នោះគឺនៅទីក្រុងឡុង ប្រទេសអង់គ្លេស”

មើលអ្វីដែលមាននៅក្នុងកាសែតសប្តាហ៍មុន នៅអាមេរិកនេះ។ បណ្ឌិតទេវសាស្ត្រអស្ចារ្យមួយចំនួន មកពីសាលាល្អ បាននិយាយថា—ការឆ្កាងគឺក្លែងក្លាយ។ បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវបានព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្លួនឯងដូច្នោះ ថាទ្រង់បានដកស្មៅនេះហើយ។”

ហើយយើងរកឃើញវានៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ដែលជាកន្លែងដែលវាត្រូវបានគេនិយាយ។ វាដូចជាស្មៅកញ្ជាប្តូរអ្វីមួយ។ វាត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងតំរង់ទិសនៅទីនោះ។ ហើយបើអ្នកដឹកវា វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកគេងលក់។ ប្រហែលជា...ហើយអ្នកដូចជាមនុស្សស្លាប់ ហើយសម្រាកគ្រប់យ៉ាង ពីរបៀបថ្ងៃម្តង។

46 គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលដែលពួកគេផ្តល់ទឹកខ្មេះនិងទឹកប្រមាត់ដល់ទ្រង់ វាអាចទៅរួចថានោះគឺជាស្មៅកញ្ជាប។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេបានផ្តល់ដល់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានធ្លាក់ចុះដូចជាបានស្លាប់។ ពួកគេបានដាក់ទ្រង់នៅក្នុងផ្នូរ ហើយពួកគេបានផ្តេកទ្រង់នៅទីនោះ។ បន្ទាប់ពីពីរបៀបថ្ងៃប្រាកដណាស់ នឹងត្រឡប់មកវិញ បន្ទាប់មកទ្រង់បានភ្ញាក់ឡើងជាថ្មីម្តងទៀត គឺមិនអីទេ។” បាននិយាយថា “ទ្រង់បានទៅនៅក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា ហើយបានស្លាប់កន្លែងណាមួយ ដែលជាការស្លាប់ធម្មតា ព្យាយាមក្លែងសាសនា។”

កន្លែងដំបូង អ្នករិះគន់នោះ តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្ស? សូមមើលគ្រាន់តែសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅនេះ មនុស្សចំអក ឃើញទេ សម័យដើម្បីបំពេញសេចក្តីទំនាយ។”

47 ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅកាន់យុគសម័យនីមួយៗ ហើយសម័យនីមួយៗត្រូវតែបង្ហាញការនោះ។ ហើយទ្រង់ក៏បានតែងតាំងមនុស្សសម្រាប់សម័យនោះដែរ ដើម្បីបំពេញព្រះបន្ទូលនោះ។ រាល់ពេលដែលទ្រង់បានរកឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានរកមនុស្សម្នាក់សម្រាប់វា។ នៅពេលដែលទ្រង់បានកំណត់ពេលវេលារបស់លោកម៉ូសេ ទ្រង់បានអោយលោកម៉ូសេមក។ នៅពេលដែលទ្រង់បានចាត់ពេលសម្រាប់ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបានកើតមក ទ្រង់បានដាក់ទ្រង់នៅក្នុងវា។ គ្រប់សម័យកាល ទ្រង់បានជ្រើសរើសមនុស្សរបស់ទ្រង់ ទុកជាមុន ដូចព្រះគម្ពីរបានចែង។ គ្មានអ្វី...

48 បើព្រះទ្រង់អស់កល្ប មានគ្រប់ព្រះចេស្ដា មានប្ញទ្ធានុភាព គង់នៅគ្រប់ទីកន្លែង បញ្ញាញាណ ហេតុអ្វី ទ្រង់ជ្រាបរឿងទាំងអស់តាំងពីដើមមក។ ដូច្នោះទ្រង់ជ្រាប។ គ្មានអ្វីចេញពីម្ហូបទេ។ វាគ្រាន់តែជាយើងប៉ុណ្ណោះដែលគិតវា។ វាដំណើរការទាំងអស់។ ក្រឡេកមើលទៅក្រោយនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ហើយ មើលការដែលកំពុងធ្វើ នោះយើងនឹងមានការយល់ដឹង។

49 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែគិត។ កន្លែងដំបូង បើអ្នកដឹកនាំនោះបានគិត នៅពេលដែលពួកគេដាក់ទឹកខ្មេះនិងប្រមាត់នៅក្នុងព្រះឱស្ឋទ្រង់ ទ្រង់ក៏ស្ដោះវាចេញ។ ទ្រង់មិនបានទទួលទេ តាំងពីដំបូង។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែការរើចម្លែកកើតឡើង! រឿងមួយទៀត តើព្រះយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែតនេះ បានធ្វើយ៉ាងដូចម្តេចដើម្បីឱ្យជីវិតរបស់ទ្រង់សម្រេចគ្រប់ទំនាយនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់? តើវាអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច? វាមិនអាចទេ បើគ្មានត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយព្រះ។ ជីវិតរបស់ទ្រង់សម្រេចគ្រប់ទំនាយទាំងអស់នៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ រឿងមួយទៀត បើពួកសិស្សទាំងនោះបានក្លែងបន្លំទ្រង់ដូចនោះ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេម្នាក់ៗស្លាប់ដោយសារការធ្វើទុក្ខរកម្ម? ហើយសូម្បីតែសាវ័កពេត្រុសបាននិយាយថា “បង្វែរក្បាលខ្ញុំចុះក្រោម ខ្ញុំមិនសមនឹងស្លាប់ដូចទ្រង់ទេ” របៀបដែលពួកគេបានយកលោកអនទ្រេហើយបង្វែរគាត់ទៅចំហៀងឈើធ្លាង។ ពួកគេ ម្នាក់ៗ បានបិទទីបន្ទាល់របស់ពួកគេនៅក្នុងឈាមរបស់ពួកគេ។ ពួកគេជឿលើទ្រង់ហើយស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយបានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេសម្រាប់ទ្រង់។ បើទ្រង់គឺជាអ្នកបង្កើតរឿងក្លែងក្លាយ តើពួកគេនឹងធ្វើយ៉ាងម៉េច? ឃើញទេ? ការអនុវត្តន៍ខាងវិញ្ញាណ មនុស្សមិនយល់ពីវាទេ។

50 មានបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់នៅទីនេះ មិនយូរប៉ុន្មានទេ មានគ្រូដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនបានសរសេរថា “ពេលលោកម៉ូសេ ឆ្លងកាត់សមុទ្រក្រហម” លោកបាននិយាយថា “មិនមែនជាទឹកទេ។ ទឹកមិនដែលពុំទទួលបានជញ្ជាំងឡើយ” បានបន្តថា “តើវាជាអ្វីគឺគ្រាន់តែនៅចុងម្ខាងនៃសមុទ្រស្លាប់មានមែកត្រែង។ ហើយគាត់បានដើរកាត់ទឹកតាមមែកត្រែងនោះ។ គ្មានទឹកនៅទីនោះទេ។ គ្រាន់តែដើមត្រែងមួយ ដែលជាមហាសមុទ្រត្រែង—ដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់។ ហើយបញ្ចេញជាច្រើនជឿវា ពួកគេទទួលយកវា។

51 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មាន នៅពេលដែលអវកាសយានិកដំបូងបានឡើងមក។

គាត់ត្រឡប់មកវិញ ហើយគាត់មិនបានមើលឃើញអ្វីសោះពីព្រះ។ នោះថែមទាំងបង្វែរអ្នកដឹកនាំទៀតផង ពួកគេគិតថាព្រះបានរស់នៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ។ កំពស់ហាសិបម៉ាយល៍។

52 ហេតុអ្វី ខ្ញុំអើយ របៀបនៃការអប់រំនិងប្រាជ្ញានៃលោកិយនេះបានផ្លាស់ប្តូរក្រុមជំនុំចូលទៅក្នុងចង្កោបនៃធុរកិច្ច(ragweeds)! ការអប់រំ...និងប្រព័ន្ធនៃការអប់រំ វិទ្យាសាស្ត្រនិងអរិយធម៌ ជាប់រស់អារក្ស។ វាជាអរិយធម៌របស់អារក្ស។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។

ហើយអរិយធម៌របស់យើងដែលកំពុងកើតឡើងនឹងមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវានោះទេ។ គ្មានទាល់តែសោះ។ វាមិនមានអ្វីទាំងអស់។ វានឹងមានភាពខុសគ្នា អរិយធម៌ចូលទៅក្នុងអារក្សធម៌នេះនិងពិភពវិទ្យាសាស្ត្រដែលយើងមានច្រើនទៀត។ វិទ្យាសាស្ត្រដែលយើងទទួលបានបន្ថែមទៀត នាំយើងចូលទៅក្នុងរឿងអន្ទាក់ នៃសេចក្តីស្លាប់។ សម្លាប់និងអ្វីៗទាំងអស់។ នៅក្នុងអរិយធម៌ថ្មីនោះនឹងមិនមានការស្លាប់ទេ ជំងឺ ទុក្ខព្រួយ ឬគ្មានការឈឺចាប់។ ឃើញទេ? មិនមាននរណាម្នាក់នៅទីនោះទេ។ ដូច្នោះអរិយធម៌នេះនឹងត្រូវបំផ្លាញ ព្រោះវាជាប់រស់អារក្ស។

53 យើងរកឃើញថា នៅក្នុងលោកុប្បត្តិជំពូក៤ មនុស្សរបស់កាអ៊ីនបានចាប់ផ្តើមអរិយធម៌ ការកសាងទីប្រជុំជន និងទីក្រុងជាដើម និងឧបករណ៍នៃតន្ត្រីនិងក្លាយជាវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយមនុស្សបានចាកចេញឆ្ងាយពីព្រះ តែនៅក្នុងសាសនា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលមនុស្សរបស់សេតមក ពួកគេចាប់ផ្តើមសូមអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់

និយាយអំពីល្អិតមួយ!

54 ខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់អារម្មណ៍របស់អ្នកណាម្នាក់ឡើយ និយាយអ្វីមួយអំពីក្រុមជំនុំ។ ហើយបើអ្នកនៅទីនេះ ហើយជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារនេះ ខ្ញុំមិននិយាយការនេះធ្វើឱ្យអារម្មណ៍របស់អ្នកឈឺចាប់ឡើយ។ ព្រោះមានមនុស្សល្អជាច្រើននៅទីនោះ។ ដូចជានៅក្នុងព្រះវិហារផ្សេងទៀតដែរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានអាននៅស្រីវិជិតកាលពីសប្តាហ៍មុន ដែលជាកន្លែងដែលព្រះវិហារកាតូលិកបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយ។

ហើយយើងមើលឃើញកន្លែងដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាជួបជុំគ្នាឥឡូវនេះ។ ក្រុមប្រឹក្សាសាសនា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត គ្រាន់តែបំពេញនូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង បាននិយាយថាពួកគេបានធ្វើ។ ពិតប្រាកដណាស់។

55 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញថា ពួកគេបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីព្រះគម្ពីរ...” អ្នកតវ៉ាចង់កាន់ព្រះគម្ពីរនោះ។ “ហេតុអ្វី” ព្រះគម្ពីរបានចែងគ្មានអ្វីក្រៅពីសៀវភៅ ប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់ក្រុមជំនុំទេ ហើយពួកគេក៏មិនមានដែរ នៅក្នុងអក្សររហូតដល់ ប្រហែលពីររយហាសិបឆ្នាំក្រោយ។ វាតែងតែមានក្រុមជំនុំ បាននិយាយថា “វា គឺជាក្រុមជំនុំមិនមែនជាព្រះគម្ពីរទេ ហើយព្រះគម្ពីរគ្រាន់តែជាប្រវត្តិនៃអ្វីដែល ក្រុមជំនុំបានធ្វើ។” តើវាជាការភូតករយ៉ាងណាហ្ន! ហេតុអ្វី យើងមានព្រះគម្ពីរអស់ រយៈពេលបីពាន់ឆ្នាំហើយ។ គម្ពីរសញ្ញាចាស់គឺត្រូវបានគេសរសេរនៅក្នុងបទគម្ពីរ រាប់រយឆ្នាំមុនគ.ស។ គឺមុនការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ គ្រាន់តែជារឿងដែល ភូតកររបស់អារក្ស!

56 ហើយយើងបានរកឃើញនៅថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលការសើចចំអកដ៏សប្បាយ អំពីព្រះគម្ពីរ ហើយព្យាយាមព្យាវចេញ ព្រះត្រូវតែជំនុំជំរះក្រុមជំនុំដោយអ្វីមួយ។ ទ្រង់មិនអាចគ្រាន់តែ...

ពួកគេមិនអាចចុះមកតាមផ្លូវហើយចាប់ខ្ញុំ ហើយនិយាយថាខ្ញុំកំពុងធ្វើ សាមសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង នៅក្នុងតំបន់មួយម៉ាយល៍ លើកលែងតែមាន អ្វីមួយ នៅទីនោះដើម្បីប្រាប់ខ្ញុំថា ខ្ញុំត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើដំណើរតែ២០ម៉ាយ ល៍ប៉ុណ្ណោះ។ វាត្រូវតែនៅទីនោះ។

ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់នឹងជំនុំជំរះពួកជំនុំ ហើយនឹងជំនុំជំរះមនុស្សនៅ ថ្ងៃណាមួយ។ យើងដឹងហើយ។ មានសាលដីកានឹងមកដល់។ ដូច្នេះបើទ្រង់ នឹងមកដើម្បីវិនិច្ឆ័យតាមរយៈព្រះវិហារភាគូលិក តើព្រះវិហារភាគូលិកមួយណា? បើទ្រង់នឹងវិនិច្ឆ័យវាដោយមេតូឌីស បាទីស្ទត្រូវបានបាត់បង់។ បើទ្រង់វិនិច្ឆ័យ វាដោយព្រះគម្ពីររួមតែមួយ ទីពីរត្រូវបានបាត់បង់។ ឃើញទេ? តើទ្រង់នឹង វិនិច្ឆ័យវាដោយរបៀបណា? ទ្រង់នឹងវិនិច្ឆ័យវាដោយព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះបន្ទូល។ ដូច្នេះវាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលព្រះជាម្ចាស់ នឹងជំនុំជំរះ។ “កាលពីដើមដំបូងឡើយព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយ ព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះជាម្ចាស់។ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតមក

ជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឃើញទេ? ដូច្នេះទ្រង់នឹងជំនុំជម្រះវាដោយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។

57 ហើយឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញថា នៅពេលដែលពួកគេកំពុងព្យាយាម រុញច្រានព្រះគម្ពីរចេញ (“ព្រមទទួលយកពួកជំនុំ” ព្រះគម្ពីរ មិនត្រូវការទេ “ក្រុមជំនុំ”) ដូច្នេះពួកគេគ្រាន់តែអាចបង្កើតគោលជំនឿឬអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយ ដើរដោយវា។

58 មែនហើយ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀតនៅស្រីវិធីត ក្នុង—ការ រូបរាងគ្នា នៅពេលដែលពួកគេសម្លាប់កូនចៀម ដែលថ្វាយនោះ ត្រូវតែ“គ្មានដំបែ នៅក្នុងចំនោមពួកគេក្នុងរយៈពេល៧ថ្ងៃ” គ្មានដំបែ អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវតែគ្មានដំបែ។ នោះគឺគំណាងយុគសម័យព្រះវិហារទាំង៧ ដែលយើងមាននៅក្នុងសៀវភៅនេះ គឺ គ្មានដំបែទេ។ ជាអ្វី? វាជាអ្វីដែលលាយជាមួយវា។ ហើយយើងលាយគោលជំនឿ ជាមួយនិកាយ អ្វីផ្សេងទៀតជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ហើយនៅតែព្យាយាមហៅវាថា ជាព្រះបន្ទូល។ “គ្មានដំបែឡើយក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរថ្ងៃ។”

59 ហើយសូម្បីតែអ្វីដែលញ៉ាំនៅថ្ងៃនេះក៏ដោយ កុំព្យាយាមរក្សាទុកវានៅថ្ងៃស្អែក “ដុតវាដោយភ្លើង មុនពេលថ្ងៃលិច” ពីព្រោះមានរាជ្យសារថ្មីដែលនឹងចេញមក និង រឿងថ្មី។ ឃើញទេ ព្យាយាមទប់វា ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើង ឥរិយាបថរបស់ក្រុមជំនុំ។ ការរីកផុសផុលបានកើតឡើង ហើយរឿងដំបូងអ្នកដឹងទេ ថាក្នុងរយៈពេល ប្រហែលជា ៣ ឆ្នាំពួកគេចាប់ផ្តើមបង្កើតអង្គការ។ និកាយចាប់ផ្តើម អង្គការ។

ប៉ុន្តែតើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? នេះបានសាយភាយអស់រយៈពេល ២០ ឆ្នាំ ហើយ ហើយគ្មានអង្គការទេ។ ហើយវានឹងមិនមានឡើយ។ នេះជាការបញ្ចប់។ ស្រូវសាលីបានត្រលប់ទៅស្រូវសាលីម្តងទៀត។ ស្រូវសាលីបានត្រឡប់មកវិញ ហើយ ទៅគ្រាប់របស់វា។ សំបកបានទាញចេញពីវា។ និងស្រូវសាលីត្រូវតែដាក់ នៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះបុត្រាដែលនឹងត្រូវបានទុំ។

60 វាមិនមែនជារឿងចម្លែកទេ ដែល មិនយូរប៉ុន្មានទេ នៅឆ្នេរខាងកើត ដាច់ ភ្លើងធំមែនទេ? ពួកគេមិនអាចយល់បានទេ។ រដ្ឋតិចសាស់បានទៅជាងដីត កាលពីសប្តាហ៍មុន។ ពួកគេមិនអាចយល់ពីវាបានទេ។ តើអ្នកមិនដឹងថានេះជាទី សម្គាល់ទេ? តើអ្នកមិនដឹងថាប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់ទេឬ? អ៊ីស្រាអែលស្ថិតនៅ

ក្នុងទឹកដីកំណើតរបស់នាង។ ហើយទីសម្គាល់ទាំងនេះបង្ហាញថា យើងរស់នៅ គ្រាចុងក្រោយហើយ។ ក្នុងពេលតែមួយវាកំពុងតែខ្មៅ តើអ្នកមិនដឹងទេថាតើនេះ ជាទីសំគាល់ដែលហោរាបានទាយទុក។ “ប៉ុន្តែនៅទីនោះនឹងមានពន្លឺនៅពេល ល្ងាច ដែលនឹងមានពន្លឺមកនៅពេលល្ងាច” ពេលដែលការដាច់ចរន្តអគ្គិសនីនឹងអ្វី ៗកំពុងដំណើរការ របៀបដែលពួកគេមានឥទ្ធិពលនេះ។

61 សូមក្រឡេកមើលថាតើវាបានទៅជាយ៉ាងណា។ សម្តេចប៉ាបទើបតែមក ទីនេះ:

ចាំថា នៅរោងឧបោសថនៅពេលដែលពួកគេ...អ្នកមានខ្សែអាត់ឬទេ? ខ្ញុំ គិតថា អ្នកទាំងអស់គ្នាយកវា។ របៀបដែលព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញនៅទីនោះ នៅថ្ងៃនោះ នៅក្នុងរោងឧបោសថពិតជាកន្លែងដែលព្រះវិហារសម័យនោះនិង របៀបដែលពួកគេនឹងត្រូវមាន! ខ្ញុំបានគូរពួកគេចេញនៅលើក្តារនៅទីនោះ សម័យ ព្រះវិហារដែលអ្នកឃើញនៅទីនេះត្រូវបានកត់ចូលក្នុងសៀវភៅ។ ហើយបើ ព្រះវិញ្ញាណមិនបានយាងមកនៅក្នុងបង្គោលភ្លើងដ៏ធំមួយ ហើយបានត្រឡប់ទៅ កាន់ទីនោះវិញ នៅលើជញ្ជាំងនោះ ហើយបានទាញពួកគេចេញ ខណៈពេលដែល មនុស្សបីឬបួនរយនាក់កំពុងអង្គុយសម្លឹងមើលវា!

ហើយដូចជាសម្តេចប៉ាបបានចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ ព្រះចម្លាក់ប្រែទៅជាខ្មៅ។ ហើយពួកគេបានថតរូបរបស់ពួកគេ តាមរបៀបដែលវាត្រូវបានគូរឡើងនៅលើ វេទិកា។ ឥឡូវនេះគាត់បានធ្វើដំណើរមកទីនេះដប់បីជំហាន ដប់បីជំហាន បំរើ ការប្រកបគ្នាដប់បី សម្រាប់ប្រទេសមួយដែលមានចំនួន ១៣ ហើយដាច់ភ្លើង នឹងកើតឡើងនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ តើអ្នកមិនឃើញសម័យដែលយើងរស់នៅទេឬ? យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។

62 “មនុស្សចំអកនឹងកើនឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ដោយនិយាយថា ‘គ្មានអ្វីប្លែក ទេ ព្រោះព្រះទ្រង់កំពុងគេងលក់’”

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឃើញរឿងទាំងនេះចាប់ផ្តើមកើតឡើង ចូរលើកដៃ ឡើង ត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ អ្វីមួយអាចកើតឡើងនៅពេលណាមួយ ព្រះគ្រីស្ទ យាងមកសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

63 ឥឡូវនេះ ពួកគេមិនជឿទេពីព្រោះវាជា...ពួកគេគឺជា...ពួកគេ...មិនដឹងថា ពួកគេជាអ្នកដែលកំពុងបំពេញបទគម្ពីរ។ មនុស្សពិតជាមិនដឹង ថាគេធ្វើនិង និយាយរឿងទាំងនេះ ពួកគេកំពុងតែបំពេញបទគម្ពីរហើយ។

តើលោកកែវ ដែលជាសម្តេចសង្ឃ និងពួកសង្ឃទាំងអស់នៅថ្ងៃនោះ សើចចំអកដាក់ទ្រង់ ហើយមិនដឹងថាជាព្រះទេ? ដែលពួកគេកំពុងច្រៀងអំពី “ព្រះ របស់ខ្ញុំអើយ ហេតុអ្វីបានបោះបង់ចោលខ្ញុំ?” ទំនុកជំកើងលេខ ២២ “ដៃនិងជើង របស់ខ្ញុំបានចាក់ធ្លុះ។” ច្រៀងបែបនោះនៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយទ្រង់បានសុគតនៅ លើឈើឆ្កាង។ ពួកគេមិនបានដឹងបន្តិចសោះឡើយថាពួកគេកំពុងធ្វើវា។ សូម្បីតែ ព្រះយេស៊ូវក៏អធិស្ឋានថា “ឱព្រះបិតាអើយ! ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីទេ។” ពីព្រោះពួកគេត្រូវបានគេទស្សន៍ទាយដោយបទគម្ពីរ ដើម្បីធ្វើជាមនុស្សខ្វាក់។

64 តើអ្នកដឹងទេថាពួកប្រូតេស្តង់និងព្រះវិហារកាតូលិកត្រូវបានគេទាយ នៅក្នុង ថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងក្លាយជាមនុស្សខ្វាក់ រឿងដែលនោះ ដូចបទគម្ពីរជាមួយ ព្រះគ្រីស្ទនៅខាងក្រៅ ព្យាយាមចូលទៅក្នុង? ពីព្រោះអ្នកនិយាយថា ‘ខ្ញុំជាអ្នកមាន ហើយមិនត្រូវការអ្វីសោះ’ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកវេទនា ក្រីក្រ នៅអាក្រាត និងខ្វាក់ ហើយមិនដឹងអ្វី’ វិវរណៈជំពូក៣។ នៅទីនោះ អ្នកត្រលប់ទៅភាពខ្វាក់ម្តងទៀត ហើយជាន់ឈ្មោះដូចជា (ពួកគេ) វាគ្មានន័យអ្វីចំពោះពួកគេ មើលងាយនិង លេងសើចនោះទេ នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។

65 ប៉ុន្តែ ចំពោះក្រុមជំនុំកូនក្រមុំ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌គឺជាការបើកសម្តែង ដល់នាង។ វាបានបង្ហាញដល់នាង។ នោះគឺជាការបើកសម្តែងដែលជាកូនក្រមុំ ពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទត្រូវរង់ចាំការបើកសម្តែងរបស់គ្រាលើកឡើង។

66 ឥឡូវនេះ វាគឺជាការបើកសម្តែងមួយ សម្រាប់ការបើកសម្តែងគឺជាសេចក្តី ជំនឿ។ អ្នកមិនអាចមានការបើកសម្តែងដោយគ្មានសេចក្តីជំនឿឡើយ។ សេចក្តី ជំនឿគឺជាការបើកសម្តែងមួយ ពីព្រោះវាជាអ្វីដែលបានបង្ហាញដល់អ្នក។ សេចក្តី ជំនឿគឺជាការបើកសម្តែង។ ជំនឿគឺអ្វីដែលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យអ្នកឃើញដូចជា អាប្រាហាំអញ្ចឹង អាចហៅអ្វីដែលផ្ទុយនឹងអ្វីដែលបានបង្ហាញដល់គាត់ ទោះបីជា វាមិនមែនដូច្នោះក៏ដោយ។ ឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿ គឺជាអ្វីដែលជឿ គឺជាការបើក សម្តែងរបស់ព្រះ។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានសាងសង់ឡើងនៅលើការបើកសម្តែងមួយគឺ រូបកាយទាំងមូល។

67 នៅទីនេះពីរបីសប្តាហ៍មុន ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់អ្នកដឹកនាំខាងបាទីស្ទដ៏ល្អម្នាក់។ គាត់មកពិភាក្សាជាមួយខ្ញុំ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចូលចិត្តមនុស្សដូចអ្នក ក៏ប៉ុន្តែ អ្នកបានលាយបញ្ចូលគ្នាទាំងអស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំអធិស្ឋានសូមលោកជួយខ្ញុំឱ្យត្រង់” (គាត់បាននិយាយថា...) “ជាមួយនឹងបទគម្ពីរ”

គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនអាចរកបានទេ លុះត្រាតែយើងទទួលបានពាក្យទាំងអស់នៅលើពាក្យមួយ លើពាក្យមួយយ៉ាងពិតប្រាកដជាមួយគ្នានិងភាសាក្រិកនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។”

68 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ! លោក ដឹងច្បាស់ជាងនេះទៅទៀត។” ខ្ញុំបន្តថា “សូម្បីក្រុមប្រឹក្សានីសៀ ត្រឡប់មកវិញបីរយឆ្នាំក្រោយការសុគតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ពួកគេនៅតែជជែកវែកញែកថាអ្នកប្រាជ្ញក្រិកណាម្នាក់ត្រឹមត្រូវ។ អ្នកអាចដឹង។ វាជាការបើកសម្តែងមួយ គឺគ្រប់...”

គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចទទួលយកការបើកសម្តែងបានទេ”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកអាចទទួលយកព្រះគ្រីស្ទបានយ៉ាងដូចម្តេច?”

គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ព្រះគម្ពីរចែងថាអ្នកណាដែលជឿគឺ...លើព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច”

69 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺជាការពិត។ វាក៏ចែងផងដែរថា គ្មាននរណាម្នាក់អាចហៅព្រះយេស៊ូវថាជាព្រះ មានតែតាមរយៈការបើកសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានបើកសម្តែងដល់គាត់។” ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ ត្រឡប់ជុំវិញជាថ្មីម្តងទៀត ត្រឡប់ចុះទៅការបើកសម្តែង។ វាត្រូវតែបានបង្ហាញ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

70 ការអ៊ីននិងអេបិលមិនមានគម្ពីរដើម្បីអានទេ ប៉ុន្តែបានត្រូវបើកបង្ហាញអេបិលដោយជំនឿដែលជាការបើកសម្តែង។ អេបិលបានថ្វាយតង្វាយទៅព្រះប្រសើរជាងការអ៊ីន។ ដែលព្រះបានថ្លែងទីបន្ទាល់ថាគាត់ជាអ្នកសុចរិត។

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវបានគេសួរ នៅទីនេះម៉ាថាយ ១៦:១៧ និង ១៨យើងមិនមានពេលអានទេ តែបើអ្នកចង់សរសេរទុក។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើមនុស្សនិយាយថាខ្ញុំជាកូនមនុស្សឬ?”

“ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាននិយាយថាអ្នកគឺជាលោកម៉ូសេ អេលីយ៉ា ជាដើម”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកនិយាយថាខ្ញុំជានរណា?”

71 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

72 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានពរហើយស៊ីម៉ូនជាកូនរបស់យ៉ូណាស ដ្បិតសាច់និងឈាមមិនបានប្រាប់រឿងនេះដល់អ្នកទេ។ គឺព្រះវរបិតាខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នកវិញ។ នៅលើថ្មដានេះ” ការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះគឺជានរណា ព្រះយេស៊ូវជាអ្នកណា។ ហើយទ្រង់គឺជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបង្កើតជាសាច់ឈាម បានបង្ហាញដល់នៃផែនដី។

“ទ្រង់យាងមកគង់ក្នុងផែនដី។ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយផ្សះផ្សាលោកីយ៍នេះដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ដែលបង្ហាញពីអ្វីដែលព្រះមាននៅក្នុងរូបកាយសាច់ឈាម។”

“ទ្រង់គឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំងជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ”

73 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាច់ឈាមមិនដែលបានបង្ហាញការនេះដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតាខ្ញុំ ដែលនៅស្ថានសួគ៌បានសំដែងអោយអ្នកដឹង។ នៅលើថ្មដានេះ ខ្ញុំនឹងសាងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ការបើកសម្តែងនៃព្រះបន្ទូលនៅក្នុងរដូវកាលរបស់ខ្លួន។ ខ្ញុំនឹងសាងសង់ព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារស្ថានយុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់នឹងមិនដែលឈ្នះឡើយ”

74 សៀវភៅវិវរណៈគឺជាសៀវភៅចុងក្រោយនៃព្រះគម្ពីរ។ វាត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់ចំពោះអ្នកមិនជឿ។ នៅទីនោះព្រះគម្ពីរនិយាយក្នុងជំពូក ២២ ថា “អ្នកណានឹងយកមួយពាក្យចេញពីវាឬបន្ថែមមួយពាក្យទៅក្នុងវាខ្ញុំនឹងដកចំណែករបស់គាត់ពីសៀវភៅនៃជីវិត។” យើងដឹងថាបន្ទាប់មកវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យទាំងអស់គ្នាសម្រាប់អ្នកជឿ។ ហើយវាបើកសម្តែងហើយបង្ហាញថាអ្នកនិពន្ធសៀវភៅទាំងមូលគឺជានរណា។ “ទ្រង់ជាអាវល់និងអូមេកា” ពីលោកបុព្វត្រីវិហារដល់វិវរណៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នា គឺទ្រង់តែមួយ។ ហើយបង្ហាញពីអាថ៌កំបាំងពេញលេញ

នៃអង្គទ្រង់ផ្ទាល់និងផែនការរបស់ទ្រង់សម្រាប់គ្រាពួកជំនុំរបស់ទ្រង់ ដែលត្រូវមក ហើយត្រូវបានបោះត្រានៅទីនោះ ដោយគ្រាប្រាំពីរ។

75 ឥឡូវនេះ សៀវភៅនេះត្រូវបានសរសេរ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក ចាំថា វាត្រូវបានផ្សា ភ្ជាប់ជាមួយគ្រាប្រាំពីរ។ ហើយគ្រាទាំង ៧ នេះមិនត្រូវបានបើកទេ (វិវរណៈ១០) រហូតដល់សំឡេងនៃទេវតាចុងក្រោយនៅលើផែនដីគឺវិវរណៈ១០:៧ ឃើញទេ? “ហើយនៅគ្រាមុននៃសំឡេងនៃសាររបស់ទេវតាចុងក្រោយ ទេវតាទី ៧ អាថ៌កំបាំង នៃព្រះគួរតែត្រូវបានបញ្ចប់នៅគ្រានេះ” ហើយនោះជាសម័យដែលយើងកំពុង រស់នៅ។

76 យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងយុគសម័យឡេឌីសេ។ វានឹង មិនមានសម័យកាលមួយផ្សេងទៀតឡើយ។ វាមិនអាចទេ។ ដូច្នេះយើងកំពុង រស់នៅក្នុងយុគសម័យឡេឌីសេ។ ហើយគ្រាទាំងប្រាំពីរដែលបានកាន់សៀវភៅ នោះគឺជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់មនុស្ស ត្រូវបានបើកនៅថ្ងៃនោះ។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់ បានសន្យា។ ឥឡូវនេះ វាគ្មានអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូលទេ ពីព្រោះអ្នកមិនអាចបន្ថែមឬ ដកវាបានពីព្រះបន្ទូល។ ត្រូវតែរក្សាព្រះបន្ទូលជានិច្ច។ ប៉ុន្តែការបើកសម្តែងគឺដើម្បី បង្ហាញពីសេចក្តីពិតរបស់វា តើវាជាអ្វី ដើម្បីធ្វើឱ្យវាសមនឹងបទគម្ពីរដែលនៅសល់ ហើយបន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បញ្ជាក់វាជាការពិត។ ឃើញទេ?

77 ព្រះជាម្ចាស់មិនត្រូវការអ្នកបកប្រែទេ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកបកប្រែផ្ទាល់ ទ្រង់ បកស្រាយផ្ទាល់ដោយអង្គទ្រង់ ដោយនាំមកនូវអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលថានឹង កើតឡើង។ ដូចជា កាលដើមដំបូងទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” ហើយក៏ មានពន្លឺ។ វាមិនត្រូវការការបកស្រាយទេ។ វាត្រូវបានបង្ហាញការពិត។

78 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យារឿងមួយចំនួន នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នៅក្នុងបទ គម្ពីរ ហេតុអ្វី វានៅទីនោះ។

នោះជារបៀបដែលព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹង បញ្ជូនទ្រង់។ នៅក្នុងជំនាន់របស់ទ្រង់នៅលើផែនដីនេះ ហើយមនុស្សមិនអាចជឿ បានទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ ដ្បិតអ្នកគិតថាអ្នកនឹងមានជីវិត អស់កល្បជានិច្ចចេញពីនោះ ហើយបទគម្ពីរនោះហើយដែលថ្លែងទីបន្ទាល់ពីខ្ញុំ។ បើខ្ញុំមិនធ្វើការរបស់ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំទេ ហើយអ្នកមិនជឿខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកមិនអាច ជឿខ្ញុំទេ ចូរជឿកិច្ចការដែលខ្ញុំបានធ្វើចុះ ព្រោះពួកគេធ្វើបន្ទាល់ថាខ្ញុំជានរណា”

79 អញ្ជឹង នៅក្នុងគ្រាបស់វេស្វី ការងារដែលគាត់បានធ្វើគឺជាទីបន្ទាល់បញ្ជាក់ថា គាត់ជានរណា។

នៅក្នុងយុគសម័យរបស់លូទីរ៉ូ ស្តីពីការកែទម្រង់ ហេតុអ្វី វាបញ្ជាក់ថាគាត់ ជានរណា។

80 នៅសម័យពួកពេនទីកុស ការស្តារអំណោយទានត្រឡប់មកវិញ ការស្តារ ឡើងវិញនូវអំណោយទានការនិយាយភាសាដទៃ និងដេញអារក្សជាដើម។ អំណោយទាន ហេតុអ្វី វាថ្លែងទីបន្ទាល់។ មិនមែនជារឿងកំប្លែងទេ។ មនុស្សបាន និយាយថា ដំបូង...ខ្ញុំបានអានសៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្រនៃពេនទីកុស។ ពួកគេបាន និយាយថា “វាមិនអាចមានរយៈពេលយូរទេ។ វានៅតែឆេះដដែល។ ហេតុអ្វី? គឺពីព្រោះអ្នកនឹងដាក់វាទេ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា វានឹងនៅទីនោះ។ ចំណែកនៃព្រះបន្ទូល ហើយអ្នកមិនអាចដាក់វាចេញបានទេ។

ហើយនៅពេលដែលកូនក្រមុំត្រូវបានហៅ តើអ្នកនឹងដាក់យ៉ាងដូចម្តេច? វា ជាការបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាការពិត។ ហើយយើងកំពុងរស់នៅក្នុង ថ្ងៃនោះ។ សរសើរដល់ព្រះ ការបើកសម្តែងអាថ៌កំបាំងនៃអង្គទ្រង់។

81 ឥឡូវ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌គឺមានតែ...ការលើកឡើងនេះដែលយើង កំពុងនិយាយ គឺសម្រាប់តែកូនក្រមុំប៉ុណ្ណោះ។ ចូរចាំថាព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ហើយអ្នកដែលនៅសល់ពីស្លាប់សម្លាប់មិនបានមួយពាន់ឆ្នាំទេ។” ការលើកឡើង ទៅស្ថានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យ! តែបើមិនមានការលើកឡើងទេ បងប្អូនអើយ តើយើង នៅឯណា? តើយើងនឹងធ្វើអ្វី? តើយើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យកាលប៉ុន្មាន? តើ យើងមានការសន្យាអ្វី? វានឹងមានការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថា នឹងមាន។ ហើយសម្រាប់តែអ្នកដែលបានជ្រើសរើសប៉ុណ្ណោះ ស្ត្រីដែលបានរើស តាំង កូនក្រមុំនៅថ្ងៃនេះដែលត្រូវបានយកចេញគឺព្រះវិហារ។

82 ពាក្យថា...គ្រប់ពាក្យ ក្រុមជំនុំ មានន័យថា “ចេញមក” ដូចលោកម៉ូសេបាន ហៅថាជាប្រជាជាតិមួយចេញពីប្រជាជាតិមួយ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែ ហៅកូនក្រមុំចេញពីព្រះវិហារ ក្រុមជំនុំមួយចេញពីព្រះវិហារមួយ សមាជិក មកពី គ្រប់និកាយ ធ្វើឱ្យក្លាយជាកូនក្រមុំ ដើមឈើកូនក្រមុំ។ វាស្ថិតនៅ—ក្នុងខ្សែអាត់ ដើមឈើកូនក្រមុំ។ កូនក្រមុំចេញមក ហៅចេញ ជាកូនក្រមុំ...ដែលនឹងត្រូវលើក

ឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ នោះ មានតែមួយ គ្មានអ្វីក្រៅពីកូនក្រមុំដែលជាអ្នករើសតាំង ដោយព្រះ តាំងពីចាប់ផ្តើមហ្សែនខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះវរបិតា។

សូមឱ្យខ្ញុំឈប់នៅទីនេះមួយនាទី។ ហើយខ្ញុំនៅតែព្រួយនិងគិត ខ្ញុំនឹងរក្សា អ្នក ហើយរក្សាអ្នកជាយូរទៀត។

83 ប៉ុន្តែ ចូរកត់សម្គាល់ សូមក្រឡេកមើលទៅកាន់អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។ តើអ្នកដឹង ទេន្ទាំមុន ពេលអ្នកកើតមក អ្នកស្ថិតនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នកដូចជាហ្សែនដែរឬទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាម៉ែន។ ត្រូវហើយ។ ពូជមួយ គឺនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក។ កើត ចេញពីការរួមភេទរបស់បុរសមិនមែនជាស្ត្រីទេ។ ឃើញទេ? ស្ត្រីជាអ្នកផ្គត់ផ្គង់ស៊ុត ប៉ុន្តែហ្សែនចេញមកពី...ឥឡូវ និយាយថា នៅក្នុងឪពុករបស់ខ្ញុំ...

84 ឬ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំអង្គុយនៅទីនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំមានអាយុដប់ប្រាំ មួយឆ្នាំកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំគឺនៅក្នុងខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់គាត់ទេ ប៉ុន្តែគាត់នៅទីនោះ។ ឥឡូវតាមរយៈអាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ គាត់នឹងក្លាយជាប្អូនអង្គុំខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្គាល់ គាត់។ ខ្ញុំអាចប្រកបជាមួយគាត់។ ហើយគាត់មកដល់នៅពេលដែលត្រូវមក វា ជាពេលវេលាត្រឹមត្រូវ។

85 ឥឡូវ អ្នកក៏ដូច្នោះដែរ បើអ្នកមានជីវិតអស់កល្បអ្នកគឺជា...នៅក្នុងព្រះមុន ពេលដែលមិនធ្លាប់មាននៃផែនដីផង។ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយដែលជាកូនប្រុសរបស់ ព្រះនិងជាលក្ខណៈរបស់ព្រះ។ ទ្រង់បានដឹងពីសម័យកាលដែលអ្នកកំពុងមក។ ទ្រង់បានកំណត់ទុកអ្នកនៅសម័យកាលនោះ ដើម្បីយកកន្លែងនោះ ហើយ គ្មាននរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតអាចយកវាបានឡើយ ខ្វល់ពីរបៀបក្លែងបន្លំនិងរឿង ជាច្រើន។ អ្នកត្រូវតែនៅទីនោះ ព្រោះទ្រង់ជ្រាបថាអ្នកនឹងនៅទីនោះ។ ឥឡូវអ្នកត្រូវ បានបង្កើតឡើងហើយបើកសម្តែង។ ឥឡូវនេះអ្នកអាចប្រកបជាមួយទ្រង់ ហើយ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់ចង់បាន។ ទ្រង់ប្រាថ្នាចង់ប្រកបជាមួយអ្នក ជាការថ្វាយបង្គំ។ ប៉ុន្តែបើជីវិតរបស់អ្នកមិន...តែងតែជាគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះ អ្នកគ្រាន់តែធ្វើគ្រាប់ តាមគ្រីស្ទសាសនា។ ឃើញទេ? វានឹងមានរាប់លាននិងរាប់ពាន់លាន គ្រាន់តែ ធ្វើគ្រាប់តាមគ្រីស្ទសាសនា។

86 ការកត់សម្គាល់មួយដែលខ្ញុំបានធ្វើថ្មីៗនេះ។ ខ្ញុំបានមើលបងប្រុសដេម៉ុ ស សាការ៉ូននៅទីនោះ ពេលដែលពួកគេបានបង្កាត់ពូជសត្វគោ មើលបំពង់

សាកល្បងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដែលត្រូវបាននាំយកដោយវេជ្ជបណ្ឌិត ហើយឃើញ រឿងទាំងនេះ។

87 ក្នុងការបញ្ចេញទឹកកាមរបស់បុរស មានចំនួនមួយលានមេជីតចេញពីបុរស ក្នុងពេលនីមួយៗ។ ហើយប្រហែលជាមួយលានស៊ុតកើតចេញពីញឹក្នុងពេល តែមួយ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេ នៅក្នុងមេជីតទាំងអស់វាផ្លាស់ទីនៅជុំវិញ មួយលាន នៃពួកគេ មានតែមួយប៉ុណ្ណោះក្នុងចំណោមពួកគេ ដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើង ឱ្យមានជីវិត ហើយមានតែពងមួយទេ ដែលអាចមានកូនបាន? ហើយមេជីត នោះនឹងវាឡើងលើមេជីតផ្សេងៗ ទៅខាងលើពពុះតូចៗ មើលទៅដូចជាគាត់ ហើយមកពីខាងលើ ហើយមកទីនេះ ហើយរកពងមានជីជាតិរនោះ ហើយវាចូល ទៅក្នុងវា។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកដែលនៅសល់ទាំងអស់គឺស្លាប់។ ហេតុអ្វី ត្រូវ និយាយអំពីកំណើតព្រហ្មចារី អូ វាមិនមែនជាពាក់កណ្តាលនៃអាចកំបាំងដូចជា ការចាប់កំណើតខាងរូបកាយទេ វាត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុន ទុកជាមុនដោយ ព្រះ!

88 ឥឡូវនេះ កាលដើមដំបូង មើលទៅក្រោយ ត្រឡប់ទៅជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមុន ពេលវេលាចាប់ផ្តើម អ្នក ឃើញអ្នកគឺជាអ្នកកើតជាថ្មីជាគ្រីស្ទាន នៅយប់នេះ អ្នកបាន នៅក្នុងព្រះវរបិតារបស់អ្នក។ នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលនៅពេលអ្នកចូលទៅ ក្នុងជីវិតនេះហើយបង្ហាញថាជាគ្រីស្ទាន មែនហើយ អ្វីៗទៅជាខុស អ្នកនឹងឆ្ងល់ថា ហេតុអ្វីរំលងនេះ ហើយទាំងអស់នេះ វា អ្នកមានការរឿងឆ្ងល់។ ប៉ុន្តែ ថ្ងៃមួយ មាន អ្វីទាញអ្នក តើវាជាអ្វី? ជីវិតដែលធ្លាក់ចុះនៅទីនោះ តាំងពីដំបូង។ ហើយបើវា...

89 ដូចជារឿងខ្លីមួយអំពីតន្ត្រី ស្វែងរក មេរបស់វា តើអ្នកធ្លាប់ឮខ្ញុំអធិប្បាយពីវា ឬទេ ពីរបៀប ដែលកូនតន្ត្រីតូចញាស់នៅក្រោមមេមាន។ ប៉ុន្តែនាង ទម្លាប់របស់ នាងក្នុងការព្យាយាមចិញ្ចឹមពួកគេ—ពួកគេជាសត្វមាន់ តន្ត្រីតូចមិនអាចចិញ្ចឹមវា ឆ្លុតបានទេ ព្រោះវាមិនមែនជាមាន់។ នាងចាប់ផ្តើមជាមួយមាន់ ប៉ុន្តែ នាងនៅក្នុង សំបុកជាមួយសត្វមាន់ ហើយធ្វើតាមសត្វមាន់។ ប៉ុន្តែនាងនឹងធ្វើសញ្ញានៅក្នុង ទីធ្លា ហើយតន្ត្រីតូចមិនអាចឈរនៅបានទេ។ ប៉ុន្តែរាល់ពេលដែលនាងស្រែកធ្វើអ្វី មាន់តូចៗនឹងទៅ ដូច្នោះគាត់ក៏ទៅដែរ។ តែថ្ងៃមួយ...

90 ម្តាយរបស់គាត់ដឹងថានាងបានដាក់ពងពីរ មិនមែនមួយទេ។ ត្រូវតែមាន មួយផ្សេងទៀត នៅកន្លែងណាមួយ។ នាងបានទៅចាប់ចំណី ហោះហើរជុំវិញ។

ទីបំផុតនាងមករកទីធ្លា ហើយនាងបានរកឃើញកូនរបស់នាង ហើយនាងបាន ស្រែកដាក់គាត់។ វាជាសំលេងមួយ គាត់បានដឹងថានោះជាអ្វីដែលដូចគ្នា នោះ គឺជាអ្វីដែលគាត់កំពុងតែស្វែងរក ហើយគាត់បានដឹងនៅពេលនោះថា គាត់ មិនមែនជាសត្វមានទេ។ គាត់ជាតន្ត្រី។

ហើយនោះជាផ្លូវ គ្រីស្ទានដែលបានកើតជាថ្មី នៅពេលអ្នកមក។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ ថាតើមាននិកាយប៉ុន្មានដែលអ្នកបានចូលរួម ឈ្មោះប៉ុន្មាន ដាក់ឈ្មោះរបស់ អ្នកនៅលើសៀវភៅនិងអ្វីៗ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលដ៏ពិតរបស់ព្រះគឺត្រឹមត្រូវ ហើយក្លាយជាការពិតមុនពេលដែលដូច្នោះ អ្នកដឹងថាអ្នកគឺជាតន្ត្រី នៅទីនោះ។ ពីព្រោះ កូនមាន់ទាំងអស់នេះនិយាយថា “អ្នកចូលរួមនេះ ហើយចូលរួមនេះ ហើយ ទៅតាមផ្លូវនេះ និងវិធីនោះ” វាមិនសមហេតុផលទេ។ វាជាការពិតបន្ថែមពាក្យទៅ ពាក្យ។

91 នៅពេលដែលមេជីវិតចូលមកក្នុង—ស្ទូនរបស់ស្រ្តី វាមិន...អ្នក អ្នកមិនបាន ក្លាយជាមេជីវិតរបស់ឪពុករបស់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកក្លាយជាមេជីវិតរបស់សត្វ ផ្លែ ហើយបន្ទាប់មកទៀតក្លាយជាសត្វឆ្ការ បន្ទាប់មកជាសត្វមាន់ទេ។ វាជាមេជីវិត របស់មនុស្សរៀងរហូត។

ហើយរូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាកូនក្រមុំ នឹងជាផ្នែកមួយនៃ រូបកាយរបស់ទ្រង់ ដែលនឹង...ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយកូនក្រមុំនឹងត្រូវតែជា ព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលបន្ថែមទៅព្រះបន្ទូល ហើយបន្ថែមទៅព្រះបន្ទូល។ យុគិកម្ម របស់លូទី ការរាប់ជាបរិសុទ្ធរបស់វេស្ត ពេនទីកុស និងបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទាន និងអ្វីៗដែលនៅសល់គឺ ទៅជាមួយ គ្នា។ ឃើញទេ? វាមានព្រះបន្ទូលនៅលើកំពូលនៃព្រះបន្ទូល មេជីវិតនៅលើកំពូល នៃមេជីវិត ជីវិតនៅលើកំពូលនៃជីវិត ដើម្បីនាំយកចេញនូវលក្ខណៈនៃកូនក្រមុំ របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ ចាំថាអ្នកគឺជា លក្ខណៈនៃកូនក្រមុំ។

92 ហើយឥឡូវនេះ រឿងរបស់វាគឺ បន្ទាប់ពីយើងបានរកឃើញការទាំងនេះ ថា គឺជាព្រះគ្រីស្ទកំពុងមកសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ឥឡូវនេះតើយើងអាចចូលទៅ ក្នុងកូនក្រមុំនោះយ៉ាងដូចម្តេច? នោះហើយជាសំណួរ។

មនុស្សជាច្រើននិយាយថា “ចូលរួមក្រុមជំនុំរបស់យើង។” ម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេចង់បានប្រភេទនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកមួយ។ ម្នាក់ទៀតចង់ធ្វើរឿងនេះឬ

រឿងនោះ។ ម្នាក់បាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែនិយាយភាសាដទៃ” ឬម្នាក់ទៀត
និយាយថា “អ្នកមិនចាំបាច់និយាយភាសាដទៃទេ។” ម្នាក់និយាយថា “អ្នក
ត្រូវតែរាំដោយព្រះវិញ្ញាណ” ខ្លះនិយាយថា “អ្នកត្រូវតែស្រែក” បែបនេះ “ទៅតាម
ការយល់ឃើញ។” មិនអីទេហើយបន្ទាប់មកនៅតែខុសទាំងអស់។

តើធ្វើដូចម្តេចបុរសម្នាក់ដែល... ឬស្ត្រី ឬកូនរបស់ព្រះ កើតពីព្រះវិញ្ញាណ
នៃព្រះ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់
ផ្ទាល់បកស្រាយវា ហើយនិយាយថា “នេះគឺអ្វីចឹង។ ខ្ញុំបានសន្យាវា។ វាគឺ
បែបនេះ” បង្ហាញវាជាការធម្មតាដូចដែលវាអាចធ្វើបាន។ ហេតុអ្វី ពួកគេត្រូវបាន
គេមើលឃើញវា។ ឃើញទេ? តើព្រះគ្រីស្ទបដិសេធព្រះបន្ទូលទ្រង់ផ្ទាល់ដូចម្តេច?
បើព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងអ្នក វាមិនអាចបដិសេធបានទេ។ ទ្រង់មិនអាចបដិសេធព្រះ
បន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់ទេ។

93 បន្ទាប់មកតើយើងចូលទៅក្នុងរូបកាយនេះយ៉ាងដូចម្តេច? កូរិនថូសទី១:១២
“ដោយវិញ្ញាណតែមួយ នោះយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលក្នុង
រូបកាយនេះ ដោយការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយ” បើអ្នកចង់ដាក់វា
ចុះវាជាកូរិនថូសទី ១ ជំពូក១២:១៣ ។ “ហើយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យ
ជ្រមុជនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ហើយព្រះវិញ្ញាណគឺជាជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ តើ
វាត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—Ed] ជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ! ហើយជីវិត
របស់គ្រាប់ពូជ... ដែលជាគ្រាប់ពូជព្រះបន្ទូល នាំមកដល់ជីវិត។ អ្នកយល់ទេ?
បើវា—ជីវិតនោះដាក់នៅក្នុងគ្រាប់ពូជនោះ ហើយបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើវា គឺត្រូវនាំយកមកជីវិតពូជនោះ។

94 ដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនៅទីនេះ នៅហ្សូនិកមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ ខ្ញុំកំពុង
និយាយជាមួយបងប្រុសចនស្ទើរ។ ខ្ញុំនៅទីនោះហើយគាត់បង្ហាញដើមឈើមួយ
ដើមក្រូចឆ្មារដល់ខ្ញុំ។ គាត់គាត់ចិញ្ចឹមក្រូចឆ្មារយ៉ាងច្រើន។ ហើយគាត់បានបង្ហាញ
ខ្ញុំដើមឈើមួយ វាមានផ្លែប្រាំបីប្រាំបួនប្រភេទផ្សេងគ្នានៅលើវា។ ហើយខ្ញុំបាន
និយាយថា “បងប្រុសស្ទើរ តើដើមឈើនោះជាដើមអ្វី?”

គាត់និយាយថា “ដើមក្រូច”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាមានក្រូចឆ្មារ និងក្រូចពោធិសាត់ និងក្រូច
ត្នុងនឹងទំពាំងបាយជូ?”

គាត់បាននិយាយថា “វាជាផ្លែឈើក្រូចទាំងអស់។ ពួកគេត្រូវបានផ្សាំ។”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “អូ!” ឥឡូវឆ្មាំក្រោយវានឹងមានផ្លែក្រូច...។”

95 “អូ!” ទេ។ ដើមឈើនីមួយៗនឹងផ្តល់ផ្លែដោយខ្លួនឯង។ អរវេរៈនីមួយៗនឹង ឱ្យផលផ្លែរបស់វាផ្ទាល់។

96 អ្នកដាំផ្លែឈើជាច្រើន អ្នកដឹងហើយ នៅជ្រលងក្រូចឆ្មាំនេះ វានឹងទទួល ដោយខ្លួនឯង។ អ្នកដាក់មែកក្រូចនៅក្នុងដើមក្រូចវានឹងមានក្រូចឆ្មាំ ព្រោះវាជា ធម្មជាតិនៃផ្លែក្រូច។ ទោះយ៉ាងណាវា នឹងមិនអាចដូចផ្លែឈើដើមឡើយ។

នោះជាអ្វីដែលយើងបានធ្វើ។ យើងបានផ្សាំជាមួយគោលជំនឿ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀត ហើយត្រូវបានគេផ្សាំនៅទីនេះ។ តើមេតូឌីសអាចនាំយកតាមរបៀប ណា។ ចេញអ្វីក្រៅពីកូនមេតូឌីស? តើនិកាយណាមួយអាចយ៉ាងដូចម្តេច នាំមក នូវអ្វីក្រៅពីកូននិកាយមួយ?

97 ប៉ុន្តែបើដើមឈើនោះដាក់ចេញនូវមែកដើមវា នឹងនាំមកនូវផ្លែក្រូច។

ហើយបើព្រះជាម្ចាស់ធ្លាប់ធ្វើអ្វីមួយនៅក្នុងក្រុមជំនុំវាវានឹងមានលក្ខណៈដើម ត្រឡប់មកវិញជាមួយព្រះបន្ទូលម្តងទៀត។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ វាត្រូវតែអញ្ជើង ពីព្រោះជីវិតស្ថិតនៅក្នុងដើមឈើ ហើយវាបង្កើតប្រភេទរបស់វា។

98 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងរកឃើញថា មានព្រះវិហារធំមួយបានផ្លាស់ ប្តូរហើយធ្លាក់ចុះតាមរយៈសម័យកាលបង្កើតផលផ្លែរបស់វា។ ហើយនៅពេល អរវេរៈឈប់ពួកគេកាត់វាចេញ។ នៅក្នុងយ៉ូហាន ១៥ មិនដែលកាត់វាល្អចេញ ទេ។ គាត់យកមែកឈើចេញ ហើយកាត់វាចេញ ពីព្រោះពួកគេគ្មានផ្លែទេ។ ហើយ —ហើយយើង...

99 ព្រះយេស៊ូវចង់បានផ្លែឈើ សម្រាប់ខ្លួនឯង។ ភរិយារបស់ទ្រង់ត្រូវតែនាំមកនូវ ប្រភេទនៃកូនទ្រង់។

បើវាមិនបង្កើតកូន ជាក្រុម កូនព្រះបន្ទូលទេ នោះវាជាកូននិកាយ។ បន្ទាប់មក ស្នេហាដំបូងរបស់នាងគឺសម្រាប់ផែនដីនិងនិកាយ នាងបានត្រលប់ទៅរក ការនោះ។ ហើយវាមិនអាចបង្កើតផល ពិតប្រាកដ គ្រីស្ទានកើតជាថ្មី ហើយ បណ្តាលឱ្យគ្មានអ្វីនៅទីនោះ។ នាំវាចេញមក។

100 ដូចជាអ្នកយកមែកក្រូចឆ្មារមួយហើយបិទវានៅទីនោះ វានឹងចេញជាក្រូចឆ្មារ ប៉ុន្តែ វាមិនអាចនាំមកនូវពណ៌ទឹកក្រូចទេ ពីព្រោះវាមិននៅទីនោះតាំងពីដើមទេ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានតែងតាំងឡើងពីដំបូង ដោយការដឹងមុនមកអំពីព្រះ បានតម្រូវទុកជាមុន ហើយកើតមក វាត្រូវបង្កើតផ្លែក្រូច។ វាមិនអាចនាំអ្វីផ្សេងមកទេ។

101 នោះជាផ្លូវជាមួយព្រះវិហារនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់នៅ ពេលដែលវេលាមកដល់ អ្នករាល់គ្នា... អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យព្រះចាប់ផ្តើមធ្វើអ្វីមួយ អ្នករាល់គ្នាបានបាល់ហើយបាត់ទៅ។ ឃើញទេ? វាតែងតែបែបនោះ។

ខ្ញុំបានអានក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ របស់ម៉ាទីនលូទ័រ នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ បាននិយាយថា “វាមិនពិបាកទេក្នុងការជឿថាម៉ាទីនលូទ័រអាចតវ៉ាជាមួយព្រះវិហារកាតូលិកនិងទទួលបានដោយជោគជ័យ។” ប៉ុន្តែ “អ្វីដែលចម្លែក គឺថាតើគាត់អាចគ្រប់គ្រងពីលើអ្នកជំនឿនិយមជ្រុលដែលបានដើរតាមគាត់ ហើយនៅតែត្រង់ទៅលើយុត្តិកម្មការស្តារឡើងវិញរបស់គាត់បានឬទេ?” ឃើញទេ? អ្វីៗទាំងអស់ការក្លែងបន្លំនិងអ្វីៗ បានដើរតាមគាត់។

102 សូមក្រឡេកមើលទៅលោកស្រី Semple McPherson Aimee Semple McPherson ដែលមានក្រុមជំនុំនៅទីនេះ។ ត្រូវអធិប្បាយស្ត្រីគ្រប់រូបមានស្លាបហើយខ្ទប់ព្រះគម្ពីរតាមរបៀបដូចគ្នា គ្រាន់តែ—ជាការក្លែងបន្លំខាងសាច់ឈាម!

ពួកគេមិនអាចមានប្រភពដើមទេ។ នេះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំមិនអាចធ្វើបាន។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិហារមួយទទួលបានអ្វីមួយផ្សេងទៀតនៅក្នុងទីក្រុងព្រះវិហារផ្សេងទៀតមិនអាចឈរបានទេ។ ពួកគេទទួលវា។ ឃើញទេ? វាមិនមែនជាប្រភពដើមឡើយ។

ព្រះបន្ទូលព្រះជាប្រភពដើម។ វាជាព្រះបន្ទូល ហើយវាត្រូវតែបង្កើតចេញមកជាប្រភេទរបស់វា ប្រភេទរបស់វានៅក្នុងរដូវរបស់វា ដែលបានរើសតាំងបានតម្រូវទុកជាមុន ដោយព្រះវរបិតា។

103 ឥឡូវនេះតើយើងទទួលបាននៅក្នុងព្រះវិហារនេះយ៉ាងដូចម្តេច? “ដោយវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងរូបកាយតែមួយនៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ” ដែលជាកូនក្រមុំ។ ព្រះបន្ទូល។ “ទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅទីនោះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ”

104 ឥឡូវសូមកត់សំគាល់ថាតើពួកយើងស្ថិតនៅក្នុងសម័យកាលចុងក្រោយរឺអត់។ ឥឡូវយើងរកឃើញហើយ។ បើយើងត្រឡប់នៅក្នុងលោកបុព្វតិ ប្រហែលអូប្រហែលជំពូក ៥ អ្នកក៏អាចបើកមើលលូកាហើយដឹងថាហេណុកជាមនុស្សទី ៧ ពីលូអេ។ ហេណុក។

វាចាប់បានពូជរបស់ពស់។ សម្រាប់ បើកាអ៊ីនជាកូនប្រុសរបស់អេបិលអញ្ចឹងគាត់ជាមនុស្សទីប្រាំបី។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមិនមានកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលនិយាយថាកាអ៊ីនគឺជាកូនប្រុសរបស់អេបិល... ឬកាអ៊ីន—ឬកាអ៊ីនគឺជាកូនប្រុសរបស់អីដាម។ ដោយសារតែ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “គាត់ជាមនុស្សអាក្រក់។” ហើយអីដាមមិនមែនជាមនុស្សអាក្រក់ទេ។ ឃើញទេ? វាជាមនុស្សអាក្រក់។

105 ឥឡូវយើងឃើញថាហេណុកជាមនុស្សទី ៧ ពីលូអេ គឺជាប្រភេទនៃគ្រាពួកជំនុំ។ ឥឡូវនៅសល់បុរស ៦ នាក់ទៀត គាត់បានស្លាប់ប៉ុន្តែហេណុកត្រូវបានលើកឡើង។ ហេណុកត្រូវបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ បង្ហាញថាវាជាគ្រាពួកជំនុំទី ៧ ហើយដែលលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ឥឡូវនេះ គ្មានការសង្ស័យទេ យើងស្ថិតនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទី ៧។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ។

106 ឥឡូវនេះ វាគឺជាគ្រាពួកជំនុំទី ៧ ហើយដែលលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ទាំងប្រាំមួយនាក់ទៀតបានស្លាប់។ ប៉ុន្តែហេណុកត្រូវបានលើកឡើងពីព្រោះ: “រកគាត់មិនឃើញទេ ព្រះបានយកគាត់ទៅ។” ប៉ុន្តែហេណុកបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌គឺជាប្រភេទនៃអ្វីដែលនៅសល់នៃពួកអ្នកស្លាប់។ ប៉ុន្តែ—កូនក្រមុំចុងក្រោយនឹងត្រូវបានហៅចេញពី...ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ដោយគ្មានសេចក្តីស្លាប់នឹងត្រូវហៅចេញពីពួកជំនុំទី ៧ ជាសម័យកាលដែលយើងកំពុងតែធ្វើកំណត់ត្រាអំពីសម័យកាលនោះ។ អូខ្ញុំអើយ! សូមដឹកចូល ឥឡូវនេះ ឱ្យជ្រៅជាងនេះ។ ឃើញទេ?

107 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះផងដែរជាប្រភេទមួយនៃសម័យកាលព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរដែលនៅក្នុងវិវិណៈ ១០:៧ ដែលអាចកំចាំងដ៏អស្ចារ្យនៃសៀវភៅត្រូវបានបើកបង្ហាញ ដោយសារទេវតាទីប្រាំពីរ។

108 ឥឡូវនេះ មានអ្នកនាំសារពីស្ថានសួគ៌ជានិច្ច ហើយនិងមានអ្នកនាំសារមកពីផែនដីដែរ។ ទេវតាពាក្យអង់គ្លេសមានន័យថា “អ្នកនាំសារ។” ហើយសាររបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ នៅពេលដែលគាត់កំពុងធ្វើការប្រកាសរបស់គាត់។ ព័ន្ធកិច្ច

“នៅពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើមផ្សព្វផ្សាយសាររបស់គាត់” មិនមែននៅពេលគាត់ បានចាប់ផ្តើមទេ។

ព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់បានចាប់ផ្តើមកិច្ចការរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បាន ចាប់ផ្តើមព្យាបាលអ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខ។ “អូ! ទ្រង់ជាគ្រូ ជាហោរាម្នាក់។ មនុស្ស គ្រប់គ្នាចង់បានទ្រង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានអង្គុយចុះនៅថ្ងៃមួយ ហើយមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ និងព្រះវរបិតាខ្ញុំគឺតែមួយ” នោះគឺខុសគ្នា។ នោះគឺខុសគ្នា។ “ហើយលើកលែងតែ អ្នកបរិភោគសាច់នៃកូនមនុស្សហើយផឹកឈាមរបស់ទ្រង់អ្នកគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្លួន អ្នកទេ។”

“ហេតុអ្វី ទ្រង់គឺជាបិសាចជញ្ជក់ឈាម!” ឃើញទេ? ឃើញទេ? នោះគឺ ខុសគ្នា។

ទ្រង់មិនបានពន្យល់ទេ។ ពួកគេបានឃើញការបង្ហាញនេះរួចហើយ ភាព ត្រឹមត្រូវនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សម្រាប់យុគសម័យរបស់ទ្រង់ បានធ្វើឱ្យ ពិតប្រាកដនិងបានបង្ហាញឱ្យពួកគេឃើញថាទ្រង់គឺជាអ្នកនាំសារនៃសម័យកាល នោះ។ ហើយទ្រង់មិនចាំបាច់ពន្យល់អ្វីទាំងអស់។

109 ពួកសិស្សទាំងនោះប្រហែលជាមិនអាចពន្យល់ពីវាបានទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេជឿវា ថាតើពួកគេអាចពន្យល់វាបានឬអត់។ ពួកគេបានកំណត់ត្រឹមត្រូវហើយ។ ជឿវា។ តើពួកគេអាចប្រាប់បានយ៉ាងដូចម្តេចបើពួកគេនឹងបរិភោគសាច់របស់ទ្រង់ហើយ ផឹកឈាមរបស់ទ្រង់? តើហេតុអ្វីទៅ? វាមិនអាចទៅរួចទេក្នុងការដែលពួកគេធ្វើ តែគេជឿវា ពីព្រោះគេត្រូវបានតាំងឡើង។ ព្រះយេស៊ូវ មានបន្ទូលថា “ទ្រង់បាន ជ្រើសរើសយើងតាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍។” ឃើញទេ? ពួកគេជឿថាពួកគេអាច ពន្យល់វាបាន ឬមិនបាន ពួកគេនៅតែជឿវា។

110 សូមមើលនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទី ៧ “នៅពេលដែលទេវតាទី៧ចាប់ផ្តើមបន្លឺ សម្លេងអាចកំបាំងនៃព្រះគឺត្រូវបានគេដឹងនៅទីនោះ” ត្រា។

នោះ អ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ដែល...ពួកគេមានពេលវេលា។ លូទ័រមិនបាន រស់យូរល្មមគ្រប់គ្រាន់ ហើយវ៉ែលីមិនបានដែរ។ អាយុរបស់ពួកគេរស់មិនល្មម

គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កំណែទម្រង់។ ពួកគេមានសាររបស់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ ហើយ មនុស្សបានចាប់យកហើយដាក់ឈ្មោះវា។ ហើយវាគឺជាអ្វី?

111 អ្នកមិនអាចផ្តល់ធម្មជាតិបានទេ។ ធម្មជាតិតែងតែឆ្លងទីបន្ទាល់។ ព្រះជា និរន្តរភាពជាមួយធម្មជាតិ។ វាត្រូវតែបែបនេះ។

ដូចជាព្រះអាទិត្យ។ ព្រះអាទិត្យនៅពេលព្រឹកវាជាទារកតូចមួយបាន កើតមក វាខ្សោយ វាមិនមានកម្ដៅច្រើនទេ ម៉ោងដប់វាកំពុងចេញមកពាក់កណ្តាល ថ្ងៃវាចូលក្នុងជីវិត។ ម៉ោង ៣ នៅក្នុងពេលរសៀលវាកាន់តែចាស់ទៅហើយ។ ម៉ោង ប្រាំវាជិតងាប់ហើយ។ ចាស់និងខ្សោយជាថ្មីម្តងទៀត ត្រឡប់ទៅផ្លូវ។ តើចុងបញ្ចប់ របស់វាហើយមែនទេ? វាកើនឡើងជាថ្មីម្តងទៀតនៅព្រឹកបន្ទាប់។ ឃើញទេ?

112 មើលដើមឈើ តើពួកគេលាស់ស្លឹករបស់ពួកគេយ៉ាងដូចម្តេច និងគ្រប់យ៉ាង ដែលវាមាន។ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា ស្លឹកឈើព្រះចេញពីដើមឈើ ត្រឡប់ទៅ ក្រោយវិញ។ ជាអ្វី? ជីវិតចុះទៅឬសនៃមែកធាង។ តើវាជាចុងបញ្ចប់របស់វាឬ? ដល់និទាយរដូវវិញ វានឹងមកជាមួយនឹងជីវិតថ្មី។

113 ឥឡូវនេះមើលក្រុមជំនុំ របៀបដែលវាបានធ្វើរឿងដូចគ្នា នៅក្នុងការកែទម្រង់។ វាកើតឡើង។ ពោតស្រូវសាលីនោះបានធ្លាក់ទៅដី ហើយបានស្លាប់នៅក្រោម ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញនៅយុគសម័យងងឹត។ វាបានចូលទៅក្នុងដី វាត្រូវតែស្លាប់។ នរណាម្នាក់ខាងវិញ្ញាណអាចមើលឃើញ។ ការនោះ ក្រែងលោគ្រាប់ពូជនោះ ងាប់ហើយរលួយវាវស់នៅតែម្នាក់ឯង។ ហើយវាត្រូវតែចូលទៅក្នុងដីក្រោម សម័យកាលងងឹត។ វាដាក់នៅទីនោះ រលួយ។ ហើយចេញពន្លកពីរតូចរបស់ ក្រុមជំនុំលូទ័រ។ ចេញពីព្រះវិហារលូទ័របាននាំយកពន្លកបន្ថែមទៀតគឺបរិវិញ្ញាណ ជាដើម។ ពីនោះមកចេញជារំយោលដែលជាចនវស្តី អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ដ៏អស្ចារ្យ។ វាបានធ្លាក់ចុះមកវិញ ចេញពីទីនោះមកសម័យបញ្ឆោត នោះគឺជាគ្រា ពួកពេនទីកុស។ ពោតស្រូវសាលី នោះ...

114 អ្នកណាម្នាក់ នៅទីនេះ ធ្លាប់បានធ្វើស្រូវសាលីឬទេ? អ្នកក្រឡេកមើល ស្រូវសាលីនោះ នៅពេលដែលអ្នកក្រឡេកមើលវា។ នៅពេលដែលអ្នកចេញទៅ ខាងក្រៅនិយាយថា “ខ្ញុំមានស្រូវសាលីហើយ” អ្នកមើលទៅដូចជាអ្នកមាន ស្រូវសាលីនៅទីនោះ តែពេលអ្នកបើកវាឡើង មើលឱ្យជិត អ្នកមិនមានស្រូវសាលី ទាល់តែសោះ។ អ្នកគ្រាន់តែទទួលបានសំបក។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបានព្រមាន

យើងទេប្ប ដែលនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤:២២...បួន? “នៅថ្ងៃចុងក្រោយវិញ្ញាណ ពីរ នឹងមានភាពជិតស្និទ្ធជាមួយគ្នា វានឹងបញ្ឆោតស្រូវសាលីដែលបានរើសតាំង ដោយខ្លួនវាបើអាច។ ឃើញទេ? ឥឡូវមើល។ វាជាសំបក។

115 ឥឡូវ ជីវិតដែលកើតឡើងតាមរយៈលូទ័រគឺជាអ្វីដែលបានបង្កើតលោកវេ ស្តី។ ជីវិតដែលចេញពីវេស្តីគឺជាអ្វីដែលបានបង្កើតឡើងនៅពួកពេនទីកុស។ ជីវិត ដែលចេញពីពេនទីកុស គឺធ្វើឱ្យមានស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែពួកគេជាសំបក ឃើញ ទេ? ជីវិតពិតឆ្លងកាត់ទីនោះ។ សារនេះឆ្លងកាត់ប៉ុន្តែ វាកំពុងតែឆ្ពោះទៅកាន់ ស្រូវសាលី។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលស្រូវសាលីឡើងមក ហើយនាំមកនូវ រឿងទាំងមូលនៅក្នុងការលើកឡើងនេះឡើងនៅខាងលើ។ កូនក្រមុំ ខ្លួនវា ចេញពី សម័យកាលនីមួយៗ។ ប៉ុន្តែដើមទងនៃនិកាយស្លាប់រឹងស្លូតហើយងាប់។ តើអ្នក បានកត់សម្គាល់ទេនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះតើវាចាប់ផ្តើមយ៉ាងដូចម្តេច? ទាញចេញ ឥឡូវនេះ? នៅពេលស្រូវសាលីចាប់ផ្តើមដុះឡើងបន្ទាប់មក—សំបកចាប់ផ្តើម ដើម្បីទទួលបាននៅឆ្ងាយពីវា។

116 សូមក្រឡេកមើលទៅស្រូវសាលីតូចនោះ នៅពេលដែលអ្នកក្រឡេកមើល វា ទាញវាបើកដូចនេះ ហើយមើលទៅក្នុងវា ហើយមើលឃើញអ្នកបានទទួល ស្រូវសាលីតូចមួយនៅទីនោះ។ អ្នកត្រូវយកកែវយិតសាមសិបដើម្បីមើលទៅវា ដើម្បីមើលឃើញបណ្តាលតូចគ្រាប់ស្រូវសាលីនៅទីនោះ ឃើញទេ?

វាបានត្រលប់ទៅទីនោះ ប៉ុន្តែវាចាប់ផ្តើមរីកចម្រើន។ ឥឡូវនេះ សំបកនោះ ត្រូវតែនៅទីនោះ ដើម្បីផ្តល់ទីជំរកនោះដើម្បីផ្តល់ឱកាសឱ្យពន្លកចេញ។ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមលូតឡើង ហើយសារចាប់ផ្តើមរីករាលដាល បន្ទាប់មកសំបកទាញចេញមកក្រៅ។ ហើយជីវិតនឹងចេញពីសំបកនោះទៅក្នុង ស្រូវសាលី។ បន្ត! នោះជារបៀបដែលយុគសម័យនីមួយៗបានធ្វើ។ វាគ្រាន់តែ—វា មិនអាចផ្តួលធម្មជាតិបានទេ។ នោះគឺជា...ការបន្តរបស់ព្រះ ជាវិធីដែលទ្រង់ធ្វើ។

117 ហើយនេះគឺជាសម័យកាលដែលយើងកំពុងរត់រស់នៅ សម័យកាលក្រុមជំនុំ ទាំង៧។ ឥឡូវនេះវាត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងគ្រាប់ស្រូវសាលីនៅទីបញ្ចប់មាន ម្នាក់ទៀតត្រឡប់មកវិញ។ ឥឡូវ បើអ្នកយកលូកាជំពូក ១៧ ហើយខ៣០ គាត់ បាននិយាយថា “ដូចជានៅថ្ងៃនៃក្រុងសូដុមដែរ នៅក្នុងការយាងមកនៃកូនមនុស្ស នៅពេលដែលកូនមនុស្សចាប់ផ្តើមបង្ហាញអង្គទ្រង់ តើទ្រង់បង្ហាញអ្វីឱ្យឃើញ?

បង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់មានថ្ងៃនេះ។ បង្ហាញដល់មនុស្ស ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានគេស្គាល់សម្រាប់ថ្ងៃនោះ។ បង្ហាញ ដល់មនុស្ស តាមរយៈការបង្ហាញពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលព្រះយេស៊ូវគង់នៅក្នុងចំណោមយើង។ ហើយ ចាំថាទ្រង់ត្រូវបានតំណាងនៅទីនោះ។ នៅក្នុងភាពជាមនុស្ស។ បុរសម្នាក់! ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “វាដូចជា...” ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានអានព្រះគម្ពីរដូចគ្នា យើងអានលោកុបបត្តិ។ ឥឡូវនេះ យើងកត់សំគាល់នៅក្នុងជំពូកលោកុបបត្តិនៅទីនោះ នៅពេលព្រះយេស៊ូវកំពុងនិយាយអំពីរឿងនេះ។

118 យើងរកឃើញនៅទីនោះ ដែលនៅក្នុងនោះជាមួយនឹងការត្រឡប់មកវិញរបស់ទ្រង់ បានបែរទៅតង់នោះនិងសារ៉ានៅក្នុងតង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “លោកសួរសំណួរមួយ។” ហើយនាងមិនបានជឿថាអ្វីៗនឹងកើតឡើង អាចកើតឡើងបានទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះអំប្រាហាំខ្ញុំនឹងមកលេងអ្នកម្តងទៀត តាមពេលវេលានៃជីវិត។” ឃើញទេ? ហើយសារ៉ាដែលនៅក្នុងតង់បានសើច។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសើច នៅក្នុងតង់ ដោយនិយាយថា ‘តើរឿងទាំងនេះអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច?’”

119 ព្រះយេស៊ូវបានសន្យា ហើយនោះគឺជាទ្រង់។ អំប្រាហាំបានហៅទ្រង់ថា “អេឡូហ៊ីម” ជាព្រះដ៏មានចេស្ដា។ នោះគឺជាទ្រង់។ ព្រះគម្ពីរបានទាយទុកថាវានឹងត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះដែរ “ហើយនៅពេលអ្នកឃើញរឿងទាំងនេះចាប់ផ្តើមកើតឡើង” គ្រាន់តែចាំថានៅពេលដែលរឿងនេះចាប់ផ្តើមដើម្បីកើតឡើង ដូចនោះ ពេលនោះ “អ្នកដឹងថាពេល វេលាជិតដល់ហើយ នៅមាត់ទ្វារ។”

120 សូមក្រឡេកមើលនៃផែនដីផ្ទាល់។ សូមក្រឡេកមើលផែនដីបើសិនជាក្រុងសូដុម។ សូមក្រឡេកមើលមនុស្សដែលរង្វេងបែបនេះ។ គំនិតរបស់ពួកគេត្រូវបាននាំឱ្យខូច។ ពួកគេមិនដឹងថាតើអ្វីទៅជាសុដីវធម៌ទូទៅនោះទេ។ ក្រលេកមើលទៅក្រៅច្បាប់... [Blank spot on tape—Ed]... រួមភេទនិងអ្វីៗទាំងអស់។

ហើយក្រឡេកមើលស្ត្រីរបស់យើង តើវាជាអ្វីដែលបង្កការកាចសាហាវ។ រកមើលអ្វីជាភាពទុច្ចរិតនៃភាពមិនសមហេតុផលនិងអសីលធម៌ក្នុងចំណោមស្ត្រីរបស់យើង។ ហើយមិនត្រឹមតែ...

អ្នកនិយាយថា “នោះគឺមេតូឌីស។” នោះគឺពេនទីកុសក៏ដូចគ្នាដែរ។ វាជារឿងទាំងមូល។

121 មើលមនុស្សរបស់យើង។ ពួកគេធ្វើតាមគេ ជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គឺជាប្រពៃណីនិកាយ។ ពួកគេធ្វើតាមវា ជំនួសឱ្យការចេញមក ពេលគេឃើញព្រះបង្ហាញអង្គទ្រង់យ៉ាងច្បាស់។ ហេតុផលគឺ ពួកគេខ្វាក់។ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ។ ពួកគេមិនដែលឃើញវាឡើយ។

សូមមើលតើមានអ្វីកើតឡើងនៅទីនេះ នេះខណៈពេលដែលយើងប្រញាប់។

ខ្ញុំគិតថាស្រ្តីនោះចង់អោយយើងចាកចេញ។ ខ្ញុំបានឃើញដែររបស់នាងគ្រឿងមានអ្វីផ្សេងអំពីនាង នាងចង់អោយយើងចេញទៅក្រៅដូច្នោះយើងត្រូវប្រញាប់។

122 ដូច្នោះឥឡូវនេះកត់សម្គាល់ឃើញហេណុក ប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ។ នៅទីនេះគាត់ជាប្រភេទនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទី ៧។ តើអ្នកអាចគិតបានទេ? សម័យកាលព្រះវិហារទី៧! ចូរកត់សម្គាល់។ “នៅពេលសំឡេង...”

123 តើមានប៉ុន្មានអ្នកដែលជឿថាមានអ្នកនាំសារ ៧ នាក់សម្រាប់ព្រះវិហារ...? អូយើងទាំងអស់គ្នាជឿវា បើយើងជឿលើព្រះគម្ពីរ។ បើយើងអត់ជឿព្រះគម្ពីរប្រាកដជាមិនជឿទេ។ ប៉ុន្តែមាន។

124 ឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំទី ៧។ នៅពេលព្រះគម្ពីរបាននិយាយថានេះគឺជាគ្រាពួកជំនុំទី ៧ “នៅពេលដែលអ្នកនាំសារទី ៧ សម័យកាលនៃព្រះវិហារចាប់ផ្តើមបន្តិចម្តងពីអាថ៌កំបាំងនៃការទាំងអស់ អ្វីដែលត្រូវបានរមួលឡើងតាមសម័យកាលនឹងត្រូវបានបង្ហាញ។” នៅទីនេះយើងឃើញវា កូនមនុស្សបានមកនៅក្នុងចំណោមរាស្ត្ររបស់ទ្រង់និងធ្វើការបញ្ជាក់សាររបស់ទ្រង់ដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ នៅទីនេះយើងរកឃើញនៅក្នុងយុគសម័យចុងក្រោយនេះឥឡូវ។

125 ហើយអ្នកមើលទាំង ៧ ដូចជាអ្នកមើល៧នាក់ដែរ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានមក។ គាត់មិនបានមកជាទីមួយ ទីពីរ ទីបី ទីបួន ប៉ុន្តែចូលមកនៅទីប្រាំពីរ។ នោះគឺជាអេណុក ដែលជាអ្នកទីប្រាំពីរ ដែលត្រូវបានលើកឡើង។ ហើយណូអេជាប្រភេទនៃជនជាតិយូដា ដែលនៅសល់នឹងត្រូវបន្ត។ ឥឡូវនៅក្នុងពេលវេលា

ព្រះគម្ពីរនិយាយអំពីនាឡិការ។ ហើយពេលយប់មិនត្រូវបានបែងចែកចូលទៅក្នុងម៉ោងទេ នៅក្នុងសម័យព្រះគម្ពីរ។

126 ឥឡូវនេះស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ មូលហេតុ ខ្ញុំនឹងប្រញាប់ឥឡូវនេះ ព្រោះពួកគេចង់បានបន្ទប់។ អត់ទេ។ ព្រះគម្ពីរមិនត្រូវបានបែងចែកឬ—ឬ...

127 យប់មិនត្រូវបានបែងចែកជាម៉ោង នៅក្នុងសម័យព្រះគម្ពីរឡើយ។ វាត្រូវបានបែងចែកនៅក្នុងនាឡិការ។ មាននាឡិកាចំនួន ៣។ ឥឡូវនេះនាឡិកាដំបូងបានចាប់ផ្តើមពីប្រាំបួនរហូតដល់ដប់ពីរ។ នាឡិកាទីពីរបានចាប់ផ្តើមពីដប់ពីរទៅម៉ោងបី។ ហើយនាឡិកាទីបីនៅពេលយប់ត្រូវបានរាប់ពីបីទៅប្រាំមួយ។ ឥឡូវនេះយើងទទួលបានបី បី បីដែលជាលេខប្រាំបួន ដែលជាលេខមិនល្អសោះ។ បន្ទាប់មកយើងត្រលប់ទៅប្រាំពីរសម្រាប់ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ដែលនឹងកើតឡើង ខ្ញុំជឿ រវាងម៉ោង ៦ និង ៧...ឬម៉ោង ៦ និង ៩ ពេលព្រឹកខ្លះ។ “ត្រែរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងបន្តឡើង។”

នៅព្រឹកភ្លឺនិងគ្មានពពកនៅពេលដែលមនុស្សស្លាប់។ក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ
ហើយសិរីល្អនៃចំណែកការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់
ពេលអ្នកដែលព្រះអង្គបានជ្រើសរើសនឹងប្រមូលផ្តុំគ្នាទៅផ្ទះ
ឋានសួគ៌
នៅពេលបញ្ជីត្រូវបានហៅខ្ញុំនឹងនៅទីនោះ។

128 ពាក្យថាលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ មិនត្រូវបានប្រើទាល់តែសោះ។ យើងគ្រាន់តែដាក់ពាក្យនោះនៅទីនោះ។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថា “ចាប់យក។ យើងអាននៅថែស្យាឡូនិចទី ២...ឬថែស្យាឡូនិចទី ១ វាគឺជាលំដាប់នៃគ្រាលើកឡើងដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ សូមស្តាប់នៅទីនេះ។ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅទីនេះជាមួយខ ១៣៖

...បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នាភិតភ័យ ពីពួកអ្នកដែលដេកលក់ទៅហើយទេ ក្រែងអ្នករាល់គ្នាកើតទុក្ខព្រួយ ដូចជាអ្នកដទៃទៀតដែលគ្មានសង្ឃឹម

ដ្បិតបើយើងជឿថា...ព្រះគ្រីស្ទបានសុគត ព្រមទាំងរស់ឡើងវិញ ហើយ នោះត្រូវជឿថា...ព្រះទ្រង់នឹងនាំអស់អ្នក ដែលដេកលក់ទៅក្នុង ព្រះយេស៊ូវ ឱ្យបានមកជាមួយនឹងទ្រង់ដែរ

ដ្បិតយើងខ្ញុំប្រាប់មកអ្នករាល់គ្នា តាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះអម្ចាស់ដូច្នោះ ថា យើងដែលរស់នៅជាប់ ដរាបដល់ព្រះអម្ចាស់យាងមក នោះយើង មិនទៅមុនពួកអ្នក (ពាក្យថាបង្ការមានន័យថា“រារាំង”)...ដែលបាន ដេកលក់ទៅហើយនោះទេ

ព្រោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់នឹងយាងចុះពីស្ថានសួគ៌មក...

ឥឡូវសូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់៖

...ព្រោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់នឹងយាងចុះពីស្ថានសួគ៌មក...

ដោយស្រែកបង្គាប់ៗព្រះឱស្ឋ ទាំងមានពួសំឡេងមហាទេវតា និង... ត្រែរបស់ព្រះផង នោះពួកស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន បង្អស់...

129 ឥឡូវខ្ញុំចង់ឱ្យលោកអ្នកកត់សំគាល់ការអស្ចារ្យដែលបានកើតឡើងនៅ ទីនេះ។ កុំខកខានរឿងនេះ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ព្រះបន្ទូល បាននិយាយនៅទីនេះ ក្នុងថ្ងៃស្អាឡូនីចទីពីរមានរឿងបីយ៉ាង។ ចូរកត់សម្គាល់។ ចាប់ពីថ្ងៃទី ១៣ ដល់ថ្ងៃទី ១៦ មានរឿង ៣ ដែលត្រូវកើតឡើងនៅចំពោះព្រះ ភ័ក្ត្រព្រះអម្ចាស់មុនទ្រង់លេចចេញមក។ យ៉ាងឆាប់ហើសឥឡូវនេះ ដូច្នោះយើង អាចបិទ។ ឃើញទេ? រឿងដំបូងកើតឡើង...កត់សម្គាល់ការស្រែក សំឡេង ត្រែ។ សូមអានវាឥឡូវនេះហើយមើលថាតើត្រឹមត្រូវដែរឬទេ។ ឃើញទេ?

ព្រោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់នឹងយាងចុះពីស្ថានសួគ៌មក...

ដោយស្រែកបង្គាប់ៗព្រះឱស្ឋ ទាំងមានពួសំឡេងមហាទេវតា និង... ត្រែរបស់ព្រះផង នោះពួកស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន បង្អស់...

130 រឿង៣កើតឡើង៖ សំលេង...ការស្រែក សម្លេង ត្រែកើតឡើងមុនពេលដែល ព្រះយេស៊ូវលេចមក។ ឥឡូវនេះ ជាការស្រែក...ព្រះយេស៊ូវធ្វើទាំងបីនៅពេលដែល ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់យាងចុះមក។

ការស្រែក តើការស្រែកគឺជាអ្វី? វាជាសារដែលនឹងត្រូវចេញទៅមុនគេ ការរស់នៅនៃជីវិតគឺជាកូនក្រមុំ។

131 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់មានវិធីធ្វើការ។ ហើយទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរ គោលនយោបាយរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរ...ទ្រង់គឺជាព្រះដែលមិន ផ្លាស់ប្តូរ។ ក្នុងអេម៉ិស៍ ៣:៧ ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងមិនធ្វើអ្វីនៅលើផែនដី នេះទេ រហូតដល់បានបង្ហាញវាដល់ពួកហោរាដែលជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ជាមុន។ ហើយពិតប្រាកដដូចអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា ទ្រង់នឹងធ្វើវា។

132 ឥឡូវនេះ យើងរាល់គ្នាបានឆ្លងកាត់គ្រាពួកជំនុំហើយ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវបាន សន្យានៅក្នុង យោងទៅតាមម៉ាទ្យាគី ៤ នោះនឹងមានការត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត នៃហោរានៅក្នុងស្រុក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ចូរកត់សំគាល់ពីលក្ខណៈរបស់គាត់ តើ គាត់នឹងដូចម្តេច។ គាត់តែងតែ...

ព្រះប្រើវិញ្ញាណនោះប្រាំដង: ម្តងក្នុងអេលីយ៉ា នៅអេលីសេ នៅចនបាទីស្ក ទ; ហៅក្រុមជំនុំចេញ និងនាក់យូដាដែលនៅសេសសល់។ ប្រាំដង ព្រះគុណ" J-e-s-u-s f-a-i-t-h ហាយើវាជាចំនួននៃព្រះគុណ។ យញ្ជីទេ? ត្រឹមត្រូវហាយើ។

133 ឥឡូវ ចាំថា សារនេះត្រូវបានសន្យា។ ហើយនៅពេលអាថ៌កំបាំងទាំងអស់ត្រូវ បានចងក្រងឡើងដោយពួកក្រុមជំនុំ វានឹងបញ្ជូនហោរាផ្ទាល់ពីព្រះដើម្បីបង្ហាញ វា។ ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើ។ ឃើញទេ?

134 ឥឡូវនេះ ចាំថា "ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់មកដល់ហោរា" មិនមែនទេរឺទូ។ ហោរាគាត់គឺជាអ្នកឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គាត់មិនអាចនិយាយអ្វី ទាំងអស់ គាត់មិនអាចនិយាយគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់បានទេ។ គាត់អាច និយាយបានតែអ្វីដែលព្រះបង្ហាញ។ សូម្បីតែហោរាបាឡាមនៅពេលដែលគាត់ ព្យាយាមលក់សិទ្ធិរបស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា "តើហោរាអាចនិយាយអ្វី បានក្រៅពីអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ដាក់នៅក្នុងមាត់របស់គាត់ឬ?" វាជារឿងដែលព្រះ ធ្វើដែលអ្នកមិនអាចនិយាយបាន។ គ្មានអ្វីទៀតទេ។ ហើយអ្នកកើតមកតាមរបៀប នោះ។ មិនលើសពីអ្វីដែលអ្នកអាច...

135 បើអ្នកអាចនិយាយថា "ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—មិនអាចបើកភ្នែករបស់ខ្ញុំបានទេ" ពេលអ្នក កំពុងមើល ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចទេ។ អ្នកមិនអាចប៉ះដៃរបស់អ្នកនៅពេលអ្នក

អាចទេ ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចធ្វើជាឆ្កែនៅពេលអ្នកជាមនុស្ស។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើងដូច្នោះ។

ហើយព្រះជាម្ចាស់ក៏មាននៅសម័យកាល តាមរយៈអេសាយ យេរេមា ហើយ អេលីយ៉ានៅគ្រប់ជំនាន់ ដែលបានកន្លងផុត។ នៅពេលបណ្តាក្រុមជំនុំនឹងទទួលបានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលលាយបញ្ចូលគ្នាទាំងអស់ ទ្រង់នឹងបញ្ជូនហោរាមួយ លើកគាត់ឡើងពីកន្លែងណាមួយ។ គាត់មិនមែនជារបស់ពួកគេទេហើយនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បានហៅចេញពីវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយទៅឆ្ងាយ គ្រាន់តែជាបុរសរឹងមាំនៃសេចក្តីពិតនៃព្រះ។ ហើយវាតែងតែជាវិធីដែលអ្នកអាចប្រាប់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “បើមានម្នាក់នៅក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាដែលពេញខាងឯវិញ្ញាណបូជាហោរា...”

136 ឥឡូវនេះ ហោរា។ មានរឿងដូចជា “អំណោយទាននៃការព្យាករណ៍នៅក្នុងវិហារ ប៉ុន្តែហោរាបានទាយទុកជាមុនហើយ ឃើញទេ? បាទ។ ឥឡូវនេះបើការព្យាករណ៍មួយចេញទៅពីរបូបីត្រូវតែកំណត់ ហើយវិនិច្ឆ័យថាតើត្រូវឬអត់ជាមុន ក្រុមជំនុំអាចទទួលបាន។

137 ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់បានដាក់នៅមុខហោរាទេ ពីព្រោះគាត់—គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គាត់គឺជាព្រះបន្ទូលនោះនៅសម័យរបស់គាត់។ អ្នកបានឃើញព្រះឆ្លុះបញ្ចាំង។ ឥឡូវនេះ ព្រះបានសន្យាថានឹងបញ្ជូនយើងម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយដើម្បីនាំកូនក្រមុំចេញពីភាពញ្ជើញខាងសាសនានោះ តាមវិធីតែមួយគត់ដែលវាអាចធ្វើទៅបាន។

138 វានឹងមិនត្រូវបានធ្វើទេ។ ព្រះវិហារមិនអាចទទួលព្រះគ្រីស្ទបានទេ។ យើងពួកពនទីកុស យើងមិនអាចអនុវត្តសារនេះនៅក្នុងកាលៈទេសៈព្រះវិហារថ្ងៃនេះ។ តើយើងនឹងអនុវត្តពេលវេលាចុងក្រោយនៅស្ថានភាពដែលពួកគេមាននៅថ្ងៃនេះនៅពេលដែលម្នាក់ៗប្រឆាំងនឹងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនិងខាងសាសនា? អូ! វាញ្ជើញក្នុងនិកាយ។ ហើយនៅពេលណាមួយ...ខ្ញុំបានសួរអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រណាមួយទៅ—និយាយ—ខុសគ្នា។ រាល់ពេលដែលសារបានចេញទៅលើផែនដីហើយនៅពេលដែលពួកគេរៀបចំវា វាបានស្លាប់នៅទីនោះ។ ហើយពួកពនទីកុសបានបញ្ចប់អ្វីដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាបានធ្វើ គឺពួកពនទីកុសដែលចេញមក។

139 អ្នក ក្រុមគ្រួសារនៃព្រះនៅពេលដែលឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នកបានមកក្នុងចំនោមអង្គការទាំងនោះ ដែលមាននៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាទូទៅចាស់ៗ ពួកគេបានស្រែកនិងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ហើយនិយាយទាស់នឹងពួកគេ។ ហើយអ្នកបានបង្វែរ “ដូចជាផ្លែដែលត្រឡប់ទៅស៊ីកំអ្នកខ្លួនឯង” ហើយធ្វើរឿងដែលដែលពួកគេបានធ្វើ។ ហើយឥឡូវខាងសាសនាដូច្នោះដែរ អ្នកបិទការអាណិតអាសូររបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវតែមានកាតមិត្តភាពមុនពេលអ្នកអាចចូលរួមជាមួយគ្នា ពិបាកណាស់។

140 អ្នកខាង Oneness ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានសារបែបនេះដល់អ្នក ហើយអ្នកជំនួសឱ្យគ្រាន់តែរក្សាភាពរាបទាបហើយទៅមុខទៀត អ្នកត្រូវតែបន្ទាបហើយរៀបចំក្រុមរបស់អ្នក។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នានៅឯណា? ក្នុងកន្លែងតែមួយ នោះជាការពិត។

ហើយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ កំពុងតែបន្តទៅមុខទៀត។ “អញជាព្រះអម្ចាស់បានដាំវា ហើយស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ ក្រែងអ្នកខ្លះគួរ...” ទ្រង់បានតែងតាំងរឿងទាំងនេះ ត្រូវហើយទ្រង់ត្រូវតែបញ្ជូនរឿងនេះទៅ។

141 រឿងដំបូងបានមក នៅពេលដែលទ្រង់បានចាប់ផ្តើមចុះមកពីស្ថានសួគ៌មានការស្រែក។ តើវាគឺជាអ្វី? គឺជាសារមួយ ដើម្បីឱ្យមនុស្សរួមគ្នា។ សារចេញមកដំបូង។ ឥឡូវនេះ ជាពេលវេលាអុចចង្អៀង “ចូរក្រោកឡើងហើយអុច តើវេលាប៉ុន្មានហើយ? ទីប្រាំពីរមិនមែនប្រាំមួយទេ គឺទីប្រាំពីរ មើលចុះកូនកំលោះមកដល់ហើយ។ ចូរក្រោកឡើងហើយរៀបចង្អៀងរបស់អ្នកទៅ ហើយពួកគេបានធ្វើ។ ពួកគេមួយចំនួនបានរកឃើញថាពួកគេមិនមានប្រេងនៅក្នុងចង្អៀងរបស់ពួកគេទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែវាជាពេលវេលាដែលកាន់ចង្អៀង។

វាជាម៉ាឡាគី ៤។ អ្វីដែលទ្រង់សន្យា...គឺលូកា ១៧ការព្យាករណ៍ទាំងអស់នោះដែលវាអាចកំណត់យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងថ្ងៃនេះ នៅក្នុងបទគម្ពីរយើងឃើញវាកំពុងរស់នៅទីនោះ។ មិនមាន...

142 សូមមើលរឿងទាំងនេះកើតឡើង បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ នៅពេលដែលព្រះនៃឋានសួគ៌ដឹងថាខ្ញុំអាចស្លាប់នៅលើផែនការនេះឥឡូវនេះ។ អ្នក—អ្នកគ្រាន់តែ គួរតែដើរជុំវិញមួយរយៈ។ វាពិតជា...អស្ចារ្យមែននៅពេលអ្នកឃើញព្រះយាងមកពីស្ថានសួគ៌ ឈរនៅមុខក្រុមមនុស្សហើយឈរនៅទីនោះប្រកាសអង្គ

ទ្រង់ដូចដែលទ្រង់ធ្លាប់បានធ្វើ។ ហើយនោះគឺជាការពិត បើកព្រះគម្ពីរ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ បាននៅទីនេះ។

143 ហើយប្រព័ន្ធនិកាយបានស្លាប់។ បានបាត់ហើយ។ វានឹងមិនកើនឡើងម្តងទៀតទេ។ វានឹងត្រូវបានដុត។ នោះជាអ្វីដែលអ្នកធ្វើជាមួយអង្គុយនៅលើវាល ចូររត់ចេញពីវាទៅ។ ចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ កុំនិយាយថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់មេតូឌីស ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់បាទីស្ទ។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកពេនទីកុស ។ អ្នកចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។”

បើអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទមិនមានពាក្យដែលបានសរសេរនៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលអ្នកជឿវា។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកណាម្នាក់និយាយនោះទេ។ ហើយបន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបង្កើតរឿងនោះ បានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ពីព្រោះអ្នក នៅពេលដែលទ្រង់ចាក់ព្រះវិញ្ញាណលើព្រះបន្ទូល តើមានអ្វីកើតឡើង? គឺដូចជាដាក់ទឹកលើគ្រាប់ពូជផ្សេងទៀត។ វានឹងរស់នៅ ហើយវានឹងនាំមកនូវប្រភេទរបស់វា។

144 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” នោះមិនមែនមានន័យថាអ្នកបានសង្គ្រោះទេ មិនមែនដោយវិធីវង់ឆ្ងាយនោះទេ។

145 មើលនៅទីនេះ។ អ្នកគឺជាអ្នកត្រេកអរ។ អ្នកគឺជាអ្នកនៅខាងក្នុងជាមិត្តតូចខាងព្រលឹង បន្ទាប់វិញ្ញាណ និងរូបកាយបន្ទាប់។ ឥឡូវនេះ អ្នកមានញាណប្រាំនៅក្នុងរាងកាយនេះ ដើម្បីទាក់ទងទៅនឹងផ្ទះនៅលើផែនដីរបស់អ្នក។ ពួកគេមិនទាក់ទងផ្នែកដែលនៅសល់។ អ្នកទទួលបានវិញ្ញាណទាំង ៥ នៅទីនេះគឺសេចក្តីស្រឡាញ់ មនសិការនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះគឺជាកន្លែងដែលអ្នករស់នៅ។ នោះហើយគឺជាអ្នក

146 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា “ភ្លៀងធ្លាក់លើមនុស្សសុចរិតនិងមនុស្សទុច្ចរិតផងទេឬអី?” [អង្គប្រជុំនិយាយថា “អាម៉ែន”] សូមដាក់សត្វកន្លាតមួយនៅទីនេះ ហើយស្រូវសាលីនៅទីនោះ ហើយចាក់ទឹកលើពួកវាហើយ រក្សាវានៅក្រោមជីជាតិមិនរបស់ដូចនោះ តើពួកគេទាំងពីររស់នៅដោយទឹកតែមួយទេ? [អាម៉ែន] ប្រាកដណាស់។ មែនហើយ តើវាជាអ្វីទៅ? ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនឹងរងផលប៉ះពាល់ព្រោះវាគឺបែបនោះ។ សត្វកម្លាតនឹងលើកដៃឡើងហើយស្រែកដូចគ្នានិងស្រូវសាលីដែរ។

147 តើព្រះគម្ពីរមិនបានចែងទេឬអី “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានព្រះគ្រីស្ទ ក្លែងក្លាយ?” [អង្គប្រជុំនិយាយថា “អាម៉ែន” មិនមែន “ព្រះយេស៊ូវក្លែងក្លាយទេ” ឥឡូវនេះ។ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង អ្នកដែលក្លែងបន្លំ ព្រះបន្ទូល និងកាយចាក់ប្រេងតាំង ប៉ុន្តែមិនមែនចំពោះព្រះបន្ទូលទេ។

ដ្បិត ព្រះបន្ទូលនឹងថ្លែងប្រាប់ដោយខ្លួនឯង។ វាមិនត្រូវការអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ វា នឹងកត់ត្រាដោយខ្លួនឯង។

“នោះនឹងមានអ្នកចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ។” តើអ្នកមានខ្សែអាត់សម្លេង របស់ខ្ញុំលើអត្ថបទនេះឬទេ? ហើយនោះ...

អូ បើអ្នកហៅមួយក្នុងចំណោមពួកគេនិយាយថា “អូ អ្នក តើអ្នកជាព្រះយេស៊ូវ មែនទេ?”

“អូ ប្រាកដជាមិនអញ្ចឹងទេ” ពួកគេនឹងមិនឈរនៅទីនោះទេ។

148 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ “អូ សិរីល្អ! ខ្ញុំបានចាក់ប្រេងតាំងហើយ!” វាគឺជា ការចាក់ប្រេងតាំងដ៏ពិតប្រាកដ។ សូមចាំថាកែវជាសមានវាដែរ ហើយបានទាយ បាឡាមក៍ដូចគ្នា ហើយបានទាយ។

ប៉ុន្តែនោះគ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយនេះទេ នៅខាងក្នុង។ លើកលែងតែជាពូជ របស់ព្រះគឺជាហ្សែនរបស់ទ្រង់។ ហ្សែនរបស់ទ្រង់តាំងពីដំបូង បានតម្រូវទុកជាមុន អ្នកត្រូវបញ្ចប់។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកស្រែក និងយាយកាសាដទេ រត់ ស្រែក នោះ គ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។

វាចំនួនដែលអាចវាបានដូចគ្នានឹងពួកគេ។ ខ្ញុំបានឃើញពួកធ្វើជាជឿ កើនឡើង ហើយស្រែក ហើយនិយាយកាសាដទេ និងដឹកឈាមចេញពី លលាដ៍ក្បាលមនុស្ស ហើយអំពាវនាវដល់អារក្ស។ ឃើញទេ? ដូច្នោះអ្នកមិន... អារម្មណ៍និងវត្ថុ

ណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេ បំភ្លេចវាទៅ។ វាជាចិត្តរបស់អ្នកនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលនោះ ហើយគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ នាំយកនៅទីនោះ ហើយមើលវាបង្ហាញខ្លួន វាឱ្យគេស្គាល់ គ្រាន់តែជាការបើកឡើងដូចជាគ្រាប់ផ្សេងទៀត ហើយប្រកាសខ្លួនវា សម្រាប់សម័យកាលដែលវាកំពុងរស់នៅ។

149 លូទ័រមិនអាចនាំមកនូវអ្វីក្រៅពីអ្វីដែលគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍។ អ្នកផ្សេងទៀត អាចយករបស់ផ្សេងទៀត។ ឥឡូវនេះយើងមានសម័យកាលស្រូវសាលីហើយ។

លូទ័រពិតប្រាកដ លូទ័រត្រូវតែបង្កើតលូទ័រពិតប្រាកដ។ ពេនទីកុសពិតប្រាកដ ត្រូវមានពេនទីកុសពិតប្រាកដ។ មែនហើយ។ ប៉ុន្តែយើងនៅក្នុងអតីតកាលនោះ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។

150 អ្នកដឹងទេ ព្រះវិហារកាតូលិក បានចាប់ផ្តើម ពេនទីកុស? ហើយបើព្រះវិហារ ពេនទីកុសនឹងឈរពីរពាន់ឆ្នាំវានឹងនៅក្នុងរាងអាក្រក់ជាងអ្វីដែលកាតូលិក ឥឡូវនេះ។ នោះជាការពិត។ ខ្ញុំនិយាយបែបនេះចំពោះបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ជ្រាបពីការនេះ។ ប៉ុន្តែចាំថាសំលាញ់ ខ្ញុំត្រូវជួបអ្នកនៅឯទីជំនុំជំរះ។ ហើយវាមិនយូរ ទេ។ ខ្ញុំត្រូវតែកត់ត្រានូវអ្វីដែលជា ការពិត។

151 នៅពេលដែលខ្ញុំបានចូលទៅក្នុងការប្រជុំជាមួយអ្នកអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នក ជម្លោះមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលខ្ញុំមកជាមួយសារមួយ! បើសារណាមួយវាកើតឡើង មែន វាគឺជាសារពិត...

បើវាជាការពិត ការអស្ចារ្យពិតរបស់ព្រះ ហើយព្យួរនៅអង្គការនោះ អ្នកដឹងថាវា មិនមែនជារបស់ព្រះទេ ពីព្រោះរឿងនោះបានប្រកាសរួចហើយ។

ព្រះយេស៊ូវយាងទៅមុខហើយប្រោសអ្នកជំងឺអោយបានជា ដើម្បីឱ្យមនុស្ស មើលឃើញច្បាស់ បន្ទាប់មកសាររបស់ទ្រង់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

វាត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលព្រះនឹងណែនាំ។ ទ្រង់ជា...អ្នកព្យាបាលជំងឺទេវភាព ការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ដូចនោះ គ្រាន់តែទាក់ភ្នែករបស់មនុស្ស អ្វីសំខាន់របស់វាគឺ រាជ្យសារ។ ជាអ្វីដែលបាន មកពីទីនេះ។ ទ្រង់ព្យាយាមទទួលបានការពេញចិត្ត ពីមនុស្ស ដូច្នោះពួកគេនឹងអង្គុយស្តាប់ចំពោះទ្រង់ សូមមើលសម្រាប់អ្នកខ្លះនៅ ទីនោះដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងសម្រាប់ជីវិត។

គ្រាប់ធញ្ញជាតិស្រូវសាលីមួយចំនួន បានធ្លាក់មកលើដី បក្សីបានរើសវា។ ហើយខ្លះទៀតធ្លាក់ទៅលើដីមានបន្លា។ ហើយខ្លះទៀតបានទៅលើដីដែលបាន រៀបចំទុកជាមុនហើយបាននាំចេញទៅ។

152 ឥឡូវ វាគឺជារឿងដំបូងបង្អស់។ រឿងដំបូងគឺត្រែត និងសំឡេងមួយ...ហើយ បន្ទាប់មកសំឡេងមួយ ហើយបន្ទាប់មកត្រែត

ស្រែកៈជាអ្នកនាំសារអោយមនុស្សត្រៀមខ្លួន។

ទីពីរគឺជាសំលេងនៃការរស់ឡើងវិញៈ គឺជាសំលេងដដែលនោះ គឺជាសំលេង ខ្លាំងៗ នៅក្នុងលោកយ៉ូហាន ១១:៣៨-៤៤ ដែលហៅថាឡាសារពីផ្ទះ។

ទទួលកូនក្រមុំជាមួយគ្នា ហើយបន្ទាប់មកការរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ មើល; ដើម្បីចាប់ឡើងជាមួយ។ ឥឡូវសូមមើលរឿង ៣ យ៉ាង។ បន្ទាប់គឺជាអ្វី? គឺជាត្រែត សំឡេងមួយ...សំឡេងស្រែកមួយ សំលេង ត្រែត។

153 ឥឡូវនេះ រឿងទីបី គឺជាត្រែត ដែលតែងតែមាននៅឯបុណ្យត្រែត កំពុងហៅមនុស្ស ឱ្យចូលរួមពិធី។ នោះគឺជាកូនក្រមុំ ពិធីអាហារល្ងាច របស់កូនចៀមជាមួយកូនក្រមុំ នៅលើមេឃ។ ឃើញទេ?

154 រឿងដំបូងចេញមកគឺសាររបស់ទ្រង់ហៅកូនក្រមុំជាមួយគ្នា។ រឿងបន្ទាប់គឺ ការរស់ឡើងវិញនៃកូនក្រមុំដែលកំពុងដេកលក់។ ពួកគេបានស្លាប់នៅសម័យ ផ្សេងទៀត ពួកគេបានលើកឡើងជាមួយគ្នា។ ហើយត្រែត ជប់លៀងនៅលើមេឃ នៅលើស្ថានសួគ៌។ តើហេតុអ្វីទៅ? នោះជារឿងដែលនឹងកើតឡើង មិត្តអើយ។

155 យើងនៅទីនោះ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចឥឡូវនេះ។ រឿងតែមួយគត់គឺព្រះវិហារនឹង ចេញមក ត្រូវតែដាក់នៅមុខព្រះបុត្រាដើម្បីទុំ។

ការរួមបញ្ចូលគ្នាដ៏អស្ចារ្យនឹងកើតឡើងបន្ទាប់ពីនោះ។ ស្រូវសាលីនឹងត្រូវ បានគេដុតចោលតែគល់ ប៉ុន្តែគ្រាប់ធញ្ញជាតិនឹងត្រូវប្រមូលទៅក្នុងជង្រុករបស់វា។ ឃើញទេ?

156 អ្នកមិនមែនជាមនុស្សខ្វាក់ទេ។ អ្នក—គឺជាមនុស្សដែលមានប្រាជ្ញា។

ហើយបើខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ហើយនិយាយរឿងទាំងនោះ សម្រាប់ការរើសអើង? ខ្ញុំនិយាយវាពីព្រោះវាជាជីវិត ពីព្រោះខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះព្រះ ចំពោះការ និយាយ។ ហើយខ្ញុំត្រូវតែនិយាយវា។ ហើយសាររបស់ខ្ញុំ...គ្រប់ពេលវេលាដឹងថា ត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ នៅក្រោមការព្យាបាលនិងអ្វីផ្សេងទៀត ដែលគ្រាន់តែ ដើម្បីចាប់មនុស្ស ការយកចិត្តទុកដាក់ដោយដឹងថាសារនឹងមកដល់។ ហើយ

នេះពួកគេជាគ្រាទាំងប្រាំពីរបានលើកអាថ៌កំបាំងទាំងនោះ ហើយបង្ហាញរបស់
ទាំងនោះ គឺជាអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។

157 ប៉ុន្តែមានមនុស្សឈរនៅទីនេះឥឡូវនេះ ត្រូវបានឈរនៅជាមួយខ្ញុំ។ នៅពេល
ដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាបានឮខ្ញុំអធិប្បាយ ពីសេចក្តីអធិប្បាយនោះថា: តើម៉ែង
ប៉ុន្មានហើយ លោក? នៅព្រឹកនោះ ជាកន្លែងដែលវាបាននិយាយថា វានឹងមាននៅ
ទីនោះ។ ពួកទេវតាឈរនៅទីនោះពីស្ថានសួគ៌។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបាន
ឡើង ហើយខ្យល់គួចយកពួកគេឡើងនៅទីនោះ យើងឈរមើល ពួកគេបានទៅ
ឆ្ងាយ វិទ្យាសាស្ត្របានយករូបភាពរបស់វា ឆ្លងកាត់ទូទាំងប្រទេស ចុះទៅក្នុង
ម៉ិកស៊ិកូ។

158 ហើយនៅទីនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងមើលនៅថ្ងៃមួយ នៅពេលដែលខ្ញុំ
ចាប់ផ្តើមអធិប្បាយ សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ហើយខ្ញុំបានហៅដែកម៉ុង
ដែលជាអ្នកល្បីខាងសាសនា ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដែកតើនរណាឈរនៅទីនោះ?
‘មានមួយដូចជាកូនមនុស្សឈរនៅទីនោះ សក់សដូចជាមច្ឆៀម។’” ខ្ញុំឆ្លើយថា
“គាត់ជាបុរសវ័យក្មេង តើគាត់អាចមានសក់សដូចជាមច្ឆៀមយ៉ាងដូចម្តេច?”

159 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំនោះគឺជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់
ទ្រង់។” មិនធានីកណ្តឹង

ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលខ្ញុំចូលទៅក្នុងបន្ទប់ ហើយចាប់ផ្តើមអធិស្ឋាន គាត់បាន
ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យដឹងពីវាជាអ្វី។ ឃើញទេ?

160 ខ្ញុំតែងតែអធិប្បាយថាទ្រង់ជាអាទិទេព មិនមែនគ្រាន់តែជាមនុស្សទេ។ ទ្រង់
គឺជាព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងសាច់ឈាម: ព្រះជាគុណលក្ខណៈ
របស់ព្រះជាម្ចាស់នៃសេចក្តីស្រឡាញ់។ នេះលក្ខណៈអស្ចារ្យដែលបានចុះមក
បង្ហាញនៅលើផែនដីនៃព្រះ។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ដែល
បានកសាងរាងកាយដែលព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់បានរស់នៅ គឺជាកាពេញលេញនៃ
រូបកាយព្រះ។ អ្វីដែលព្រះបានបង្ហាញឱ្យឃើញ តាមរយៈរូបកាយនោះ។ រាងកាយ
នោះត្រូវតែស្លាប់ ដូច្នេះទ្រង់អាចលាងសំអាតកូនក្រមុំជាមួយ—ជាមួយ—ព្រះ
លោហិតរបស់ទ្រង់។

161 ហើយចូរកត់សម្គាល់ មិនត្រឹមតែកូនក្រមុំត្រូវបានលាងសំអាត លើកលែងទោសនោះទេ ប៉ុន្តែនាងគឺបានរាប់ជាសុចរិត។ ឃើញទេ? តើអ្នកធ្លាប់ សាកល្បងពាក្យថាធ្វើឱ្យសុចរិតទេ ដើម្បីមើលថាតើវាមានន័យយ៉ាងម៉េច?

ឧទាហរណ៍បើបងប្រុសគ្រិនបានឮថាខ្ញុំបានផឹក ខ្ញុំបានធ្វើរឿងអាក្រក់ បន្ទាប់មកគាត់បានរកឃើញថា ខ្ញុំមិនបានធ្វើវាទេ បន្ទាប់មកគាត់មកនិយាយថា “ខ្ញុំអត់ទោសឱ្យអ្នកបងប្រុសប្រាណហាំ”

162 “អ្នកអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ? ខ្ញុំមិនដែលធ្វើវាទេ។ តើអ្នកអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំពីអ្វី? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែបើខ្ញុំមានកំហុស ខ្ញុំអាចត្រូវបានលើកលែងទោស។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែ មិនសុចរិត ព្រោះខ្ញុំបានធ្វើវា។

ប៉ុន្តែពាក្យថាត្រឹមត្រូវគឺ “ទោះបីជាអ្នកមិនដែលធ្វើវាទាល់តែសោះ។”បាន រាប់ជាសុចរិត! ហើយបន្ទាប់មកព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសំអាតយើង ពីអំពើបាបរហូតដល់វាត្រូវបានដាក់ក្នុងសៀវភៅភ្លេចរបស់ព្រះ។ មានតែទ្រង់ទេ ដែលអាចធ្វើវាបាន។

163 យើងមិនអាចទេ។ យើងអាចអត់ទោសឱ្យបានប៉ុន្តែមិនអាចបំភ្លេចបានទេ។ ខ្ញុំអាចអភ័យទោសឱ្យអ្នកប៉ុន្តែខ្ញុំតែងតែចាំថាអ្នកបានធ្វើអំពើអាក្រក់ទាំងនេះ។ បន្ទាប់មកអ្នកមិនសុចរិតទេ គ្រាន់តែត្រូវបានអភ័យទោស។

ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនេត្ររបស់ព្រះ កូនក្រមុំត្រូវបានរាប់ជាសុចរិត។ នាងមិនដែល ធ្វើវាទេនៅកន្លែងដំបូង។ អាម៉ែន។ ឈរនៅទីនោះរៀបការជាមួយព្រះបុត្រាដែល មានគុណធម៌នៃព្រះ មិនដែលធ្វើបាបតាំងពីដំបូងឡើយ។ ហេតុអ្វី? នាងត្រូវបាន គេតែងតាំងជាមុន នាងត្រូវបានជាប់នៅក្នុងរឿងនេះ។ ហើយឥឡូវនេះនៅពេល ដែលនាងបានឮសេចក្តីពិត ហើយចេញមកសំអាតដោយឈាម ហើយនាងឈរ នៅទីនោះ ដោយគុណធម៌ ឃើញទេ? នាង គ្មានបាបណាលើនាងទាល់តែសោះ។

164 ដូច្នោះ រាជ្យសារហៅកូនក្រមុំមកជាមួយគ្នា ឃើញទេ ការស្រែក។

ហើយត្រែ...

គឺទ្រង់តែមួយជាមួយនឹងសំលេងខ្លាំង ទ្រង់បានស្រែកយ៉ាងខ្លាំង ចូរស្រែក អោយឮ ហើយឡាសាក្នាក់ពីដំណេក។ ទ្រង់បន្លឺសំឡេងខ្លាំងៗ ថា “ឡាសារអើយ

ចូរចេញមក។” ឃើញទេ? ហើយសំឡេងភ្ញាក់ឡើង—ភ្ញាក់ឡើង កូនក្រមុំកំពុង ដេកលក់។

165 សំឡេងត្រែ “នឹងបន្លឺឡើងដោយសម្លេងត្រែ។” ហើយនៅពេលវាធ្វើ វាហៅ ជានិច្ច ត្រែបន្លឺហៅអ៊ីស្រាអែលទៅកាន់ពិធីជប់លៀងនៃព្រះអម្ចាស់ត្រែ។ ឃើញ ទេ? ដែលជាបុណ្យពេនទីកុស ដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងស្ថានសួគ៌ និងបុណ្យនៃត្រែ។ ហើយឥឡូវនេះ សំឡេងត្រែបានប្រកាស ហើយហៅគ្នាថា “ចូរនាំគ្នាមកបុណ្យ ទៅ។” ហើយនោះគឺជា—គឺជាកូនចៀម អាហារនៅលើស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះមើល: ការជួបប្រជុំគ្នារួមគ្នា និងកូនក្រមុំ បុណ្យនៃត្រែ ពិធីអាពាហ៍ ពិពាហ៍ យើងបានឃើញវាជាប្រភេទ។ ឥឡូវនេះមើលមួយភ្លែតមុនពេលយើង បិទ។ ចូរកត់សម្គាល់។ យើងបានឃើញវាតាមប្រភេទ។

166 ឥឡូវនេះ: បើអ្នកចង់អាននៅក្នុងម៉ាថាយជំពូក១៨:១៦វាបានចែងថា “មានបីកំណត់ត្រាដែលថ្លែងប្រាប់” សូមមើលនៅក្នុង...នៅក្នុងគម្ពីរយ៉ូហាន ទី១ជំពូក៥:៧ជាដើម។ តែងតែមានបីជាសាក្សី។ តើវាត្រូវទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយ ថាអាម៉ែន។ វាជាការផ្ទៀងផ្ទាត់អ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ មានសាក្សីបីនាក់។ ត្រូវអោយ មានសាក្សីពីរបីនាក់ ទុកអោយពាក្យទាំងអស់ត្រូវបានបង្កើតឡើង។”

167 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ យើងមានសាក្សីបីនាក់។ បីនាក់ជាសាក្សី។ ឥឡូវនេះយើងមានលើកឡើងទៅប្តីរួចទៅហើយនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ តើ អ្នកដឹងទេ? ក្នុងនាមជាសាក្សី។ ឥឡូវមើល ហេណុកគឺមួយ អេលីយ៉ាគឺជា ម្នាក់ទៀត ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាម្នាក់ផ្សេងទៀត។

ព្រះយេស៊ូវជាថ្មគន្លឹះឥឡូវនេះទ្រង់បានកត់សំគាល់។ ឃើញទេ? ទ្រង់ គឺជាព្រះរាងគម្ពីរសញ្ញាចាស់និងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី “ព្រោះទ្រង់ត្រូវស្លាប់ហើយ បន្ទាប់មកលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ទ្រង់សុគតហើយ មករកជីវិតហើយដើរជុំវិញ ទីនេះជាមួយពួកយើង ហើយបន្ទាប់មកត្រូវបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ដោយសារតែ ទ្រង់ជាថ្មគន្លឹះដែលបានចងទាំងពីររូបគ្នា។ បន្ទាប់ពីការរស់ឡើងវិញ និងការលើកឡើងរបស់ទ្រង់...សូមមើល។ បន្ទាប់ពីទ្រង់ធ្វើវាហើយបង្ហាញថា គម្ពីរសញ្ញាចាស់នៅទីនោះ។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ ហេណុកត្រូវបាន លើកឡើង។ យើងដឹងថាអេលីយ៉ាត្រូវបានខ្យល់កូចយកទៅនៅនៅក្នុងទេះភ្លើង។ ហើយព្រះយេស៊ូវបានសុគតបញ្ចុះសពហើយរស់ឡើងវិញ នៅលើផែនដីនេះ

ហើយបន្ទាប់មកត្រូវបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌គឺជាថ្មតន្លឺ។ មានបីដើម្បីទទួលកំណត់ត្រា។ តើវាត្រូវទេ?

168 ឥឡូវនេះ មានការលើកឡើងមួយបានលើកឡើងរួចហើយ។ អ្នកដឹងទេ? នោះ មើលថាតើយើងមិនអាចអានវាបានលឿនទេ។ សូមឱ្យម៉ាថាយជំពូកទី ២៧ ។ ហើយសូមនិយាយអំពីខទី ៤៥ នៃគម្ពីរម៉ាថាយ។ ជំពូកទី ២៧។ ចាំមើលថាតើយើងឬមិនអាចធ្វើបានភ្លាមៗទេ ហើយ—បើយើងមិនអាចទទួលបានបន្តិចពីនេះនឹងជួយយើងបានយ៉ាងឆាប់រហ័ស។ ២៧:៤៥ ខ្ញុំជឿខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ។ សូមអាន។

តាំងពីថ្ងៃត្រង់ ដរាបដល់ម៉ោង៣រសៀល នោះមានងងឹតជាប គ្របពេញលើផែនដី

ប្រហែលជាម៉ោង៣ នោះព្រះយេស៊ូវទ្រង់បន្លឺឡើងជាសំឡេងខ្លាំងថា អេលីៗល៉ាម៉ា...សាបាច់ថានី គឺស្រាយថា...ឱព្រះអង្គៗនៃទូលបង្គំអើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ចោលទូលបង្គំ

មានអ្នកខ្លះដែលឈរនៅទីនោះ...កាលគេបានឮ នោះក៏និយាយថា វាស្រែកហៅ...រកលោកអេលីយ៉ាហើយ

ស្រាប់តែមានម្នាក់រត់ទៅ យកសារាយបំប្លែង ជ្រលក់ទឹកខ្មេះជោកដាក់នឹងចុងដើមត្រង់ ហុចទៅថ្វាយទ្រង់សោយ

តែអ្នកដទៃត្រង់និយាយថា ឈប់សិន ចាំមើល លោកអេលីយ៉ាមកជួយសង្គ្រោះវា។

កាលព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់បានស្រែក...ជាខ្លាំងម្តងទៀត នោះទ្រង់ប្រគល់វិញ្ញាណទ្រង់ទៅវិញ

“សំលេងខ្លាំងៗ។” មើល។

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគត ហើយបានស្រែកដោយសំឡេងខ្លាំងៗ ខ្មោច។

គ្រានោះ រាំងននក្នុងព្រះវិហារក៏រំហែកជា២ភាគ ចាប់តាំងពីលើចុះទៅដល់ក្រោម ក៏មានកក្រើកដី ហើយចូរប្រេះដាច់ពីគ្នា

អស់ទាំងផ្លូវខ្មោចក៏រលើកឡើង ឯខ្មោចពួកអ្នកបរិសុទ្ធ ដែលដេកលក់
ទៅហើយ បានរស់ឡើងវិញជាច្រើន

ទាំងចេញពីផ្លូវ ក្នុងពេលក្រោយដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ
ហើយចូលទៅក្នុងទីក្រុងបរិសុទ្ធ លេចមកឱ្យមនុស្សជាច្រើនឃើញដែរ

169 ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌បានកន្លងផុតទៅហើយ។

មានរឿងបីបានកើតឡើងនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដែលបានរៀបចំទុក ថា
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់នរណា។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់ហេណុក។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់
អេលីយ៉ាដែលជាហោរារបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់គឺ
ព្រះយេស៊ូវ។ ឃើញទេ?

170 សូមមើលនៅក្នុងសញ្ញាចាស់ ពួកគេគឺជាពួកបរិសុទ្ធសញ្ញាចាស់ ឥឡូវនេះ
នៅពេលដែលការលើកឡើងនេះបានកើតឡើងជាលើកដំបូង។ សូមកត់សម្គាល់
ខ ៥០។ សំលេងខ្លាំងៗរបស់ទ្រង់ដាស់ពួកបរិសុទ្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ដូចជា
សម្លេងខ្លាំងៗដាស់ព្រះយេស៊ូវ...ឬដាស់ឡាសារ។ ឃើញទេ? សំលេងខ្លាំងៗ បាន
ភ្ញាក់ឡើង។

ហើយទីពីរត្រូវបានបំពេញនៅថ្ងៃស្អែកនិចទី២៦ជំពូក៤។ សូមអានហើយ
អានវា។ យើងទើបតែអានពីរបីនាទីមុន។ ឃើញទេ?

...បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នាភិតភ័យ...ពីពួកអ្នកដែល...
ដេកលក់ទៅហើយទេ ក្រែងអ្នករាល់គ្នាកើតទុក្ខព្រួយ ដូចជា...

ថ្ងៃស្អែកនិចទី១ ៤:១២ ដល់ ១៨ នោះនឹងជាការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌
ទីពីរ។ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌លើកទីពីរគឺជាការចាប់យកកូនក្រមុំ។

171 ពួកបរិសុទ្ធនៃសញ្ញាចាស់បានចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់នៅឋានសួគ៌
រួចរាល់ហើយ ពួកបរិសុទ្ធសញ្ញាចាស់បានឡើងទៅសំលេងរបស់គាត់ទ្រង់
សំលេងនៅពេលដែលទ្រង់បានស្រែក ហើយបោះបង់ចោលខ្មោច។ ពីព្រោះ
(ហេតុអ្វី?) គឺយញ្ញាបូជា ជាដង្វាយធួននឹងបាបរបស់ពួកគេដែលពួកគេបានរង់ចាំ
ដោយជឿថា កូនចៀមដ៏ល្អឥតខ្ចោះបានយាងមក។ ពួកគេបានថ្វាយការលះបង់
គឺជាកូនចៀម ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានសុគត និងបានថ្វាយវិញ្ញាណទ្រង់

ទ្រង់បានស្រែកដោយសំឡេងខ្លាំងៗ ហើយពួកបរិសុទ្ធនៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់បានភ្ញាក់ឡើង។

មើលការស្រែកនិងសំលេងនៅទីនេះ គឺដូចគ្នាពេលទ្រង់យាងមកដល់។ ឃើញទេ?

“ថ្វាយប្រលឹងវិញ្ញាណ” ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានសុគត យញ្ញបូជាគឺល្អឥតខ្ចោះ ហើយឋានសួគ៌ទទេស្តាត។ ហើយពួកបរិសុទ្ធនៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់បានមក មកកាន់ជែងដីម្តងទៀត បានដើរនៅលើផែនដី ហើយបានចូលទៅក្នុងគ្រាលើកឡើងរបស់ទ្រង់។

172 ដាវីឌបាននិយាយថា “ទ្វារដែលនៅស្ថិតស្ថេរអើយ ចូរងើបក្បាលឡើង ទ្វារដ៏នៅអស់កល្ប!” “ទ្រង់បាននាំពួកឈ្លីយ នាំទៅជាឈ្លីយ ប្រគល់អំណោយដល់មនុស្ស” ហើយពួកបរិសុទ្ធនៃសញ្ញាចាស់បានចូលទៅក្នុងជាមួយទ្រង់។

173 ពួកគេបាននិយាយថា “តើនរណាជាស្តេចនៃសេចក្តីសុចរិត?”

174 “ព្រះជាម្ចាស់នៃសិរីល្អដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងការធ្វើជាម្ចាស់ផ្ទះ។” ព្រះដ៏អស្ចារ្យនៅទីនេះ ពួកគេមកនៅក្នុងការដើរក្បួន។ “ព្រះយេស៊ូវបាននាំពួកឈ្លីយ” ហើយទ្រង់យាងមកជាមួយពួកបរិសុទ្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ហើយបានទៅដល់ទ្វារថ្មីឡើងនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “ទ្វារដែលនៅស្ថិតស្ថេរអើយ ចូរងើបក្បាលឡើង ទ្វារដ៏នៅអស់កល្ប ព្រះមហាក្សត្រនៃសិរីល្អយាងចូលមក”

សំឡេងចេញពីខាងក្នុងនិយាយថា “តើនរណាជាស្តេចនៃសិរីល្អ?”

175 “ព្រះជាម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងការប្រយុទ្ធ” ទ្វារបានបើកឡើង។ “ហើយព្រះយេស៊ូវជាអ្នកយកជ័យជំនះ បាននាំអ្នកដែលត្រូវចាប់ទៅជាឈ្លីយ” ដែលបានជឿលើទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូលបានមកដល់ពួកគេ នៅទីនោះពួកបរិសុទ្ធគម្ពីរសញ្ញាចាស់កំពុងរង់ចាំនៅទីនោះ “ទ្រង់បាននាំអ្នកជាប់ជាឈ្លីយ បានឡើងទៅស្ថានខ្ពស់” បានយកពួកបរិសុទ្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ហើយចូលទៅ មានការលើកឡើងមួយ កន្លងផុតទៅហើយ។

176 ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌បន្ទាប់គឺ (ថែស្យាឡូនីចទី២) សម្រាប់ក្រុមជំនុំកូនក្រមុំដែលត្រូវបានរស់ឡើងវិញ ដើម្បីត្រូវបានលើកឡើងទៅក្នុងសិរីល្អ។ “យើងដែលនៅរស់និងសេសសល់” នោះគឺជាប្រកាយដែលនៅសល់នៅលើផែនដី

“ហើយនឹងគ្មានរារាំងឬ រារាំងអ្នកដែលដេកលក់ ដ្បិតត្រូវរបស់ព្រះនឹងបន្លឺសម្លេង ជាមុន ហើយអ្នកស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ។” ហើយយើងដែលនៅ រស់ហើយនឹងនៅតែចាប់បានជាមួយពួកគេដដែល។

177 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ខ្ញុំបានឈរនៅលើចិញ្ចើមផ្លូវ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងឈរនៅ លើចិញ្ចើមផ្លូវ ហើយ—មើលក្បួនដង្ហែរថ្ងៃយុទ្ធសន្តិភាព។ ហើយនៅពេលដែលវា ឡើងទៅតាមផ្លូវខ្ញុំ ឈរនៅទីនោះជាមួយកូនប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំយូសែប។ ការមក ដំបូងគឺជាថ្ងៃព្រោះសង្គ្រាម ដំបូងដែលមកដោយថ្ងៃព្រោះចាស់តូច។ បន្ទាប់ពីនោះ មកមានថ្ងៃព្រោះធំ Sherman នៃសង្គ្រាមថ្មី និងកាណុងបាញ់ដ៏អស្ចារ្យមួយដែល មានម៉ាសរបស់ពួកគេ ការបំផ្ទុះ—ប្រឡាំងលើពួកគេដើម។

បន្ទាប់ពីនោះមកមានទាហាន ដែល—ជា—មេរបស់តារាមាស។ ហើយ បន្ទាប់មកក៏មានអណ្តែតជាមួយនឹង...នៅលើ...មែនហើយ នៅទីនោះមាន អណ្តែតហើយនៅពីមុខវាគឺជាផ្លូវ “មានទាហានដែលមិនស្គាល់” ហើយមាន ទាហានឈរ—នៅទីនោះយាមនៅទីនោះ ផ្លូវ។ មាននាយទាហានឈរនៅម្ខាង ហើយអ្នកបើកទូកនៅម្ខាងទៀត ហើយមានភាគថាសមួយត្រូវបានគូរ។ ហើយនៅ ម្ខាងទៀតមានមាសផ្កាយមាស។ នាងបានបាត់បង់កូនប្រុសរបស់នាង។ មាន ប្រពន្ធវ័យក្មេងម្នាក់នៅក្បែរនាង ដាក់ក្បាលនៅលើតុ ហើយយំ។ ក្មេងប្រុសតូច ម្នាក់កំពុងតែអង្គុយនៅចំហៀង។ ហើយទឹកភ្នែកហូរចេញពីមុខរបស់គាត់ គាត់ បានបាត់បង់ឪពុករបស់គាត់។

ខ្ញុំបានគិតថា “តើមានភាពសោកសៅអ្វីទៅ! ខ្ញុំឈរនៅទីនេះហើយមើលទៅ ឃើញពួកគេចាស់ មានទាហានពីរបីនាក់បានចាកចេញ ដើរក្បួនចុះនៅទីនោះ ពិការនិងចាស់ៗ ជាមួយនឹងឯកសណ្ឋានរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែបង្ហាញដោយ មោទនភាពដោយសារតែពួកគេជាជនជាតិអាមេរិកាំង។”

ខ្ញុំបានគិតថា “អូ! ព្រះរបស់ខ្ញុំ!”

178 នៅថ្ងៃមួយ នឹងមានការផ្ទុះចេញពីស្ថានសួគ៌ “ហើយមនុស្សស្លាប់នៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន” ពួកគេជាពួកបរិសុទ្ធសញ្ញាចាស់ នៅខាងក្រោយ អ្នកដែលកំពុងរង់ចាំនឹងផ្ទុះឡើង ហើយចេញពីទីនោះជាមុន ចូលទៅក្នុងការ រស់ឡើងវិញ យើងនឹងចូលទៅស្ថានសួគ៌ រូបកាយមែងចាស់ស្លាប់បានផ្លាស់ប្តូរ ហើយបានដូចជាសិរីល្អរបស់ទ្រង់។ តើអ្វីទៅ—ជាក្បួនដង្ហែរដែលនឹងកើតឡើង

នៅពេលវាចាប់ផ្តើមនៅស្ថានសួគ៌ នៅគ្រាចុងក្រោយនេះ នៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយ ដែលនៅខាងមុខ អូ! បង្ហាញព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅលើទ្រូងរបស់ ពួកគេ សារនៃព្រះនៅក្នុងម៉ោងដែលពួកគេរស់នៅ។ នោះជាម៉ោងដែលយើងកំពុង រងចាំ ឆ្ពោះទៅមុខបងប្រុស

179 មើលទៅគ្រាន់តែនៅក្នុងការបិទឥឡូវនេះ។ ការរស់ឡើងវិញ លើកទីពីរគឺ... ទាំងអស់ ទីមួយគឺកន្លងផុតទៅហើយ។ ទីពីរគឺនៅឥឡូវនឹងមកដល់ ឥឡូវនេះ។

180 ឥឡូវ ទីបីគឺជាសាក្សីទាំងពីរនៃវិវរណៈ១១:១១ ដែលទាំងនេះគឺជាអ្នក ដែលត្រលប់ក្រោយដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីធ្វើជាបន្ទាល់អោយ ជនជាតិយូដា ដូចលោកយ៉ូសែបបានធ្វើចំពោះបងប្អូនរបស់គាត់។ ហើយចាំ ថា “សាកសពរបស់ពួកគេត្រូវបានដាក់នៅតាមផ្លូវអស់រយៈពេលបីថ្ងៃកន្លះ។ បន្ទាប់មក វិញ្ញាណនៃជីវិតបានចូលមកក្នុងពួកគេ ហើយពួកគេត្រូវលើកឡើងទៅ ស្ថានសួគ៌ ទៅស្ថានសួគ៌។”

មានគ្រាលើកឡើងទាំងបីនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។

ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នៃសញ្ញាចាស់ ទាំងអស់នៃពួកគេកន្លងទៅ។

181 ឥឡូវនេះយើងបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ ហើយរង់ចាំការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នៃពួកបរិសុទ្ធ។ វាត្រូវបានចែង ហើយវាក៏ដូច្នោះដែរ។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងកន្លងបាត់ទៅតែ ព្រះបន្ទូលនោះមិនដែលបាត់ឡើយ”

182 នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលនៅលោកុប្បត្តិ១ ទ្រង់មានបន្ទូល ថា “ចូរមានពន្លឺ” ហើយវាប្រហែលជារបស់យើងមុនពេលមានពន្លឺ។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “សូមឱ្យមានដើមត្នោតមួយ។ សូមឱ្យមានដើមឈើអុកមួយ។ សូម ឱ្យមានវាលខ្សាច់មួយ។ សូមឱ្យមានភ្នំមួយ។ សូមឱ្យមានរឿងនេះ។” ទ្រង់មាន បន្ទូល អ្នកឃើញទេ? ហើយដរាបណាវាបានចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុង ព្រះបន្ទូលវាត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ វាត្រូវតែមាន។ នៅពេលដែល...

183 បន្ទាប់មកថ្ងៃមួយ ទ្រង់បានហៅវាស្រ្តរបស់ទ្រង់ចេញ។ ហើយបានមានបន្ទូល ទៅកាន់បុរសម្នាក់ឈ្មោះម៉ូសេដោយបង្គោលភ្លើងមួយ។ បរិសុទ្ធ ភ្លើងដ៏ពិសិដ្ឋ។

ហើយលោកម៉ូសេនឹងមិន...មនុស្សនឹងមិនជឿលោកម៉ូសេដូច្នោះគាត់បាននិយាយ
ថាចូរនាំពួកគេចេញទៅលើភ្នំនេះ។

184 នៅព្រឹកនោះភ្នំនេះពេញដោយភ្លើងហើយមានពន្លឺខ្លាំង ផ្ការលានដូចនោះ។
ហើយមនុស្សបាននិយាយថា “កុំឱ្យព្រះមានបន្ទូលអី សូមឱ្យលោកម៉ូសេនិយាយ
វិញ ឃើញទេ ក្រែងយើងត្រូវវិនាស។”

185 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងមិននិយាយទៅកាន់ពួកគេទៀត
ទេប៉ុន្តែអញនឹងលើកពួកគេម្នាក់ជាហោរា ហើយអញនឹងនិយាយតាមរយៈគាត់
ហើយអ្វីដែលគាត់និយាយនឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់មក ឯងនឹងបានឮវាពីព្រោះអញ
—អញនៅជាមួយគាត់។” ឥឡូវទ្រង់មានបន្ទូលបែបនោះ ថាវានឹងកើតឡើង។

186 សូមក្រឡេកមើលហោរាអេសាយ កំពុងតែឈរនៅទីនោះ។ បុរសម្នាក់
ជាបុរសឆ្លាតវៃ បុរសម្នាក់ត្រូវបានគេគិតថាជាស្តេចដោយសារគាត់បានរស់នៅ
ជាមួយអូសៀស។ ស្តេចដែលជាបុរសអស្ចារ្យ បានព្យាយាមជំនួសកន្លែង
គ្រូគង្វាល ហើយបានកើតធាតុឃ្នង។

ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់ដល់ពាណិជ្ជករ។ កុំព្យាយាមជំនួសកន្លែង
គ្រូអធិប្បាយ។ ទេលោក។ អ្នកស្ថិតនៅកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ ឃើញទេ? អ្នកធ្វើការ
ងាររបស់អ្នក អ្វីដែលព្រះបានដាក់បានប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ។ បើអ្នកជាម្រាមដៃ អ្នក
កុំធ្វើជាត្រចៀក បើអ្នកជាត្រចៀកអ្នកនឹងមិនត្រូវធ្វើជាច្រមុះ ឬបើច្រមុះទៅជាភ្នែក
ឡើយ។ ឃើញទេ? អ្នកស្ថិតនៅក្នុងជំហររបស់អ្នក។

187 អ្នកបានឮរាជ្យសារនោះនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅលើការព្យាយាមថ្វាយបង្គំព្រះ។
ជាវីឌបានតែងតាំងជាស្តេច។ មនុស្សទាំងអស់ស្រែករំពង “វាត្រឹមត្រូវ” ប៉ុន្តែគាត់
មិនដែលពិគ្រោះជាមួយហោរារបស់ព្រះទេ។ ហើយមនុស្សបានស្លាប់ ហើយអ្វីៗ
ទាំងអស់ត្រូវបានបំផ្លាញ។ កុំព្យាយាមផ្តាច់ចិត្តព្រះ។ អ្នករង់ចាំរហូតដល់ពាក្យ
របស់ព្រះ។ សូមឱ្យវាមកនៅក្នុងវិធីនៃការធ្វើវា។ “ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមរឿងធំនេះវានឹងធ្វើ
ដូចនេះ។”

188 ឥឡូវនេះ ជាវីឌដឹងច្បាស់ជាងនេះទៅទៀត។ ណាថាន់ស្ថិតនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។
គាត់មិនទាំងបានពិគ្រោះយោបល់ទាល់តែសោះ។ ឃើញទេ? គាត់បានពិគ្រោះ
យោបល់ជាមួយមេបញ្ជាការរាប់រយរាប់ពាន់នាក់។ មនុស្សទាំងអស់បានស្រែក

ហើយស្រែកច្រៀងរាំ។ ជំនួសឱ្យ...ពួកគេមានចលនាសាសនាទាំងអស់ ប៉ុន្តែ វាមិនមែននៅក្នុងបន្ទាត់និងលំដាប់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឡើយ ហើយវាបាន បរាជ័យ។

អ្វីផ្សេងទៀត មិនមែនស្ថិតនៅក្នុងផ្លូវនិងលំដាប់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ នោះ នឹងបរាជ័យ មានតែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ ដែលនឹងឈរជារៀងរហូត។ “ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែមិនមែនពាក្យរបស់ខ្ញុំនឹងស្ថិតស្ថេរនៅ។”

189 កត់សំគាល់អេសាយ បុរសវ័យក្មេងឆ្លាតវៃដែលឈរនៅទីនោះ។ ទាំងអស់ ក្នុងពេលតែមួយ នៅពេលមួយព្រះវិញ្ញាណបានវាយប្រហារគាត់។ គាត់មិនអាច និយាយថាមិនខុសគ្នាទេ។ គាត់ជាហោរា។ គាត់និយាយថា “មើល! នាងព្រហ្មចារី នឹងមានគភ៌” “នឹងមានបុត្រតូចប្រសូត្រមកដល់យើង ព្រះនាមទ្រង់ឈ្មោះនឹងត្រូវ ហៅថា ជាអ្នកប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏អស្ចារ្យ ព្រះវរបិតាដ៏អស់ កល្យាណនិច្ច។ ចុងបញ្ចប់នៃ...ទ្រង់ អំណាចគ្រប់គ្រងនឹងស្ថិតនៅលើស្មាទ្រង់។ ចុងបញ្ចប់នៃ...ទ្រង់នឹងសោយរាជ្យអស់កល្យាណ។” តើបុរសនោះអាចនិយាយយ៉ាង ឆ្លាតវៃយ៉ាងដូចម្តេចទៅ? ថាស្រ្តីព្រហ្មចារីនឹងមានផ្ទៃពោះ?

មនុស្សគ្រប់គ្នាស្វែងរកវា។ វាចែងរួចរាល់ហើយ។ វាគឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ វាត្រូវតែកើតឡើង ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដូចគ្នានៅក្នុង លោកុប្បត្តិដែរ នៅពេលដែលគាត់បានដាំគ្រាប់ពូជទាំងនោះនៅខាងក្រោម សមុទ្រ ជាកន្លែងដែល “គ្មានទម្រង់និងគ្មានមោឃៈឬទឹកលើជ្រៅ។” ឃើញ ទេ? វាត្រូវតែកើតឡើង។ ហើយថ្ងៃមួយ ៨០០ឆ្នាំក្រោយមក សូន្យព្រហ្មចារីបាន ចាប់កំណើតជាពូជរបស់ព្រះដែលជាពូជបង្កើត នាងបានបង្កើតកូនប្រុសមួយ។

190 ព្រះរាជបុត្រាដដែលនោះ បានឈរនៅទីនោះនៅថ្ងៃមួយ។ ទ្រង់បានមាន បន្ទូលហៅ“ឡាសារអើយចូរចេញមក។” ហើយបុរសម្នាក់ដែលបានស្លាប់អស់ រយៈពេលបួនថ្ងៃហើយ រលួយចុះរបស់គាត់បានធ្លាក់ចូលក្នុង គាត់ក៏ចេញមក។ បាននិយាយថា

កុំឆ្ងល់ពីរឿងនេះឡើយ ដ្បិតពេលវេលានឹងមកដល់ (អាម៉ែន) ពេល ខ្មោចនៅក្នុងផ្លូវនឹងឮសំឡេងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ

ដូច្នោះវាត្រូវបានគំរាមហើយ។ វាត្រូវតែកើតឡើងដូចនោះ។ ដើម្បីមានការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ អូខ្ញុំអើយ!

191 ខ្ញុំចាំបានថា គ្រាន់តែជាសារចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំ នៅកាលីហ្វ័រញ៉ាដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមិនដែលត្រលប់ទៅទៀតទេ នៅពេលដែលខ្ញុំបានទាយថា “ឡូសអាន់ដឺឡេសនឹងទៅក្រោមមហាសមុទ្រ។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” វានឹងមាន។ នាងបានធ្វើរួចហើយ នាងបានលាងចេញ។ នាងបានបញ្ចប់ហើយ។ តើពេលណា? ខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាទេ ប៉ុន្តែវានឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់ពីនោះ ការព្យាយាមដ៏ចាប់ផ្តើមលោតនិងអោន។

192 ចាំថាមានបុរសជាច្រើនដែលឈរនៅទីនោះ លើច្នោះនោះ ថ្ងៃដែលទេវតាបានចុះមក។ ហើយពន្លឺនោះនិងភ្លើងបានធ្លាក់ចុះពីលើមេឃ នៅជុំវិញថ្ងៃដែលយើងកំពុងឈរនៅទីនោះ។ ច្បាស់លាស់ចេញពីភ្នំនិងការធ្លាក់ចុះនៅទីនោះ។ នាងបានបន្ទោសបីដងហើយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការជំនុំជំរះនឹងធ្វើកូដកម្មនៅឆ្នេរសមុទ្រខាងលិច។” បន្ទាប់ពីនោះអាឡាស្កាស្ទើរតែលិច។

193 សូមចាំថា ជាព្រះដដែលដែលមានបន្ទូលថា “ឡូសអង់ចាឡេសគឺវិនាសហើយនាងត្រូវបានបញ្ចប់។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាទេ។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ។

194 ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំបាននិយាយដូច្នោះទេ។ ប៉ុន្តែបងប្រុសនេះនៅទីនេះខ្ញុំជឿថាវា... អត់ទេ ខ្ញុំជឿថាមានម្នាក់ក្នុងចំណោម Mosely ដែលបាននាំខ្ញុំចេញទៅខាងក្រៅនៅតាមផ្លូវ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេរហូតដល់ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅក្រោយ។ ខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅបទគម្ពីរវិញ។

ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “កាពើណិម ឧក្រុងកាពើណិមអើយតើអ្នកយ៉ាងម៉េចទៅ? អ្នកលើកដំកើងខ្លួនអ្នក...” (ជាជាង)... ឡើងទៅស្ថានសួគ៌នឹងត្រូវបាននាំចុះដល់នរក។ ដ្បិតកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យដែលបានធ្វើនៅក្នុងអ្នកបើបានធ្វើនៅក្នុងក្រុងសូដុំវិញនោះនឹងមិនវិនាសឡើយ” ហើយប្រហែលជាមួយរយហាសិបហាសិបឆ្នាំពីទីនោះ (ក្រុងសូដុមមានរួចហើយ នៅលើផែនដី) បន្ទាប់មកកាពើណិម គឺនៅក្នុងទឹកផងដែរថ្ងៃនេះ។

195 ហើយនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណដដែលរបស់ព្រះ ដែលបាននិយាយការទាំងអស់នេះ ហើយបានធ្វើរឿងទាំងអស់នេះ វាបានចែងនៅទីនោះថា “អូ! ក្រុងកាពើណិម

ដែលបានហៅខ្លួនអ្នកដោយឈ្មោះរបស់ទេវតា ទ្យូសអង់ស៊ីឡេសរ បៀបដែល អ្នកត្រូវបានលើកតម្កើងខ្លួនអ្នកខ្ពស់ដល់ស្ថានសួគ៌! ឬសនិងជាអាសនៈរបស់ សាតាំង” (ឃើញទេ?) “អ្នកលើកដំកើងខ្លួនអ្នក”

196 គ្រូគង្វាល វាគឺជាទីបញ្ចុះសពសម្រាប់ពួកគេ។ មនុស្សល្អទៅទីនោះហើយ ស្លាប់ដូចកណ្តុរ។ អ្វីដែលសាហាវ!

197 “អ្នកដែលហៅខ្លួនអ្នកតាមឈ្មោះរបស់ទេវតា។ បើការអស្ចារ្យបានធ្វើនៅក្រុង សូដុមវិញនោះ ក្រុងនោះនឹងមិនវិនាសឡើយនៅថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែពេលវេលារបស់ឯង បានមកដល់ហើយ។”

អ្នកមើលហើយឃើញ។ បើវាមិនមែនខ្ញុំជាហោរាក្លែងក្លាយ។ ឃើញទេ? នៅ ទីនោះនាងដេកនៅទីនោះ។

198 ខ្ញុំចាំនៅយប់នោះ នៅមុនពេលដែលខ្ញុំបានឃើញការនោះ ខ្ញុំបានឃើញ ជាមុននៃកូនក្រមុំ។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះហើយបានឃើញស្រ្តីតូចស្អាតម្នាក់ដែល ត្រឹមត្រូវ ស្លៀកពាក់និងរបស់របរផ្សេងៗដើរកូនតាមវិធីនេះ។ មានអ្នកខ្លះឈរក្បែរ ខ្ញុំនៅក្នុងនិមិត្ត។ ហើយខ្ញុំបានឃើញ។ ពួកគេបាននិយាយថា “ការមើលជាមុន នៃកូនក្រមុំ” ខ្ញុំបានឃើញនាងចេញទៅ ពួកគេមកកន្លែងនេះហើយដើរជុំវិញ។

199 ខ្ញុំបានឮវាឡើងមក ព្រះវិហារ—បានលេចចេញពីចំហៀងនេះ។ មានព្រះវិហារ អាស៊ី។ អូ អ្នកនិយាយអំពីភាពកខ្វក់! នៅទីនេះមកព្រះវិហារអ៊ីប៊ុប។ អូខ្ញុំអើយ! ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឮសំឡេងតន្ត្រីញាក់ៗ ហើយវាគឺជាបររកញ្ញាអាមេរិក និង ក្រុមជំនុំ ហើយនាងគ្មានសម្លៀកបំពាក់ណាមួយលើខ្លួនឡើយ។ នាងមានក្រដាស ដូចជាកាសែតពណ៌ប្រផេះ កាន់នៅពីមុខ នាងរាំចង្វាក់ញាក់ៗ បររកញ្ញាអាមេរិក ក្រុមជំនុំ។

200 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំបានគិតថា “ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ! តើវាជាការដែលល្អបំផុតដែលយើងអាចធ្វើបានមែនទេ? អូ! អូ!” អ្នកដឹងពី អារម្មណ៍របស់អ្នក។ បន្ទាប់មកខ្ញុំគិតថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមលាក់ទូលបង្គំ។ បើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចនៅឆ្ងាយពីទីនេះ។ បើទាំងអស់យើងបានផលិត ហើយនោះ ជាអ្វី?”

201 ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលដែលពួកគេជាស្រ្តីបានឆ្លងកាត់ គ្រប់ទាំងក្បាច់ រាំគ្រប់ប្រភេទ ហើយសក់ខ្លីនិងលាបមុខ។ ហើយនៅពេលពួកគេឆ្លងកាត់ ដូចនោះសន្មតថាជាស្រ្តីព្រហ្មចារីចំពោះព្រះគ្រីស្ទបូ។ ហើយនៅពេលដែលនាង ឆ្លងកាត់បែបនោះ ខ្ញុំបានងាកក្បាលចេញ អ្នកដឹងទេ ជាមួយនឹងការកាន់ដូច្នោះ នៅចំពោះមុខខ្ញុំ។ វាគឺ—វាក្មេងឱ្យអាម៉ាស់ណាស់ បែបនេះរបស់ពួកគេ។ ហើយនៅ ទីនោះពួកគេបានធ្វើដូច្នោះ។ ហើយខ្ញុំបែកក្បាល ទៅយំដូចនោះ។

202 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចឈរនៅទីនោះបានទេ។ ទ្រង់ឈរនៅ ទីនោះ ហើយខ្ញុំដឹងថាជាខ្ញុំ ជាអ្នកដឹកនាំនៃក្រុមជំនុំមួយ ហើយនោះជាអ្វីដែល ខ្ញុំបានផលិតសម្រាប់ទ្រង់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឱព្រះអង្គអើយ ខ្ញុំមិនអាចមើល វាបានទេ។ ឱខ្ញុំស្លាប់ទៅ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ—អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសាត់ទៅឆ្ងាយ” ហើយ ដូចនោះ។

203 ហើយនៅពេលដែលវាបានចេញទៅ រាល់ពេលដែលពួកគេបានមកដល់ ពួកគេនឹងចេញទៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ បន្ទាប់មកទម្លាក់ចុះ។ ខ្ញុំទើបតែលឺ សំលេងរបស់វាដូចដែលវាបានទៅឆ្ងាយ។

បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឮអ្វីមួយដូចជាទៅមុខទាហានគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំក្រឡេកមើល ហើយនៅទីនេះពួកបរិសុទ្ធបានមក ជាហ្វូងក្មេងស្រី សមរម្យនឹងអ្វីដែលពួកគេ គួរមាន គឺពួកគេស្លៀកពាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ សក់របស់ពួកគេចងព្យួរនៅលើខ្នង របស់ពួកគេ។ រលូនស្អាតដើរហែក្បួនបែបនេះ ដល់ជំហាននៃដំណឹងល្អ។ នាង ជាព្រះបន្ទូល។ ពួកគេមើលទៅដូចជាប្រជាជាតិមួយក្នុងចំណោមប្រជាជាតិ ទាំងអស់។ ខ្ញុំបានមើលវា ពេលពួកគេដើរកាត់ទីនោះ ហើយឃើញពួកគេដើរកាត់ តាមនោះ។ ជំនួសឱ្យការធ្លាក់ចុះពួកគេ ចាប់ផ្តើមកើនឡើង។

ខ្ញុំបានកត់សំគាល់ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេព្យាយាម ពីរបូបីនាក់ព្យាយាម។ នៅក្រៅបន្ទាត់ ខ្ញុំបានស្រែកថា “ចូរនៅក្នុងជួរ!” ហើយនិមិត្តនោះបានចាកចេញពី ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំកំពុងឈរនៅក្នុងបន្ទប់ដោយស្រែកថា “ចូរនៅក្នុងជួរ!” បន្ទាត់នោះ...

204 ឆ្ងល់តើវា អាចកន្លងផុតទៅហើយឬ? តើកូនក្រមុំអាចត្រូវបានហៅរួចហើយ ឬ? តើនោះជាអ្វីដែលយើងកំពុងឆ្លងកាត់សព្វថ្ងៃឬ?

នាងត្រូវតែធ្វើជារូបអង្គព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូល។ នេះជារឿងតែមួយគត់។ ឃើញទេ? វាមាននៅទីនោះក្នុងព្រះបន្ទូល។ វាជា...មើល? មិនអាចបន្ថែមអ្វីមួយបានទេ។ វាមិន—មែនជាស្រ្តីដែលមានដៃម្ខាងដូចជាបុរសហើយដៃម្ខាងទៀតដូចជាក្រញាំដូចឆ្កែ។ វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់យ៉ាងច្បាស់ដូចជាទ្រង់ដែរ។ កូនក្រមុំគឺជាផ្នែកមួយនៃកូនកំលោះ។ ស្រ្តីគឺជាផ្នែកមួយនៃប្តីរបស់នាង “ព្រោះនាងត្រូវយកចេញពីប្តី។” អេវ៉ាគឺជាផ្នែកមួយរបស់អ័ដាមជាដើមចំហៀងរបស់គាត់។ កូនក្រមុំដូចគ្នាដែរ មិនត្រូវបានយកចេញពីនិកាយទេ ប៉ុន្តែបានយកពីដើមទ្រូងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។

205 ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌!

ត្រែរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងបន្តឡើង មនុស្សស្លាប់នៅក្នុង
 ព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ
 ហើយសិរីល្អនៃចំណែកនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់
 នៅពេលដែលអ្នកដែលបានជ្រើសរើសត្រូវប្រមូលទៅផ្ទះ
 របស់ពួកគេ។ ហួសពីស្ថានសួគ៌។

នៅពេលដែលក្រាំងត្រូវបានបើកនៅត្រង់កន្លែងនោះ សូមអ្នកទាំងអស់គ្នាព្យាយាមនៅទីនោះមិត្តអើយ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

206 វាត្រូវបានចែង។ វាត្រូវតែកើតឡើង។ វានឹងកើតឡើង។ ហើយតូច...[ចំណុចទទេនៅលើកាសែត។]

មនុស្សគ្មានអ្នកណាចង់ស្លាប់ទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់ចង់—បាត់បង់ឡើយ។ អោយខ្ញុំប្រាប់អ្នក។ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើ...ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកទៅព្រះវិហារបានល្អប៉ុណ្ណាទេ ហើយអ្នកស្មោះត្រង់យ៉ាងណាចំពោះព្រះវិហារ។ វាមិនអីទេ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងរឿងនោះទេ។ អ្នកគួរតែទៅព្រះវិហារ។ អ្នកធ្វើវា។ បន្តទៅព្រះវិហារ។ ប៉ុន្តែអ្វីក៏ដោយគ្រាន់តែបោះចោលប្រពៃណីរបស់អ្នក ហើយបន្តទៅព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រោះវាជាសម្លេងទៅថ្ងៃណាមួយ ហើយអ្នកចាប់យកជាសញ្ញារបស់សត្វសាហាវនៅលើអ្នក តែមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ គឺរហូតដល់វាយឺតពេល។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។

207 ព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ខ្ញុំសុំទោសដែលទុកអ្នកយូរ។ ហើយចាំថាខ្ញុំបានទុកឱ្យពួកគេនៅទីនេះយូរពេក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយតង្វាយដែលអ្នកបានយក

សម្រាប់ខ្ញុំ...ដែល ខ្ញុំមិនបានស្នើសុំឱ្យអ្នកធ្វើនោះទេបងប្រុស។ នោះជារបស់ខ្ញុំ គួរយកវាហើយបង់ម៉ូតែលនេះសម្រាប់—ម៉ោងបន្ថែម។ ព្រោះខ្ញុំបានប្រើពេលយូរ។ ខ្ញុំទើបតែមានរឿងមួយចំនួននៅទីនេះ។ ខ្ញុំនៅមានប្រហែលប្រាំបីបួនដប់ទំព័ររបន្ថែមទៀត លើអត្ថបទការលើកឡើង ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមានពេលវេលាដើម្បីបញ្ចប់វាទេ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

208 តើអ្នកស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាម៉ែន។
សូមឈរនៅតែមួយនាទីឥឡូវស្ងាត់ស្ងៀមស្ងាត់ ហើយចងចាំនូវអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយ។ សូមចាំថាយើងស្ថិតនៅពេលចុងក្រោយ។

ប្រជាជាតិទាំងនេះកំពុងតែបែកបាក់ អ៊ីស្រាអែលភ្ញាក់ឡើង
ទីសំគាល់ដែលព្រះគម្ពីរបានទាយទុក។
ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ជាប់ចិត្ត
“ត្រឡប់ អូ បែកបាក់ គ្នា”
ថ្ងៃនៃសេចក្តីប្រោសលោះជិតមកដល់ហើយ
ចិត្តរបស់មនុស្សបរាជ័យចំពោះការភ័យខ្លាច។
ត្រូវបានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ចង្អៀងរបស់អ្នកត្រូវបាន
អុចមើលច្បាស់
មើលការប្រោសលោះ អ្នកជិតមកដល់ហើយ។

តើអ្នកដឹងទេថា?

ហោរាក្លែងក្លាយកំពុងនិយាយកុហកសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ។
បដិសេធ

យើងដឹងថាទាំងអស់គឺជាការពិត។ មែនទេ? [ចំណុចទទេនៅលើកាសែត។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយសង្គ្រោះខ្ញុំ
នៅដើមឈើកាលវារី។

209 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្រឡាញ់ទ្រង់? លើកដៃអ្នកឡើង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក ពេលយើងច្រៀងចំរៀងនេះម្តងទៀតចាប់ដៃអ្នកណាម្នាក់ដែលនៅក្បែរ

អ្នក។ និយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នកដែលជាអ្នកស្មោះទ្រង់។” យើងគឺជាអ្នកធ្វើធម្មយាត្រា។ តើមែនទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាម៉ែន] អ្នកដំណើរនិងជាមនុស្សចម្លែក។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

ហើយ ដើរកាត់នោះតុ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន។

ហើយបានសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។

នៅដើមឈើកាល់រ៉ាវី។

210 តើអ្នកចង់បានការលើកឡើងទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន” តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ចាប់អារម្មណ៍នឹងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌? និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយខ្ញុំចង់ធ្វើវាឱ្យអស់ពីចិត្ត។”

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ តើអ្នកស្គាល់បទចម្រៀងទេ? អ្នកដឹងទេបងស្រី? កាន់ព្រះហស្ត មិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាស្តីទេ...ស្តីគេ? វានៅក្នុងមួយនោះ? ហ្នា?

កាន់ព្រះហស្តមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

កាន់ព្រះហស្តមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមអ្នកលើរបស់អស់កល្ប

កាន់ព្រះហស្តមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

អ្នកចូលចិត្តទេ?

នៅពេលដំណើររបស់យើងត្រូវបានបញ្ចប់

បើចំពោះព្រះអ្នកគឺជាសេចក្តីពិត

យុត្តិធម៌និងបំភ្លឺផ្ទះអ្នកនៅក្នុងសិរីល្អ

ព្រលឹងដ៏អំណរអ្នកនឹងឃើញ!

កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!
 កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!
 បង្កើតក្តីសង្ឃឹមអ្នកលើរបស់អស់កល្ប
 កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឱនក្បាលចុះមួយភ្លែត។

កុំលោភលន់ ទ្រព្យសម្បត្តិឥតប្រយោជន៍នៃផែនដី
 នោះឆាប់ខូចណាស់
 ចូរស្វែងរកកំណប់សួគ៌
 ពួកគេនឹងមិនស្លាប់ឡើយ!

កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!
 កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!
 បង្កើតក្តីសង្ឃឹមអ្នកលើរបស់អស់កល្ប
 កាន់ព្រះហស្ថមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

211 ជាមួយនឹងក្បាលរបស់អ្នកបានអោនចុះ ហើយទុកក្នុងចិត្តដោយដឹងថា យើងអោនក្បាលយើងទៅធូលីដីដែលយើងត្រូវបាននាំទៅ ថ្ងៃណាមួយយើង នឹងត្រឡប់មកវិញ ដោយដឹងថាអ្នកមានព្រលឹងនៅទីនោះដែលត្រូវឆ្លើយទៅ ព្រះ។ បើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកមិនគ្រាន់តែត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការលើកឡើង ទៅស្ថានសួគ៌នោះទេ បើវានឹងមកនៅយប់នេះ ហើយអ្នកនឹងត្រូវចងចាំក្នុង ការអធិស្ឋាន លើកដៃអ្នកឡើង។ យើងគ្មានកន្លែងសម្រាប់ហោរាសនៈទេ។ អាសនៈរបស់អ្នកស្ថិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកយ៉ាងណាក៏ដោយ។ លើកដៃអ្នក ឡើង។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក អ្នក អ្នក ។ ខ្ញុំ!

“មានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំមិនទាន់ត្រៀមខ្លួនទេបងប្រុសប្រាណហាំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជា ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំធ្លាប់ព្យាយាមប៉ុន្តែនៅតែមានអ្វីដែលបាត់ ខ្ញុំ —ដឹងថាខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនត្រូវនៅកន្លែងដែលខ្ញុំគួរតែនៅនោះទេ។”

“ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! ខ្ញុំលើកដៃឡើង។ សូមមេត្តាជល់ខ្ញុំផង”

ឥឡូវនេះដៃម្តែប្រសាមសិបបានលើកឡើងរួចទៅហើយ នៅក្នុងក្រុមតូចនេះ មានរឿងជាច្រើនកំពុងលើកឡើង។

212 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទ្រង់ជ្រាបពីអ្វីដែលនៅពីក្រោយដៃនៅខាងក្រោម ក្នុង ជំរាបេះដូង។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ មានរឿងតែមួយគត់ដែលទូលបង្គំ ទទួលខុសត្រូវចំពោះ នោះគឺដើម្បីប្រាប់ការពិត ហើយព្រះជាទីស្រឡាញ់ ពួកគេ ចង់បានសង្គ្រោះ។ ពួកគេពិតជាចង់។ ពួកគេ—ពួកគេមិនចង់បានរបស់ទាំងនេះ ទេ អារម្មណ៍ខ្លះ ធ្វើការខ្លះ ប្រព័ន្ធនិកាយខ្លះ សាសនាខ្លះ មួយចំនួនដែលត្រូវបាន បន្ថែម។ ពួកគេដឹងថាព្រះវរបិតាដែលគួរត្រូវការ។ ព្រះបន្ទូលបរិសុទ្ធរបស់ព្រះដែល បរិសុទ្ធ ហើយគ្មានការអប់រំអ្វីៗផ្សេងទៀតឡើយ អ្វីៗនឹងកន្លងផុតទៅ សូម្បីតែ មេឃនិងផែនដី ប៉ុន្តែនឹងមិនមានទេ។ ហើយបើយើងជាព្រះបន្ទូល នោះផែនដីនឹង ឆ្លងកាត់ពីក្រោមយើង ប៉ុន្តែយើងមិនអាចស្លាប់បានទេ ពីព្រោះយើងជាព្រះបន្ទូល នៃកូនក្រមុំរបស់កូនកំលោះ។

213 ទូលបង្គំអធិស្ឋានជាមួយគ្នាថា ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេព្រះវរបិតាអើយ ដោយ ស្មោះត្រង់ទូលបង្គំអធិស្ឋាន។ ហើយសូមអភ័យទោសដល់ទូលបង្គំ ព្រះបិតា អើយដែលមកយឺតនៅយប់នេះ ហើយ—ហើយនិយាយពាក្យកាត់ៗ។ ដូចម្តេច ទៀតគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យបានបំបែកពួកគេជាមួយគ្នានៅក្នុងទ្រង់ វិធី ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ព្រះជាម្ចាស់និងផ្តល់ឱ្យពួកគេទៅក្នុងដួងចិត្តរបស់មនុស្ស ពីចិត្ត ហើយនិងបំណងនិងគោលបំណងដែលទូលបង្គំមានឆ្ពោះទៅរកទ្រង់។ ព្រះអង្គ អើយ តើព្រះអង្គមិនធ្វើអ្វីទេ? ហើយសង្គ្រោះអ្នកដែលត្រូវបានសង្គ្រោះ។ បាន ទៅកាន់ទ្រង់ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយសូមអោយយើងត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ពេល ដែលលើកឡើងទៅឆាប់ៗនេះ ទូលបង្គំសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរ។

ឥឡូវនេះ ជាប្រធាននៃ—សន្និបាត។



ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ KHM65-1204

(The Rapture)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 04 ធ្នូ 1965 សំរាប់ក្រុមផ្ទះកិច្ចជំណើរល្អអន្តរជាតិ Ramada Inn Yuma Arizona U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក ។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG